
Proees - Verbal
 
ineheial in ~edinla ordlnara a Consiliului General al Municipiului
 

Bucuresti din data de 18.12.2014
 

$edinla a avut Joe in sala de eonsiliu de la elajul III a\ eladirii 
Primariei Munieipiului Bucuresti, la care au partie/pal 53 din eei 53 
eonsilieri. 

• 

La ~edinla au partlclpat urrnatorii: domnul prof. dr. Sorin Mireea 
Opreseu - primar general al munieipiului Bucuresti, domnul Paul Nieolae 
Pelrovan - prefeelul munieipiului Bucurestl, domnul vieeprimar al 
municipiului Bucuresf - Darabont Alexandru Dan, domnul Tudor Toma
seeretar general al munieipiului Bucuresti, doarnna Georgiana Zamfir 
director executlv - Directia Asistenta Tehnica ~i Juridica. 

Au fost invitali sa participe directorii din cadrul aparatului de 
speeialitate al primarului general al munieipiului Bucuresti ~i mass-media. 

-

Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Buna ziua, bine ali venit la ~edinla ordinara a Consiliului General al 

Municipiului Bucursstl din data de 18 decembrie 2014, ora de incepere 
este 15.50. 

Rog secretarialul tehnie sa ne comunice prezenta, dupa care 
domnule secretar general, va rog sa va pregatili pentru ada citire notelor 
pentru informarea Consiliului. 

•
 
in sala de ~edinla sunt prszenti 38 de consilieri.
 
Va rnulturnescl
 
Domnule seeretar general, avell cuvantul,
 

Domnul Secretar general Tudor Toma 
Buna ziua, doamnelor ~i domnilor consilieri, voi da eitire unor note 

in atentla Consiliului General al Municipiului Bucurestl, 
Prin adresa nr. nr. 557/16.12.2014, inreqistrata la Cabinet Secretar 

General cu nr. 5216/6/18.12.2014 ~i cu nr. 5229/6/18.12.2014 'ii la 
Dlrectla Aslstenta Tehnieii 'ii .Jurldica cu nr. 4242/18.12.2014, Federalia 
Patronatelor din Turismul Romanesc solicita completarea art. 2 din 
proiectuJ de hotarare privind instituirea taxei hoteliere pentru anul 2015, 
aflat la punctul 3 pe ordinea de zi a ~edinlei ordinare a Consiliului 
General al Municipiului Bucuresti din data de 18.12.2014, avand in 
vedere Ordonanta Guvernului nr. 58/1998, in sensul ca: "Taxa hoteliera 

. se calculeaza prin aplicarea eotei de 1% exclusiv la tarifele de cazare 

, 
practicate de unitiilile, fara alte servicii de masii sau agremenf'. 

IIi 0 .i->:



Prin adresele inregistrate la Cabinet Secretar general cu nr. 
5221/6/18.12.2014,5101/6/10.12.2014, 5220/6/18.12.2014 ~i la DireClia 
Aslstenta Tehnica ~i Juridica cu nr. 4246/18.12.2014,4167/15.12.2014, 
4078/10.12.2014, doamna Vasile Coralia Rebeca, prin mandatar Haliu 
Niculae, solicita sa i se comunice daca de-a lungul existentel proiectului 
Esplanada Secretarul general al municipiului Bucuresti a adus la 
cuno~tin\a Guvernului Romaniei, direct sau prin ministere de resort, 
faptul ca terenul afectat de proiectul Esplanada aparpne unor persoane 
private carora Ie-a fost afectat in mod gray dreptul de proprietate. 

Totodata, doamna Vasile Coralia Rebeca formuleaza plangere 
prealabila prin care solicita revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 38/2014, 
intrucat aceasta tncalca mai mute prevederi legale. 

• 
Doamna Vasile Coralia Rebeca torrnuieaza notilicare prin care 

solicita sa fie elarlticata de urgen\a situatia proiectului Esplanada, 
propunand trei solu\1i alternative. 

Prin adresa inregistrata la Cabinet Secretar General cu nr. 
5226/6/18.12.2014 ~i la Directla Asistenta Tehnica ~i Juridlca cu nr. 
4243/18.12.2014 domnul Mihai Marian proprietarul terenului jntravilan 
situaf in strada Constantin Godeanllnr. 55 C lotul 4 D sector 1, parcelele 
49-52, sector 1 a forrnulat plangere praalabda prln care sollclta 
rectilicarea prevederilor PUG Municipiului Bucuresti aprobat prin 
Hotararea C.G.M,B. nr. 269/2000, cu privire la incadrarea urbanistlca a 
imobilului proprletatea sus numitului, rectilicare ce impune ca prin 
hotarare a C.G.M.B. sa lie acrobat: 

• 
A) anularea tncadrarf imobilului in V1 - spatil verzi publica cu acces 

nelimitat, subzona V1 a - parcuri, gradini, scuaruri ~i fa~ii plantate publice 
~i, respectiv, in V3 - spatii verzi pentru agrement, subzona V3 b
complexe ~i baze sportive; 

B) incadrarea lmobilului in zona construiblla, conrorrna cu situatla 
juridica a imobilului (asa cum este tnscrisa in Cartea Funciara). 

in drept, domnul Mihai Marian i~i lnternelaza planqsrea prealabila 
in temelul dispozi\iilor art. 7 alin. 1 ~i alin t ' din Legea nr. 554/2004 
privind contenciosul administrativ, cu modilicarile ~i cornpletane 
ulterioare. 

Prin adresa inregistrata la Cabinet Secretar General cu nr. 
5227/6/18.12.2014 ~i la DireClia Asisten\a Tehnica ~i Juridica cu nr. 
4243/18.12.2014, domnul Mihai Marian proprietarul terenului intravilan, 
categoria de folosinta "curti - constructli", in supratata de 14.000 mp., 
situat in Bucuresti, str. Co . odeanu nr. 55C, lotul 4 C, sector 1, a 
torrnulat planqere pre ' ~ "vire la Hotararea C.G.M.B. nr. 
269/2000 - PUG Muni ipi '~ i prin aceasta sonoita rectilicarea 
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prevederilor PUG Municipiul Bucurestl aprobat cu Hotararsa C.G.M.B. 
nr. 269/2000, strict cu privire la incadrarea urbanlstlca a imobilului 
proprietatea acestuia, rectificare ce impune ca prin Hotararea C.G.M.B. 
sa se aprobe: 

A) anularea Incadrarii imobilului in zona V3 - spatli verzi pentru 
agrement, subzona V3b-complexe ~i baze sportive; 

B) incadrarea imobilului in zona consmnbua, contorrna cu sltuatia 
juridic~ a imobilului ( asa cum este tnserlsa in Cartea Funciara). 

In drept, domnul Mihai Marian i~i intemeiaza plangerea prealablla 
in temeiul dtspozitillor art. 7 alin, (1) ~i alin. (1 1) din Legea nr. 554/2004 
privind contenciosul adrnlnistratlv, cu rnodiflcarile ~i completiirile 
ulterioare. 

• 
Prin adresa inregistratii la Primarla Municipiului Bucurestl 

Cabinet Secretar General cu nr. 5228/6/18.12.2014 ~i la Dlrectia 
Asistenta Tehnica ~i Juridica cu nr. 4244/18.12.2014, domnul Mihai 
Marian a formulat plangere prealabilii prin care sollclta rectificarea 
prevederilor PUG Municipiul Bucuresti aprobat prin Hotararea C.G.M.B. 
nr. 269/2000,. stricfcu privire la tncaoraraa urbanlstica a imobilelor 
proprietatea sus-numitului situate in Bucuresti, str. Constantin Godeanu 
nr. 55 J, sector 1 (lot 6, 7, 9 ~i 10), rectificare ce impune ca prin hotiirare 
a C.G.M.B. sa aprobe: 

A) anularea incadriirii imobilelor in zona V3 - spatn verzi pentru 
agrement, subzona V3b - complexe ~i baze sportive; 

B)incadrarea imobilelor in zona construibila, contorrna cu situajia 
juridica a imobilelor (asa cum este tnscnsa in Cartea Funciara), 

• 
in crept, domnul Mihai Marian i~i tnternetaza planqerea prealabilii 

in terneiul dispozqiilor art. 7 alin.1 ~i alin. t ' din Legea nr. 554/2004 
privind contenciosul administrativ, cu modiflcarlle ~i cornpletarile 
ulterioare. 

Prin adresa inregistratii la Cabinet Secretar general cu nr. 
5181/6/16.12.2014 ~i la DATJ cu nr. 4215/17.12.2014 doamna Zorckozy 
Julia, domnul Deaconescu loner Cristinel ~i domnul Panaitescu Horatiu, 
in calitate de consilieri generali in cadrul Consiliului General al 
Municipiului Bucuresti, sollclta introducerea pe ordinea de zi 
suplirnentara a ~edinlei ordinare a Consiliului General al Municipiului 
Bucurestl din data de 18.12.2014, a proiectului de botarare privind 
incetarea mandatului de consilier a domnului Pirvu Cosmin Gabriel, 
invocand printre altele ~i urrnatoarete aspecte: 

- raportul de evaluar /G/II/12.07.2013 al A.N.1. cu privire 
\a starea d~i compatibil' t~$ . 
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- sanct'onarea cu amanda contravsntlonala a Primarului general, a 
Secretarului general ~i a consilierilor pentru laptul ca nu s-a aplicat 'b 

Jsancttunea dlsclpllnara ca urmare a constatarii de incompatibilitate; 
- initlerea de catre Primarul general a proiectului de hotarars cu 

privire la incetarea mandatului de consilier al domnului Pirvu Cosmin 
Gabriel ~i vacantarea unui post de consilier din cadrul Consiliului 
General al Municipiului Bucuresti, introdus pe ordinea de zi a ~edinlei 

ordinare a C.G.M.B. din data de 27.11.2014 ~i neadoptarea acestuia, 
datorlta lipsei de cvorum la momentul dezbaterii proiectului. 

• 

Prin adresa nr. 3629/16.12.2014, lnreqlstrata la Directia Asistenta 
Tehnica ~i Juridica cu nr. 4217/17.12.2014, S.C. Arnbasador SA sollcita 
completarea art. 2 din proiectul de notarars privind instituirea taxel 
hoteliere pentru anul 2015, allat la punctul 3 pe ordinea de zi a ~edinlei 

ordinare a Consiliului General al Municipiului Bucuresti din data de 
18.12.2014, avand in vedere Ordonanta Guvernului nr. 58/1998, in 
sensul ca: "Taxa hoteliera se calculeaza prin aplicarea cotei de 1% 
exclusiv la tarilele de cazare practicate de unita\ile, lara alte servicii de 
rnasa sauaqrernsnt". 

Prin adresa inreg/strata la Prirnaria Municipiului Bucurestl cu nr. 
1289170/04.12.2014, la Cabinet Secretar general cu nr. 
5047/6/05.12.2014 ~i la Direclia Aslstenta Tehnica ~i Juridica cu nr. 
4028/05.12.2014, Tribunalul Bucuresti, secna a II-a Contencios 
Administrativ ~i Fiscal, in dosarul nr. 4868/3/2014, in~tiinleaza ca in 
termen de 25 de zile de la primirea adresei mai sus rnentionate, sub 
sanctlunaa decilderii din dreptul de a mai depune probe ~i de a invoca 
sxceptil, opereaza obligalia depunerii lntampinaril. 

.,• Conlorm art. 205 alin. (2) din Legea nr. 134/2010 privind Codul de 
procedura clvila, intampinarea trebuie sa cupnnda: 

a) numele ~i prenumele, codul numeric personal, domiciliul sau 
resedlnta paratului orl, pentru peroanele Iizice, denumirea ~i sediul, 
precum ~i, dupa caz, codul unic de inregistrare sau codul de identilicare 
fiscata, numarul de inmatriculare in registrul cornertului ori de inscriere in 
registrul persoanelor juridice ~i contul bancar, daca reclamantul nu le-a 
rnentionat in cererea de chemare in judecata: 

b) exceptllle procesuale pe care paratul Ie lnvoca lala de cererea 
reclamantului; 

c) raspunsul la toate pretenliile,.~i motivele de tapt ~i de drept ale 
cererii; 

d) dovezile cu care s r - potriva tiscarul capat din cerere, 

diS~~Z~~1~1~~~;/4lit. e)" t~~n mod corespunzator; 
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Dosarul mai sus rnentlonat are ca obiect solicitarea formulata de 
Taraze Ileana Oana l;>i Taraze Cristian, in calitate de beneficiari ai 
Planului Urbanistic Zonal - Str. Drumul Stegarului - Str. Piscu Nou, 
sector 1. 

Prin adresa lnreqlstrata la Cabinet Secretar general cu nr. 
5111/6/11.12.2014 l;>i la Direclia Asistenta Tennica l;>i Juridica cu nr. 

I	 4120/12.12.2014, Tribunalul Bucurestl, Sectia a II-a Contencios 

I	 
Administrativ l;>i Fiscal, in dosarul nr. 4723/3/2014, inl;>tiinleaza ca in 
termen de 25 de zile de la primirea adresei mal sus rnentionate, sub 

• 

I, sanctunea deciiderii din dreptul de a mai depune probe l;>i de a invoca 
exceptii, opsreaza obligalia depunerii lntamplnar]. 

Dosarul mai sus rnentionat are ca obiect sollcitarea torrnutata de 
$ul;>nea Emil Constantin, Jianu Gabriela l;>i Taraze Oana MiidBlina, in 
calitate de beneficiari ai Planului Urbanistic Zonal - Str. Drumul 
Stegarului - Str. Piscu Nou, sector 1. 

Prin adresa inregistrata la Cabinet Secretar general cu nr. 
5.1 §7/6/13.12)~914 l;>ila Direclia Asistema. Tehnica l;>iJuridica cu or. 
4169/15.12.2014, Tribunalul Bucuresti, Secfia a II-a Contencios 
Administrativ l;>i Fiscal, in dosarul nr. 4826/3/2014, inl;>tiinleaza ca in 
termen de 25 de zile de la primirea adresei mai sus mentionate, sub 
sanctlunaa deciiderii din dreptul de a mai depune probe l;>i de a invoca 
exceptil, opereaza obligalia depunerii lntarnpinarl'. 

Dosarul mai sus mentlonat are ca obiect solicitarea torrnulata de 
Taraze Ileana Oana l;>i Taraze Cristian, in calitate de beneficiari ai 
Planului Urbanistic Zonal - Str. Drumul Stegarului - Str. Piscu Nou, 
sector 1. 

• Prin adresa nr. 48764/1.1./26.11.2014, inregistrata la Diractia 
Aststenta Tehnlca l;>! Juridicii cu nr. 3922/27.11.2014, Aparatul 
permanent al C.G.M.B. ne aduce la cunostinta ca prin Decizia clvila nr. 
8132/05.11.2014, lrevocablla, pronuntata de Curtea de Ape! Bucuresti, 
Seclia a VIlI-a Contencios administrativ l;>i fiscal, in dosarul nr. 
48764/3/2012, lnstanta de judecata a admis recursul formulat de 
recurentul - reclamant Mihai Marian, a modificat in parte Sentlnta civila 
nr. 3637/21.06.2013, in sensul ca: 

.Adrnite in parte actlunea, Anuleaza in parte Planul Urbanistic 
General al municipiului Bucurestl, aprobat prin Hotararea C.G.M.B. nr. 
269/2000, doar cu privire la incadrarea imobilului proprietatea 
reclamantului in subzona -4 plexe l;>i baze sportive. Obliga 
paraful C.G.M.B. sa' anistic imobilul proprietatea 
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reclarnantului, in termen de 6 lunl de la data ramanerii irevocabile a 
prezentei decizii. Mentine in rest sentlnta civila rscurata. lrevocabtla." 

Prin adresa inregistrata la Prlrnaria Municipiului Bucurestl cu nr. 
1287380/26.11.2014, inregistrata la Dlrsctla Aslstenta Tehnica !ii 
Juridica cu nr. 3945/28.11.2014, domnul losipescu George aduce la 
cunostlnta ca la data de 18.11,2014 a depus notificarile nr. 220, 221, 222 
prin Biroul executorului Judecatoresc Raileanu lonut Catalin, prin care a 
cerut revocarea Hotaradi C,G,M.B, nr. 31/2013!ii procedarea in regim de 
urgenla la emiterea unei noi hotarar: prin care sa fie pusa in executare 
Sentinta civila nr. 2739/2010 !ii incheierea din data de 11.10,2012 
pronuntata de Judscatorta Sectorului 3 Bucurestl, sectta Civlla, in 
dosaruI22748/303/2012, 

Dosarul mai sus rnentlonat are ca obiect incheierea contractului de 
vanzare-cumparars pentru spatiul comercial sltuat in Bucuresti, str. 
Blanari nr, 23, sector 3, parter, in supratata de 90,5 mp !ii subsol, in 
supratata de 9 rnp, trnpreuna cu cota indiviza de teren atsrenta spatiutul. 

Prin adresa nr. 15730/P/12.12.2014 inregistrata la Cabinet 
sscrstar General sub nr, 5139/61T2:12.2014 FJaDATJ sub-Ilf: ' 
4138/12.12.2014, tnstnutla Prefectului Municipiului Bucuresti cornunica 
faptul ca a inaintat Tribunaiului Bucuresti, Sectla a II a Contencios 
Administrativ ~i Fiscal , cerere de chemare in judecata a Consiliului 
General al Municipiului Bucuresti sollcltand anularea Hotararll nr. 
195/04.09,2014 privind validarea mandatului de consilier in cadrul 
Consiliului General al Municipiului Bucuresti al domnului Zamfira Catalin, 

Potrivil art. 3 alin. (3) din Legea nr. 554/2004 a contenciosului 
administrativ, rnodificata, hotararsa este suspsndata de drept pana la 
solutlonarea cauzei. 

Prln adresa nr. 15.730/P/12.12.2014, inregistrata la Cabinet 
Secretar General cu nr. 5137/6/12.12.2014 ~i la Directia Aslstsnta 
Tehnica ~i Juridica cu nr. 4136/12.12.2014 lnstltutla Prefectului 
Municipiului Bucuresf cornunica faptul ca a inaintat Tribunalului 
Bucure!iti, Seclia a II-a Contencios Acmlnistraflv ~i Fiscal, cerere de 
chemare in judecata a Consiliului General al Municipiului Bucuresti 
solicitand anularea Hotararll C.G.M.B. nr. 197/04.09.2014 privind 
validarea rnandatului de consilier in cadrul Consiliului General al 
Municipiului Bucuresti al doamnei Vasile Livia Cristina. 

Potrivil art 3 alin. (3)' ea nr. 554/2004 a contenciosului 
administrativ, rnodiflcata, ~an,a'I suspendata de drept pana la 
solutionarea cauzei. ~ 



I 

, Prin adresa nr. 15.730/P/12.12.2014, inregistrata la Cabinet 
d 
I'c,	 

Secretar General cu nr. 5141/6/12.12.2014 ~i la Directia Asistenta 
f	 Tehnlca ~i Jurldlca cu nr. 4140/12.12.2014 lnstitutia Prefectului 

Municipiului Bucuresti comunlca faptul ca a inaintat Tribunalului 
Bucursstl, Sec\ia a II-a Contencios Administrativ ~i Fiscal, cerere de 
chemare in judecata a Consiliului General al Municipiului Bucuresf 
sollcltand anularea Hotararf C.G.M.B. nr. 193/04.09.2014 privind 
incetarea mandatului de consilier al domnului Panaitescu Horatiu ~i 
vacantarea unui post de consilier din cadrul Consiliului General al 
Municipiului Bucurestl, 

Potrivit art. 3 alin. (3) din Legea nr. 554/2004 a contenciosului 
administrativ, rnoditlcata, hotararea este suspendata de drept pana la 
solutionarea cauzei. 

• Prin adresa nr. 15730/P/12.12.2014 inregistrata la Cabinet 
Secretar General sub nr. 5142/6/12.12.2014 ~i la DATJ sub nr. 
4141/12.12.2014, lnstitutia Prefectului Municipiului Bucure~ti cornuntca 
faptul ca a inaintat Tribunalului Bucuresti, Sectla a II-a Contencios 
Administrativ ~i Fiscal, cerere de chemare in [udecata a Consiliului 
General al Municipiului Bucuresti sollcltand anularea HolarafifC.G.M.B. 
nr. 192/04.09.2014 privind incetarea mandalului de consilier al domnului 
Radu (fost Ghi\a) Richard Vicentiu ~i vacanlarea unui post de consilier 
din cadrul Consiliului General al Municipiului Bucurasti. 

Polrivil art. 3 alin. (3) din Legea nr. 554/2004 a conlenciosului 
adminislraliv, modificata, hotararea esle suspendata de drepl pana la 
solutlonarea cauzei. 

• 
Prin adresa nr. 15.730/P/12.12.2014, Inreqlstrata la Cabinel 

Secrelar General cu nr. 5140/6/12.12.2014 ~i la Dlrectla Asislen\a 
Tehnica ~i Juridica cu nr. 4139/12.12.2014 lnstitutia Prefectului 
Municipiului Bucuresti cornunica faptul ca a inaintal Tribunalului 
Bucure~li, Sectia a II-a Contencios Adminislrativ ~i Fiscal, cerere de 
chemare in judecata a Conslliulul General al Municipiului Bucuresti 
sollcltand anularea Hotararll C.G.M.B. nr. 194/04.09.2014 privind 
incelarea mandalului de consilier al doamnei Zorkoczy Julia ~i 

vacanlarea unui post de consilier din cadrul Consiliului General al 
Municipiului Bucurestl, 

Polrivil art. 3 alin. (3) din Legea nr. 554/2004 a contenciosului 
adminislraliv, rnodlflcata, hotararea este suspendata de drepl pana la 
solutlonarea cauzei. 

/'p/'j ?1C«:1.2014, lnreqistrata la Cabinel 
{: 014 ~i la Dirsctia Aslstenta 
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Tehnica i?i Juridica cu nr. 4137/12.12.2014 Institutia Prefectului 
Municipiului Bucuresf comuntca faptul ca a Tnaintat Tribunalulul 
Bucursstl, Sectla a II-a Contencios Aornlrustranv si Fiscal, cerere de 
chemare In judecata a Consi'lulul General al Munlclplulul Bucuresti, 
solicltand anularea Hotararii C.G.M.B. nr. 196/04.09.2014 privind 
validarea mandatului de consilier tn cadrul Consiliului General al 
Municipiului Bucuresti al doamnei Gherghiceanu Florentina. 

Potrivit art. 3 alin. (3) din Legea nr. 554/2004 a contenciosului 
administrativ, rnodlflcata, hotararaa este suspendata de drept pana la 
solutionarea cauzei. 

• 
Prin adresa inreqistrata la Cabinet Secretar General cu nr. 

5143/6/12.12.2014 i?i la Direcfia Aslstenta Tehnica i?i Juridica cu nr. 
4142/12.12.2014, lnstitutla Prefectului Municipiului Bucuresti aduce la 
cunostinta C.G.M.B. ca a Tnaintat Tribunalului Bucuresti, sectia a II-a 
Contencios Administrativ i?i Fiscal, 0 cerere de chemare ln [udscata a 
Oonsiliului General al Municipiului Bucuresti, ln vederea constatarf 
nelegalitalii i?i, pe cale de consecinta, anularea Hotararii C.G.M.B. nr. 
188/2014 pentru modificarea anexei la Hotararea C.G.M.B. nr. 72/2012 
privind alegerea cornisieide validare. --- _. 

AC\iunea a fost introdusa In temeiul art. 3 alin. (1) din Legea nr. 
554/2004 a contenciosului administrativ, cu rnodificarlte ulterioare. 
Potrivil art. 3 alin. (3) din Legea nr. 554/2004 a contenciosului 
administrativ, cu modilicarile ulterioare, hotararne atacate sunt 
suspendate de drspt pana la solutionarea cauzei. 

• 
Prin adresa lnreglstrata la Prirnaria Municipiului Bucuresti sub nr. 

1290406/09.12.2014 i?i la DATJ sub nr. 4079/10.12.2014 doamna Vasile 
Coralia Rebeca, prln mandatar Haliu Niculae a depus 0 plangere 
prealablla impotriva Hotararf C.G.M.B nr. 38/27.02.2014 privind 
demararea proceduri/or prsvazuts de lege pentru emilerea unei Hotarart 
de Guvern privind inilierea unui project urban in interiorul zonei 
dellmitata generic de Bd, Unirii, Str. Nerva Traian, Bd. Octavian Goga i?i 
Bd. Mircea Voda, avand urrnatoarele funcliuni: Cartier de Justilie, Sala 
de concerte, Zona administrativa i?i de birouri, Zona verde i?i de 
agrement, Parcare publica subterana, 

in motivarea planqerii contestatarul considara ca nu au fost 
respectate prevederile art. 44 din Constitutle, precum i?i prevederi/e art. 
36 alin 1 din Legea nr. 24/2000 privind normele de tehnica legislativa 
pentru elaborarea actelor normative. 

in drept, contestatarul T . • _temeiaza planqaraa prealabila pe 
prevederile art. 7 din if' t'ir.", 54/2004, privind contenciosul 
administrativ, cu mo Ificat" ti!'l' ulterioare. 
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Prin adresa Inreqistrata la Cabinet Secretar General cu nr. 
4990/6/28.11.2014 l?i la Direqia Aslstenta Tehnlca l?i Juridica cu nr. 
4003/04.12.2014 doamnele l?i domnul consilieri C.G.M.B. Mihailovici 
Virginia, Dinu Maria Mirela l?i lIiescu Cataltn Lucian aduc la cunostmta 
Secretarului General al Municipiului Bucurestl l?i Primarului General al 
Municipiului Bucuresti ca la sedinta ordinara a C.G.M.B. din data de 
27.11.2014, in jurul orei 17,00 cand presedintele de l?edin!a a solicitat 0 

pauza de 10 minute, au ieslt din sala de l?edinla in camera alaturata, 
amenajatil pentru lumat, iar cand sedlnta s-a reluat dumnealor austin ca 
nu au lost anuntatl sa participe la l?edin!a. 

• 

De asemenea, in adrssa consilierii C.G.M.B. mai sus enurneratl, 
sonclta ca in eel mai scurt timp sa aiba loc sedinta ordlnara pentru a-sl 
exercita dreptul de vot asupra proiectelor de hotarare allate pe ordinea 
de zi a l?edinlei ordinare a C.G.M.B. din data de 27.11.2014 de la punctul 
nr, 41 panala punctul nr. 57 . 

Prin adresa nr. 15755/27.11.2014 inregistrata la Direqia Asistenta 
Tehnica l?i Jundlca cu nr. 3944/28.11.2014 Adrninistratia Lacuri Parcuri l?i 
Agrement Bucuresti aduce la cunol?tinla ca pe rolul Tribunalului 

. Bucurestl ~ Sectlaa vut-a Confliete de rnunca st 8s1gurarisociale, a lost 
inregistrat la data de 02.09.2014 dosarul nr. 29647/3/2014 avand ca 
obiect obligarea sindicatului la incheierea Contractului Colectiv de 
Munca la nivelul de lnstitutia pe anul 2014-2015, cu respeetarea 
prevederilor legale aplicabile lnstltutillor publica. 

• 

De asemenea, in adresa Adrninrstratla Lacuri Parcuri l?i Agrement 
Bucurestl mentloneaza ca negocierile Contractu lui Colectiv de Munca au 
lost incepute la iniliativa AL.PAB., acesta elaborand draftul 
Contractu lui Colectiv de Munca in care erau incluse toate drepturile de 
care pot benelicia salarlatll din adrrunistratla publica, sindicatul lacand 
negocierea imposibila prin solicitarea unor drepturi ca: tichete de 
vacanta, tichete de rnasa, in cazul conced/erii colective sau Individuale 
acordarea eel pu!in a 80 de salarii compensatorii, transport gratuit in 
alara municipiului Bucuresti pentru salariajii care lac naveta in provincie, 
ajutor banesc intre doua l?i opt salarii in cazul unor boli grave, doua 
salarii tuturor anqaiatllor care vor iel?i la stagiul de pensionare, bilete de 
tratament l?i odihna, doua salarii brute pe economie pentru concediul de 
odihna. 

Totodata, A.L.PAB. preclzsaza ca a lost inlormat de catre 
sindicat cil revendicarile de mai sus, vor Ii supuse dezbaterii Consiliului 
General al Municipiului Bucurastl. 

inreqlstrata la Cabinet 
014 l?i la Oirectla Aslstsnta 

• 



Tehnica ~i Juridica cu nr. 3953/28.11.2014 Institulia Prefectului 
Municipiului aucurssn cornunlca faptul ca a inaintat Tribunalului 
Bucuresti cerere de chemare in judecata a Consiliului General al 
Municipiului Bucurestl solicitand anularea Hotararil C.G.M.B. nr. 
184/04.09.2014 privind excluderea domnului Tiinase Ion Gabriel de la 
~edinlele Consiliului General al Municipiului Bucurestl, precum ~i de la 
lucrarile comisiilor de specialitate din care acesta face parte pentru 0 

perioada de doua luni. 
Potrivit art. 3 alin. (3) din Legea nr. 554/2004 a contenciosului 

administrativ, rnodificata, hotararea este suspendata de drept pana la 
solutionarea cauzei. 

• 
Prin adresa nr. 28020/1.1./26.11.2014 inregistrata la Directia 

Asistenta Tehnica ~i Juridica cu nr. 3921/27.11.2014 Aparatul 
Permanent al C.G.M.B. lntormsaza ca prin Decizia civila nr. 
30/30.10.2014 irevocabila, pronuntata de catre Curtea de Apel Bucuresti 
- Sectia a VIlI-a Contencios Administrativ ~i Fiscal, in dosarul nr. 
28028/3/2013 lnstanta de [udecata a admis apelul formulat de catre 
recurentul - reclamant Prefectul Municipiului aucuresn ~i a dispus 

anularea HotararifC.G.M.B. nC63/26.03.2013privin-cr--desemnarea
reprezentanthor Consiliului General al Municipiului Bucuresti in Consiliul 
de Admlnlsfratia al Centrului de Evaluare ~i Tratament a 
Toxlcodependentllor pentru Copii ~i Tineri "Sf. Stelian". 

• 

Prin adresa nr. 15.742/P/28.11.2014, inregistrata la Cabinet 
Secretar General cu nr. 4985/6/28.11.2014 ~i la Directla Aslstenta 
Tehnica ~i Jurldica cu nr. 3960/28.11.2014 lnstltutia Prefectului 
Municipiului Bucuresti comunlca faptul ca a inaintat Tribunalului 
Bucuresti cerere de chemare in judecata a Consiliului General al 
Municipiului Bucuresti solicitand anularea Hotararii C.G.M.B. nr. 
187/04.09.2014 privind alegerea unui viceprimar al municipiului 
Bucuresti, 

Potrivit art. 3 alin. (3) din Legea nr. 554/2004 a contenciosului 
administrativ, modlticata, hotararsa este suspendata de drept pana la 
solutionarea cauzei. 

Doresc sa rnentionez, dupa cum ~tili ca toate documentele va stau 
la dispozilie la DATJ, daca dorili sa Ie consultati. 

Doamnelor ~i domnilor consilieri, va supun la vot procesul verbal 
incheiat in ssdlnta ordlnara a Consiliului General al Municipiului 
Bucuresti din data de 27.11.2014. 

Cine este pentru? imi cuze, va rog, sa im! cornunicati 
prezenta, . 0 M 4 ,,;; 

IniI1su7zen~~:rll/~ 
\
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Mullumesc! 
DecI, va supun la vot procesul verbal incheiat in ssdlnta ordinara a 

Consiliului General al Municipiului Bucuresti din data de 27.11.2014. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, Irnpotriva? 0 voturi, 

abtinerl? 2 voturi. 
Domnule prssedinte, va rnulturnesc, 

Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Va rnulturnesc domnule secretar general. inainte de a intra in 

tucrarlle Consiliului, va propun sa pastrarn un moment de reculegere 
pentru martirii Hevolutiei Hornane din 1989. 

• 
Va multumescl 
Va propun introducerea, inainte de ordine de zi, de a avea un 

punct pentru interpelarl, 
Cine este pentru? majoritate de voturi, lmpotrtva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. 
La ora 16,10 a sosit in sala de ~edinla doamna consilier Brailoiu 

(testa Popescu) Manuela. 
Daca sunt propuneri pentru ordinea de zi din partea primarului 

general sauolrrpartea conslllerllor? 
Domnule primar. 

Domnul Primar general Sorin Mircea Oprescu 
Doamnelor ~i domnilor consilieri, va rog sa fili de acord cu 

inscrierea pe ordinea de zi suplimentara a urmatoarelor proiecte: 

• 
Proiect de hotarars privind abrogarea Hotararll C.G.M.B. nr. 

176/23.07.2014 ~i aprobarea Strategiei de dezvoltare ~i tunctlonare a 
serviciului public de salubrizare - actlvitajlle de dezinsectie, dezinfectie 
~i deratizare in municipiul Bucuresti, 

il pun a treia, a patra sau a cincia oara, pentru ca dupa cum bine 
~tili, acum nu se da atara nici de lanlari, nici de nimic, dar in schimb 
tratamentele pentru sobolanl au expucana lor. Am tacut 0 selectie pentru 
durnnsavoastra, cam ce se tntarnpla in erase unde din cauza acolo 
din cauza lipsei banilor ~i din cauza lipsei de voinla a Consiliilor ~i 

am sa va citesc cateva titluri: sobolanii au pus stapanire pe 0 localitate 
de langa Cluj, 0 localitate din Cluj invadata de sobolanl, un oras de 
undeva de langa Cluj, invadat de sobolanl ~i de pisici. Cred ca s-au 
tnteles sobolanll cu pisicile ~i a~a mai departe. Nu dorim sa ajungem in 
sltuatia de acum cinci, sase ani, cand s-a intarnplat acelasi lucru ~i in 
Bucuresti. 

La proiectul al 
privind modificarea 

• 
11 
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relelei stradale i?i a lucraruor de arta din municipiul Bucursstl. Ai?a este 
titlu, este chisnovat, 

AI treilea este proiectul de hotarare pentru abrogarea art, 4 din 
Hotararsa C,G,M.B. nr. 37/2014 privind modilicarea i?i completarea 
Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul public al municipiului 
Bucuresti lnsusit prin Hotararsa C.G.M.B. nr. 186/2008.... 
Am i?i eu voie sa vorbesc? Va rog, lili amabili. 

I	 
.... prin introducerea retelslor de alimentare cu apa i?i de canalizare 

I	 executate in domeniul public de primariile de sector i?i municipalitate, din 
londuri publice, persoane lizice, persoane juridice inclusiv a stajiilor de 
pompare ape uzate in vederea predaril ulterioare a acestora in 

I	 exploatarea catrs S.C. Apa Nova Bucuresti SA
! 

• 
Pe scurt este vorba de reintregirea i?i intrarea in administrarea i?i in 

patrimoniul nostru, inapoi, parte cu Apa Nova a IUturor lucrarilor 
executate de a lungul anilor care au trecut, in Bucuresti, Acestea sunt 
cele trei puncte pe ordinea de zi suplimentara. 

Va multumescl 

Domnul Presedinte de sedin!a Angelescu Ramiro Robert Eduard 
'--vamullumesc domnule primar general, intre tirnpdacasevor mai 

lace propuneri i?i din partea consilierilor, fa ordinea de zi. 
Am sa rog, secretarul general i?i Dlrectia de Aslstenta Tehnlca i?i 

Juridica sa verilice proiectele propuse pe ordinea de zi suplirnentara, 
daca sunt conlorme cu art. 44 din Legea nr. 215/2001, adlca caca, 
conpn avizele Comisiilor de specialilate i?i raportul compartimentelor din 
cadrul Primariei Municipiului Bucuresti, Haideti sa vedem .... va rog .... 
sigur ca da, va rog, pottili. 

• Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel 
Domnule primar general, domnule presedlnte de i?edinla, domnule 

prelect, stlrnaf colegi, in temeiul art. 35 alin. 4 din oroonanta Guvernului 
nr. 35/2002, in urma analizei ordinii de zi propun domnului primar 
general, sa scoata de pe ordinea de zi proiectele 1, 4, 8, 9, 10, 12, 13 i?i 
14 care nu indeplinesc conditiila pentru a Ii pe ordinea de zi. in cazulln 
care domnul primar general, nu va dori sa ceara scoaterea de pe ordinea 
de zi, conlorm art. 44 din Legea nr. 215/2001 grupul de consilieri 
lndependsntl, creat saptarnana trecuta, vineri, se va abjine de la vot la 
aceste proiecte. 

Va rnulturnescl 
Domnule primar general, am dori sa introduceti pe ordinea de zi, 

un proiect lnltlat de catre dumg.eavoastra, care se retera la beneliciarii 
Legii nr. 341/2004, a recun ~i ftI e eroii martiri i?i luptatorl care au 

contribuit j;ict0j Rev 'e' -n\in D=i::~prec:m ~~ 

- i;, 
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in tata persoanelor care si-au jertlit viata ~i au avut de sulerit in urma 
revolte muncitoresti, anticomuniste de la Brasov 1987 ~i pentru ca tot ali 
tmut un moment de reculegere cred ca Ie datorarn sa Ie lacem aceasta 

I reparatie, aproband acest proiect ~i punandu-l pe ordinea de zi. 
I Va multurnescl Depun proiectulla DATJ. 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Venili putln pana la mine cu proiectele ~i dupa aceea .... 
De asemenea, in legatura cu proiectul depus de catre domnul 

Deaconescu, am ruqarnmtsa, ca secretariatul general ~i Directia de 
Asistenta Tehnica ~i duridica, sa ne spuna daca indephneste condiliile 
introducerii pe ordinea de zi din punct de vedere al Legli nr. 215/2001 
art. 44, adica daca contlns avizele ~i raportul comisiilor de specialitate 
din cadrul prlrnariei,

• Mai sunt ~i alte propuneri pentru modilicarea ordinii de zi? 
Poftili, doamna consilier Zorkoczy 

Doamna Consilier Zorkoczy Julia 

• 

Buna ziua, domnule presedlnta, domnule prelect, stlrnati colegi, am 
oori :.::Se-aude? ..... gfupul consllletilor lndependentiardorlsa propuria-
.... sigur ca da, vorbim pe rand, unul cata unul, grupul consilierilor 
independenti ar dori sa propuna introducerea pe ordinea de zi a 
proiectului de hotarars cu privire la tncetarsa mandatului de consilier a 
domnului Pirvu Gabriel Cosmin ~i vacantarea unui post de consilier din 
cadrul Consiliului General al Municipiului Bucuresti, in conlormitate cu 
dispozltlile art. 43 alin. 1 din Legea nr. 215/2001. Precizez ca acest 
proiect a lost propus, iniliat de domnul primar general al Prirnariei 
Municipiului Bucuresti, are toate avizele necesare ~i a lost propus pe 
ordinea de zi a ~edinlei ordinare din data de 27.11.2014. Proiectul nu a 
mai lost supus dezbaterii ~i votului, tntrucat, s-a constat, lipsa cvorumului 
la jurnatatea sedintel, 

Domnule primar general, va solicltarn, sa introduceti pe ordinea 
supllrnsntara acest proiect de hotarare, in temeiul art. 43 alin. 1 din 
Legea nr. 215/2001. 

Domnul Presedinte de sedinja Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Cu doamna consilier, doamna consilier, doamna Zorkoczy, aducetl 

proiectul. 
De asemenea, am rugamintea ca ~i in cadrul acestei solicitari, a 

doamnei consilier Zorkoczy, Directia de Asistenla Tehnica ~i Juridica ~i 

secretariatul general sa ne ra ca este conlorm ~i daca poate Ii 
supus votului dumneavoast .~..... 

It/ /-1
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De asemenea, avand in vedere i?i invitatia adresata presedintelui 
Consiliului de Adrnmlstratte al RADET. Bucuresti, care ar f Irebuil sa 
ne prezinle astazi stadiul implernentaril memorandumului aprobal in 
ssdlnta de Guvern din data de 27.03.2013 i?i aprobat de cafre Consiliul 
General al Municipiului Bucuresf prin H.C.G.M.B. nr. 108/27.04.2014 i?i 
totodata, sa ne prezinle rezullalele raportului privind reechilibrarea 
hidraulica a sisternului de lerrnolicare din municipiul Bucuresti, DomnuJ 
Coslin Berevioianu, va rog. 

Domnul Consilier Giugula Doru Mihai 
Binelnteles ca nu era pe ordinea de zi, dar deoarece I-ali anuntat 

tarziu pe domnul Berevoianu, sa vina astazi, adica este plecat in 
provincie i?i nu a putut sil vina, S-a angajal cil la prima i?edinla va veni i?i 
va prezenia acesl raport. 

• Domnul Presedinle de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
lnvitatia sste transrnlsa din data de 16.02.2014 penlru dansul, deci 

nu a primil inca, rna scuzatl 16.12.2014. 
Haideti sa vedem penlru proiectele propuse pe ordinea de zi sau 

-- -- ---inili sunl propurierT?-----

Vil rog, domnul $Ielilnel, se pregiltei?le domnul Pieplea. 

Domnul Consilier Marin Sielanel Dan 

• 

Domnule primar general, stlrnatl colegi, este mai mull 0 propunere 
penlru Direclia de Asistenta Tehnica i?i Jurldlca, nu are legilluril cu 
ordinea de zi, dar ests foarte scurta. Tocmai ca la ssdlnta din 27.11.2014 
in urma unei pauze care dureaza relaliv putin, mare parte din consilieri 
nu au mai putut fl prszenti in momenlul in care s-a lacul prezenta in 
sala, deoarece noi nu avem un ststern care sa ne avertizeze, cel putln 
aici pe hotul atajulul Irei, care sa ne spuna exaci cand Irebuie sil 
ajungem ... nu, nu este nicio problema ca, elecliv esle bine sil lim i?i noi 
ini?liinlali pentru ca vrem sa votarn proieclele respeclive i?i cu aceasta 
ocazie propun reinlroducerea pe ordine de zi de astazl a tuturor 
proieclelor care nu au putut Ii supuse dezbalerii publice la i?edinla din 
27.11.2014. 

Domnul Presedinle de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Domnul Pieplea, va rog. 

Domnul Consilier Pieptea Cornel 
Mullumesc domnule pre . te."ln primul rand, Intrucat este ultima 

i?edinlil ordlnara i?i probab] . MirTI dinla a aceslui an, vreau sa vil 

aduc 17la ca i ~~m7" cu ordonanl~~ GUVer:lui n,r, 
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26/2013, Consiliului General al Municipiului Bucurestl avea obligalia sa 
'0'

aprobe bugetele de venituri ~i cheltuieli ale regiilor infiinlate de aceste , :~ 

unitali administrativ-teritoriale. Astazl este ultima ~edinla a Consiliului 
General, probabil pe acest an ~i la R.A.D.E.T. am aprobat 0 varlanta de 
buge!, la inceput de an, iar la RAT.B. nu a fost aprobat bugetul deloc, in 
conditllle in care singura psrsoana care poate initia astlel de proiecte 
este primarul general, Ii solicit sil tntroduca pe ordinea de zi de urgenla 
aceste proiecte, inaintate de nenurnarate ori de Adminlstratle. 

Totodata, solicit introducerea pe ordinea de zl a trei proiecte de 
hotarare noi, lntrucat domnul $erban Nicolae, consilier validat in cadrul 
Consiliului General al Municipiului Bucuresti ~i-a dat demisia, propun 
introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotarare privind incetarea 
mandatului de consilier a domnului $erban Nicolae ~i vacantarea unui 
post de consilier din cadrul Consiliului General al Municipiului Bucurestl, 

• Totodata, avand in vedere decizia lnstitutlel Prefectului Municipiului 
Bucuresti, de a ataca ~i implicit de a suspenda mai multe proiecte de 
hotarare printre care ~i cel referitor la alegerea unui viceprlrnar, va solicit 
introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotarare privind revocarea 
Hotararii e.G.M.B. nr. 187/2014 privind alegerea unui viceprimar al 
municlpiului Bucurestl, Ultimul protect pe care rtpropun lntroduspe" 
ordinea de zi este proiectul de hotarare privind alegerea unui viceprimar 
al municipiului Bucuresti, 

De asemenea, doresc sa rearanjarn ordinea de zi astlel: actualul 
punct 6 sa devlna punctui 1, nu 0 sa mal citesc punctele pentru a nu va 
tine pe toti, ar dura zece minute un sfert de ora. Punctul 1 referitor la 
validarea domnul Scarlat. 

• 
Punctul 2 sa fie un punct nou pe ordinea de zi, acela referilor la 

incetarea mandatului de consilier a domnului $erban Nicolae. 
Punctul nurnarui 3 sa fie vechiul punct 7, referitor la validarea 

mandatului de consilier al doamnei Chiris Mariana. 
Punctul 4, punct nou pe ordinea de zi referilor la revocarea 

Hotararli C.G.M.B. nr. 187/2014 privind alegerea unui viceprimar. 
Punctul nurnarul 5, punct nou pe ordinea de zi proiect de hotarars 

privind alegerea unui viceprimar al municipiului Bucuresti.
 
Vechiul punct 2 devine punctul 6.
 
Punctul 3 devine punctul 7.
 
Punctul 4 devine punctul 8.
 
Punctul 13 devine punctul 9.
 
Punctul11 devine punctul 10,
 
Punctul 12 devine punctul 11.
 
Punctul 14 devine punctul 12.
 
Punctul 9 devine punctul 13.
 
Punctul 10 devine punctul 14.
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Punctul inainte de ultimul punct se introducem cele trei 
proiecte pe care primarul general le-a propus pe ordinea de zi 
supllrnsntara, cel referitor la strategia de salubritate, punctul 15, punctul 
16, proiectul de hotarare referitor la reteaua stradala, punctul 17 cel 
referitor la abrogarea art. 4 de pe ordinea suplirnentara ~i ultimul punct 
de pe ordinea de zi, dupa ce vorn rezolva, spsrarn noi, repede toate 
celelalte puncte, punctul referitor la proiectul de hotarare privind 
reclificarea bugetului. 

Mullumesc! 
oaca se aproba Ie punem ~i pe ale dumnsavoastra, nu este 0 

problema. Poftim! Nu intru in dialog. 

• 
Domnul Presedinte de sediotil. Angelescu Ram/ro Robert Eduard 
Nu, nu intrali in dialog, in regulil, am inleles, am inleles, dar lasali

ne putln aici sa ne larnurlm. Domnul Raicu, va rog. 

Domnul Consilier Raicu Mircea Cristian 
Salut pe toata lumea. Domnule primar general, stlrnatl colegi, vineri 

la tntalnirea cu Iiderii de grup, atunci cand am stabilit ordinea de zi, i-am 
-solicitat-primarului-general, in-mod expres, sapunapa ordinea de zi 
proiectul de hotarare care il prlvsste pe colegiul nostru Gabi Pirvu. 
Dansul a spus ca daca este legal, if va pune pe ordinea de zi, era acolo 
~i domnul secretar general, va readuc aminte cil pentru acest proiect de 
hotarars totl consilierii generali au primit 0 amenda de doua mil de lei, 
de~1 noi nu avem posibilitatea sa punem pe ordinea de zi un proiect de 
hotarars privind vacantarea unui post fara un raport intocmit de 
secretarul general ~i promovat de primarul general. 

• 
Ca atare, probabil ... eu trag concluzia de aici ca primarul general, 

a socotit ca acest proiect de notarare nu este legal ~i nu lndeplineste 
condltille, probabil 0 sa ne spuna dansul acum. in ceea ce rna pnvests 
pe mine ~i cred ca ~i pe durnneavoastra, primarul general, trebuie sa i~i 

asume astazl intreaga vinil. ~i responsabilitate pentru acest proiect ~i sa 
lase Consiliul General, in pace. Nu avem, posibilitatea, chiar daca am 
vrea sa propunem, asa cum a facut colegul nostru, domnul Deaconescu, 
sa propunem acest proiect, pentru ca singurul care poate sa if lntroduca 
este primarul general, pentru ca nsceslta ~i un raport special pentru 
vacantarea postului. Ce spunetl? Uitali-va ca primarul general, nu 
propune, asta Insearnna ca nu exlsta raportul respectiv. Deci, din punctul 
meu de vedere dansul poarta intreaga responsabilitate in acest moment 
~i va trebui sa i~i asume aces ~u. 

Va multurnescl o 1'A ,,":;, 
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Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Va rog, domnule primar general, avetl cuvantul, 

Domnul Primar general Sorin Mircea Oprescu 

• 

Mull iubite ~i stimate, domnule consi/ier general. in primul rand, sa 
punem adevarul in drepturile lui istorice. Dumneavoastra ali facut 0 serie 
intreagl!! de propuneri spre sfa~itul intalnirii cu /iderii de grup ai 
Consi/iului. Rl!!spunsul meu atunci a fost foarte clar, pe rnasura ce Ie 
verlficarn din toate punctele de vedere, dar in primul rand din partea 
Jegalitalii ~i am liber sa pot sa fac lucrul acesta, spunandu-mi ca rna 
incadrez in lege ~i erau mull mai mulle proiecte de cate vorbiti. Sigur ca 
am sa rna refer ... vorbesc de mull mai mulle pe care mi Ie-ali spus .... 
domnilor eu nu 0 transform intr-un dialog cu dumneavoastra, eu va 
raspund din educatie ~i din bun simI, eu asurnandu-rnl toate aceste 
lucruri. Asa au primit verde, legal, din punct de vedere al lega/italii, nu de 
la altcineva, cei doi consilieri, domnul Scarlat ~i doamna Chiris Mariana 
~i au aparut aici pe aceasta llsta, La domnul consiller Pirvu, la eliberarea 
lui din Consiliu, 0 sa vl!! prezint elementele noi care au aparut ~i in 
conditiile acestea nu am fl!!cut altceva decat sa cer ~i sa trimit catre 
parteajurldlca, pentru anugr~i cu absolutnlrnic. 

• 

Celelalle hotarari, care sunt suspendate de catre domnul prefect ~i 

au lntrat in aetiune, urrneaza ~i celelalle pe masura ce au 0 sustinere 
juridica corecta ~i sunt convins ca verbul la tndernana din punct de 
vedere juridic, cel putin la prima analiza fl!!cuta, pentru ca am dat, sa am 
aceasta anallza scrlsa, avand in vedere ca sau tacut ..... au primit 
raspuns, cred ca I-au prirnit, eu am copiiJe aiel ~i celelalle propuneri pe 
care le-af facut, acelea de a fi scoase din Consi/iu, 0 doarnna consilier 
general ~.a.m.d., colegii mei de la Dlrectla de Aslstenta Tehnica ~i 

.Juridica, au veri/icat ~i au vazut ca toate aceste lucruri nu se lncadreaza 
in legalitate ~i astea 0 sa vii Ie prezinte pe rnasura analizei facute. 

Da, eu am cerut direetiei sa if dea spre analiza in urma cu doua 
zile. Am cerut acest lucru, pentru a Ii convins, in condlplle in care 
durnneavoastra rna faceti responsabil de 0 serie tntreaqa de lucruri, asa 
este normal, dar vreau sl!! am verbul la tndsrnana juridic, pentru ca aici 
s-au iscat 0 rnultlrne de dlscutil, legate de domnul consilier general Pirvu. 
in momentul cand am aceste lucruri la tnoernana, semnate ~i starnpilate, 
vi Ie prezint exact in forma pe care ali dorit sl!! 0 auziti. Eliberarea din 
functie s.a.m.d., iar durnneavoastra veli hotarl, 

Mullumesc! 



pomnul Consilier Giugula Doru Mihai 
Intal vreau sa va fac 0 precizare, ca sa fie !oarte clar, pentru toata 

lumea, inclusiv pentru A.N.I.. Consiliul General, respecta intru totullegea 
11f legalitatea in ceea ce prlveste exercitarea mandatelor de consilieri. 

• 

Acum detalli: La data de 13.10.2014 Comisia [uridica 111 de 
disciplina, a intocmit un proces-verbal, anallzand toate documentele 
privind-I pe domnul Gabi Tanase 111 pe domnul Pirvu. in baza acestei 
analize a documentelor, a fost inregistrat la Consiliul General, pentru 
fiecare consilier la data de 14.10.2014 sub nr. 737 raportul Comisiei 
juridice 11i de disciplina, in urma raportului prezentat 11i a procesului
verbal intocmit Comisia juridica 11i de discipline, a sesizat Avocatul 
Poporului cu aspectele privind neconstitutionalltatea unor articole din 
legea A.N.!. in care asa cum v-arn spus nu se prevede ce se lntampla cu 
un consilier care a fost ales pe un mandat, dar i s-a constatat 
incompatibilitatea pe un all mandaI. 

Cu nr. 739/14.10.2014 s-a inaintat plangere penala la Parchetul 

• 

General, impotriva domnului Georgescu Horia, Andrada Camelia Boca 11i 
Nicoleta Elena Cretu, care au prezentat Consiliului General, pentru a 
dispune validarea, vacantarea mandatului, documente false, despre care 
durnrrsavoastra dtscutatiastazi alci.jrtnadrul Consiliului s-au prszentat, 
asa cum avem, aceste documente care va stau la dlspozitle la Comisia 
juridica 111 de disciplina 11i v-au fost prezentate 11i in sedinta din luna 
octombrie, ca cererea pe care raportul A.N.I se bazeaza .... exlsta doua 
rapoarte ale A.N.1. cu acelasl nurnar, aceeasi sernnatura 111 aceeasi data, 
dar cu contlnut diferit, mai mull fiecare raport con~ne date inexacte 11i 
incorecte. V-am spus 11i atunci, va spun 11i acum. In aceasta baza am 
sesizat 11i Procurorul Generai al Romaniei, cauza afliindu-se pe rol 11i a 
fost trimIs, din cate 11tiU eu, la Parchetul de pe langa Tribunalul Bucuresti 
sau Judecatorla Sectorului 1 unde are sediul A.N.1. 

Fa\a de aceasta situatla va mai aduc la cunostinta, la data de 17 
noiembrie domnul Pirvu, a depus la Cornisla juridica 11i de disciplina, 
dovada ca a atacat in tnstanta raportul A.N.1. 

De asemenea, la data de 02 decembrie domnul Pirvu, a depus la 
Comisia juridica 11i de discipiina, ca asa sunt actele care mi Ie dau 11i ... 0 
completare ta cererea de anulare a raportului A.N.1. prin care cere 11i 
suspendarea efectelor acestui raport cu toate ca din punct de vedre 
juridic, odata ce este atacat raportul nu mai este nevoie. Drept urmare 11i 
vazand toate aceste demersuri legale facute de Comisia juridica 11i de 
disclplina, de Consiliul General 11i de domnul Pirvu, la data de 03 
decembrie ca metoda de retorsiune A.N.!. trimite 0 adresa prin care 
tncearca sa ne oblige sa vallda ort de evaluare tats. 

Acsasta dlscutte am av. ~ ~ ~ I'\i szentantii A.N.1. in data de 10 
octombriel!fJ-n:Jvenit I . y' a discuta aceste probleme. a frllJ'~ 
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Le-am prezentat datele, singurul lucru pe care il aveau de tacut era, sa 
modifice rapoartele ~i sa dea un raport corect. Noi nu avem nlmic in a 
pune in aplicare un document corect legal. Atata timp cat nu este legal 
am intreprins demersurile necesare, suntem pe calea de jUdecare in 
lnstanta, acum dumneavoastra luaji deciziile. 

Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Doamna Cristina Nicolescu, va rog, dupa care va pregatiji 

durnneavoastra, dar intai doamna ~i ..... 

Doamna Consilier Nicolescu Cristina Elena 

• 
Buna seara, deja, domnule presedlrne, domnule primar general, 

stimaji colegi, tntrucat pe ordlnea de zi la primul punct se afla 
propunerea proiectului de hotarare privind rectificarea bugetului 
municipiului Bucuresti, tntrucat au aparut declarajii in presa cu privire la 
o asa zisa opinie a mea in legatura cu activitatea Clubului Sportiv al 
municipiului Bucuresti, tntrucat sunt unul din cei trei membri, reprezentaji 
ai Consiliului General al Municipiului Bucurestl, in cadrul Consiliului de 
Administrajie al acestui club, datorlta faptului ca port raspunderea 
materiala,patrimoniaJa, penala,-da,doresc sa c1arific aceste aspectesl 
sa va aduc la cunostlnta mai multe elemente. 

in primul rand nu am dat nicio declarajie in presa cu privire la 
activitatea acestui club. injeleg ca domnul director general al clubului 
este nemuljumit, daca doreste clarificar! sa se adresez in acest sens 
ziarului ~i sa vedem ce s-a tntarnplat, 

in al doilea rand este adevarat ca am anumite nemuljumiri cu 
privire la conducerea executivului, acestei institujii publice. 

• 
La ultima ~edinja a Consiliului de Administrajie al ciubului, care a 

avut loc in decembrie, anui acesta, am avut in vedre doua puncte 
princlpale: pe de 0 parte clarificarea datoriilor catre bugetul statului, 
datorie adusa fa cunosttnta catre Direcjia Economica in cadrul Comisie 
economice, buget, finanje a Consiliului ~i ~tiji ca v-arn adus fa cunostlnta 
acest lucru la ~edinja anterloara, AI doilea aspect pe care am dori sa il 
clarttlcam a fost solicitarea executivului clubului ...... 

Cu privire la rectificarea pozitlva a bugetului in valoare de patru 
milioane de lei as dori sa va spun ca solicitari de rectificare pozitiva au 
existat ~i in luna septembrie ~i in luna august. in luna august membrii 
Consiliului de Administrajie din acel moment au adoptat 0 hotarare cu 
privire la rectificarea pozltiva cu zece milioane de lei, a bugetului Clubului 
Sportiv. Eu nu am fost prszenta la acea ~edinja tntrucat eram in 
concediu, domnul Stan era . J. in luna septembrie executivul a 
solicitat, ne-a solicitat 0 n §' r ct~ictl de zece milioane, cu care nici 
eu, nici domnul Stan nu 9>f 6 .. La ~edinja respectiva au fost 
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•
 

prezenti ~i Iiderii de drept, majoritatea Iiderii de drept ~i am solicitat
 
retacerea notei de tundamentare, care a stat in spatele acestei sohcltart
 
de rectiticare pozitlva Intrucat nota de tundamentare cu privire la, pe de 0
 

parte la propunerea de rectiticare ~i pe de alta parte datoriile pe care
 
Prirnaria le-ar ti avut catre Clubul Sportiv. In luna decembrie, la
 
solicitarea de patru milioane, rectiticare pozittva a bugetului am pus
 
intrebarea normal, pentru ce sunt aceste cheltuieli in luna decembrie? Mi
 
s-a spus ca activitatea Clubului a tost li!lrgiti!l datorita crasterll numarutul
 
de copii legitimali pe de 0 parte, pe de alta parte datorita calendarului
 
competltlonal. Eu consider ca astfel de angajamente nu pot ti realizate
 
tara acoperire bugetara, de aceea am solicitat ca aoeasta rectlticare
 
bugetari!l sa nu tie aprobata, In plus constat pe zi ce trece ca ne
 
tndepartarn de obiectivul principal pentru care a tost creat acest club ~i
 
anume sportul de masa, Am ajuns sa avem mai mult sport de
 
pertorrnanta decat sport de masa, Dat tiind taptul ca exista dubii cu
 
privire la legalitatea operatiunillor economico tinanciare de la nivelul
 
acestui club am rupamintea domnule primar sa dernaraf un audit 
tinanciar ~i economic a acestor operatlunl. De asemenea, am 
rugamintea sa nurnlti acel reprezentant care ne lipse~te de aproape un 
an, in-~drul Conslffuluide Administralie,--specialistul iniinanle -publice 
locale ~i nu in ultimul rand, dat fiind taptul ca in tebruarie inleleg ca 
expira mandatul de director general al domnului Calirnan ~i doresc sa nu 
mai tie prelungit, dar mai cu ssama ll solicit demisia inca de pe acum a 
domnului director general. Va multumssc, 

Domnul Presedinte Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Va multurnasc, Domnule primar, daca dorltl sa ii raspundetl 

doamnei consilier. 

• Domnul Primar general Sorin Mircea OPRESCU 
Da, pe scurt, ca sa nu plictisim lumea. Doamna consilier lertati-rna, 

dar vorbltl cu atata usurinta despre rectiticare pe care am stabilit-o la 
Cuca Macai, probabil. A~a tiecare direetie ~i tiecare admlnlstratla 
stablleste rectiticarea numai dupa ce vede el ~i de necesitatlle lui in luna 
septembrie ca sa putem si!l ne luarn rnasurlle de siguranla ci!l nu 
cheltuim mai mult decat avem. Am comunicat tuturor ci!l din bugetele lor 
~i 0 si!l Ie vedeli la prezentarea rectiticaril de buget se reduce activitatea 
cu 30%. E adevarat ca nici nu aveau nevoie de nici un tel de rectiticare, 
eu cerandu-le de la inceputul anului sa se incadreze in banii respectivi. 
Tot atat de adevarat este ca nurnarul de copii a crescut aici cum a 
crescut numarul partlciparii i a protesorilor, 0 iau ~i eu in 
oglinda, la cel de la Cent !le oie\: Ideea, in prlvlnta bani/or este 
toarte clara, Eu nu pot s !; cr. care iml apare pe parcurs, iar 
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1 pe partea cealalta Ministerul de Finante, vine Ministerul de Finanle cand :,
:': a zis ca ia, a luat. Acesta este adevarul, in celelalte privinte, daca 
;xI observati dumneavoastra doarnna, de vreo doi ani [urnatate 0 linem 

1 numai in anchete, nu este nimic negativ in ceea ce spunstl 
dumneavoastra. Incerc sa intre audltul din luna ianuarie, pentru ca eu 
cred ca tot neamul rornanssc, toata lumea cred ca este satula de 
suspiclunl. Mai bine sa Ie ~tim de la inceput daca sunt proaste lucrurile, 
decat sa nu Ie stlm sa nu luarn nicio rnasura. 

Domnul Presedinte Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Va rog, domnule consilier. 

Domnul Consilier Campeanu Remus Catalin 

• 
Astept sa imi dati durnneavoastra cuvantul. Releritor la suspnerea 

colegului nostru de la Comisia Juridica releritor la vacantarea domnului 
Pirvu este loarte posibil sa fie adevarate toate sustinerile dumnsavoastra 
nu Ie contestam, dar avem doua probleme. Prima nu este de competenta 
Consiliului General sa judece ~i sa verifice legalitatea rapoartelor Agenlie 
Nalionale de Integritate line exclusiv de cornpetenta [ustitiei, Prin urmare, 
not nrrna pronuntam asupra acestortucrurl. in a1doHea rand pot sa va 
inlormez asa cum ~i primarul general ne-a inlormat ca au lost disculii cu 
reprezentantli Agenliei nu avem cunostmta de ele. Am dori daca se 
poate sa primim ~i noi aceste documente, plangerile pe care le-ati tacut, 
procesele verbale pe care le-af lacut cu ocazia lntalnlrllor cu cei de la 
Agenlia Natlonala de Integritate. Macar sa stirn ~i noi despre ce este 
Yorba, in momentul in care doar suntem lnforrnati de la microlon ca au 
lost, nu stlrn despre ce este yorba am dori sa Ie avem ~i noi. 

•
 Domnul Presedinte Angelescu Ramiro Robert Eduard
 
Domnule Voicu, va rog. Va pregatili domnule Giugula. 

Domnul Consilier Voicu Mihai 
Domnule primar general, domnule prasedlnte, stlmatl colegi sa 

vedeti cum se vad lucrurile din diverse unghiuri. Eu am venit la acest 
microlon, in primul rand sa rnulturnesc, incep cu rnulturnlrile lala de 
domnul Victor Stan, lala de domnul Draqos Florescu, lala de doamna 
Maria Popa pentru ca au lost trei persoane chiar daca sunt din PSD, la 
propunerea PDL-ului pentru tnfilntarea in scoli a acestei activitali de 
sport, in scoll, Dan~ii au susttnut in mandatul trecut acest proiect, lata 
acum se lntarnpla acelasi lucru. Ceea ce voi spune eu acum va da un 
raspuns coiegei noastre. Am at la 1?coala nr. 11, ta 117 ~i la 17, 
afluenta de copii maxima I@ ~ 1'h . la aceste ore de sport pe care 
Ie genergz,a/ ~I'UI S I Cy;' ~ti. Am venit sa 11 lelicit pe 
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domnul director al clubului in privinla banilor ~i a modului cum s-au 
cheltuit banii nu cunosc. Vreau sa il informez pe domnul primar c1\ iI 
felicit pe domnul director al Clubului pentru lucrul extraordinar pe care 11 
face In scoli. $i daca ali pune pe cineva s;!! urrnareasca chestia asta, 
cum s-a derulat acest proiect este minunal. Va rnuljumesc, 

Domnul Primar general Sorin Mircea OPRESCU 
intr-adev;!!r 0 pozilie solomornca. $i unii ~i ceilaltl au dreptate. 

Domnul Presedinte Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Domnul Giugula, va rog dreptul la replica. Dupa care trecem la vot, 

Domnul Consilier Giugula Doru Mihai 

• 
Voi fi foarte scurt. Ceea ce a spus domnul coleg Campsanu este 

corect, nu face altceva decat s;!! confirme ca noi am sesizat Parchetul 
General cu privire la falsuri, nu puteam sa nu v;!! aduc la cunosnnta ca 

• 

intr-un raport scrie ca domnul Pirvu este primar la Calara~i ~i In alt raport 
scrie ca veniturile provin din partea familiei, din partea tatalui, Aici am 
discutat, nu vreau s;!! ating 0 coarda sensoila, care line de intimitatea 

....... "farnlllei Parvu, care nu arefamilie. A~a ca.;;... in baza acestera-ne-arn 
sesizat ~i justijla sa l~i spuna cuvannn, in data de 17 octombrie Ie-am dat 
pe toate. Le aveli la Cornisla Juridic;!!, 0 sa v;!! fac 0 cople dupa toate 
documentele. Domnule Voicu ceea ce ali vazut durnneavoastra prin sco] 
nu este rezultatul activitalii Clubului Sportiv, asa am spus ~i eu .... nu 
este asa, Pentru ca eu m-am mirat de ce avem pe ordinea de zi doua 
entitali care se ocupa de un sport. Clubul Sportiv ~i Centrul de Proiecte 
~i Programe Culturale Sportive Educationale ~i Sportive pentru Copii ~i 

Tineret din Bucuresti. Vreau sa v;!! spun ca toate acelea sunt actlunl ale 
Centrului de Proiecte ~i Programe Educatiortale ~i Sportive pentru Copii 
~i Tineret din Bucuresti. Cand l-am chemat pe domnul de la Clubul 
Sportiv, am chemat-o ~i pe doamna. De ce trebuie sa darn not un teren 
de tenis de la .Lla Manoliu" la acest Centru? Ni s-a' explicat ca toate 
aceste activitati au fost tacute de acest Centru Sportiv cu bani ~i cu 
fondurile lor ~i nu de Clubul Sportiv. Vroiam sa iau cuvantul la buget ~i sa 
v1\ explic daca va uitali In raportul prezentat de Clubul Sportiv, la 
capitolul "Copii lnregistrali" aveli zece copii la Clubul Sportiv ~i 0 suta 
douazectslsapte de protestonlsti, Asculta-rna putln, 0 suta 
douazeolslsapte de personae cheltuiesc zece milioane pe an. Am vrut sa 
discut toate astea la bugel. 
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Domnul Primar general Sorin Mircea OPRESCU 
Ca raspuns penlru problemele ridicale de domnul consilier general 

I 
raspunsul este simplu ~i anume penlru ca este raportul de acum doi ani 

II	 .....Alunci este grav de tot, alunci a lalsilical cineva dalele. Eu nu am I 

pus la lndolala ca nu citali, dar era situatia de acum doi ani. 
I 

Domnul Presedinle Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Haideli sa nu lntrarn in polernica ...... Domnule SIan, esle 101 la 

subieotul cu Clubul? Sa inchidem subieclul, dupa care se prepateste 
domnul Poterasu, domnul Deaconescu, dupa care lntrarn pe procedura 
de vet, 

Domnul Consilier SIan Ion 

• 
Vreau sa larnurirn problemele cel putln in ceea ce prlvests rna 

priveste penlru ca sunt acolo in Consiliul de Adminlstratle, cum va 
spunea ~i colega Cristina. Vreau sa ii spun colegului ~i carnaradului 

• 

Voicu ca lnltlanva de a alrage, asa cum s-a spus ia am avut priorltate la 
lnfllntarea Clubului, copii ~i aclivilali de rnasa sportive, in ullimul rand 
pertorrnantele, nu comentarn ca daca sunt pertorrnante sunl bune ca 101 
am cheltuit1lanii slartrabut sa iim lpocrltidaca avem pertormantasa 
dam cu piciorul la pertorrnante, dar ca sa stle 101 Consiliul, ca noi avem 
datoria ca suntern in Consillul de Adrninisfratie ~i a celorlalli doi colegi ai 
mei, sa va intorrnarn. Ce va pot spune? Ca la lnltlatlva de a avea 
partenerial cu lnspectoratele scolare am creal poslbllltatea ca, prin scoli, 
penlru ca, Clubul Sportiv Municipal nu are bazele necesare sa se 
anlreneze, nu avem sail ~i atunci din discutllle pe care Ie-am avul cu 
domnul primar in repetale randuri, am idenlilical probabil ca 0 sa lacem 
doua sail anul acesta in structura rnodulara sau cu cheltuieli mai mici ca 
sa numai inchiriem la dilerile cluburi, pe la Dobroiesti. Dobroiestiul este 
o comuns care are 0 sala extrordinara, se lin meciuri. Vreau sa va spun 
ca noi nu avem niciodata 0 evidenla a juniorilor, a copiilor care lac parte 
in Centrele de copii ~i Tinerel pe langa sectllle pe care Ie avem, adlca 
lntr-o raportare ni s-a pus ca avem 0 mie, tntr-o alta raportare ca sunt 
sase mii. Cand am tntrebat concret la leqitirnatli mi s-a spus ca sunl 
undeva la doua mii, concrel ar Ii cam sase sute care sunl ca ~i pepiniera 
ca sa pulem sa ii prornovarn ~i sa 11 avem la echipele mari sau pe 
calegorii de varsta, Ideea esle in lelul urmator, Domnule pnrnar acolo 
sunt nlste lucruri, esle vorba de cheiluielile pe care Ie laci, loarte bine ca 
bucurestenll i~i lrimil copii care nu au posibilitati sa mearga la anumile 
cluburi sportive sa plateasca ~i alunci noi Ie asiqurarn prin prolesori, prin 
rnetodisti ~i prin echipamenl,acesl crept, ta aceasta actlvltate, in scoll, 
Ideea este ca trebul sa ~.. 0 raportare exacts. Esle merilul 
dumneav~ra ... dum • ~I ';.ebui sa rezolvaf prin execuliv un 
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audit, poate noi nu ne pricepem loarte bine, daca se dernonstreaza ca 
anumite suspiciuni .... de aceea este nevoie ca expertul din partea 
Ministerului Finanlelor sa lie acolo prezent sa ne larnureasca, nu toli ne 
pricepem sau rna rog unii mai mult sau mai pulin la niste situatii care nu 
sunt loarte explicite cum se cheltuiesc banii, pentru ca durnneavoastra 
trebuie sa ~tili pe parcursul existentel acestui club s-au mai tntarnplat 
nlste lucruri pe aoolo, cu vechile conduceri care sunt in anchete care 
sunt pe la DNA, sunt pe fa Parchet ~i atunci ca sa prelntarnpinarn aceste 
lucruri cred ca nu ar Ii rau sa trimiteli ~i Corpu/ de Control a/ primului 
ministru sa taca un control acoro, Repet ar trebui sa stlrn cum starn cu 
Centrele de Juniori, e bine ca Ie avem, daca am tacut pertorrnanta fa 
anumite C/uburi, la anumite sectii e bine ca Ie-am lacut, dar sa vedem 
cum starn cu cheltuielile pentru ca avem ~i alte prioritali, spitale, scoll 
care trebui sa mai ajutarn ~i pe acolo. Acesta este punctul meu de 
vedere. 

Domnul Presedinte Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Am inleles domnule Stan. Domnul Poterasu, va rog. 

.. . 

• 

·u_ Dbmnul Consilier Poterasu Oornel : -- .... _-
Domnule presedlnts, stirnati colegi. in subiectul cu colegul Pirvu 

s-a vorbit cu loarte mare u~urinla despre nlste documente care ar exista 
la nlste comisii de specialitate din cadrul Consiliului, dar nu toll avem 
cunosttnta pentru ca nu lacem parte din toate comisiile din cadrul 
Consiliului. 0 sa va reg asa cum a sollcltat ~i coiegul Carnpeanu sa ne 
puneli la dispozltie acele documente. Doi, colegul Pirvu la ~edinla de 
data trecuta a promis ca ne tnrnansaza in cadrul ~edinlei nlste 
documente. Nu l-am vazut nici pana astazl, Pentru mine este clar ~i ml 
s-a lixat in cap ca avem 0 adresa de la ANI de care am luat cunostlnta ~i 

imi doresc asa cum i~i doresc ~i ceilalji colegi din grupul PNL sa votarn 
acel proiect de notarars, sa iI introduca domnul primar general pe 
ordinea de zi, privind incetarea mandatu/ui de consilier general. Nu ne 
intereseaza legalitatea, nu sunt organ de ancheta sa constat legalitatea 

Domnul Presedlnte Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Bun v-ali spus punctul de vedere ....va rog nu intrali in 

polernica . 

Domnul Consilier Poterasu Cornel 
Daca tot vorbim despr~ . 'tulie din cadrul Consiliului General al 

Municipiului Bucuresti, in ~t'S41 pit mai devreme de Cubu/ Sportiv 

MUniCiPj; 71 este ~lrlJ)c'\ al Cfubului ~portiv Municipal 



Bucursstl, astfel Incat rog cu permisiunea dumneavoastra sa ia cuvantul 
la punctul de lnterpelarl, astfel tncat sa spuna cateva cuvinte despre 
activitatea Clubului Sportiv. Pe scurt, 0 smtsza, ca sa nu mai vorbim pe 

I langa subject, ca lace nu ~tiu ce centru proiecte, proiecte care sunt de I , 
,	 tapt ale Clubulul Sportiv. Nu vreau sa vorbesc eu mai mulle pentru ca 

sunt doar membru in acel Club. 
I 
I 
I ,	 Domnul Presedinte Angelescu Ramiro Robert Eduard 

Mullumim. Domnule Deaconescu. 

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel 

• 
Avand in vedere ca ordinea de zi s-a propus a Ii schirnbata ~i 

urrneaza sa lie votata 0 noua renumerotare, va propun ca proiectul 
propus de colega mea Julia Zorkoczy, proiectul de hotarars privind 
vacantarea postului colegului nostru Pirvu, pentru care este ~i domnul 
prelect de lala, i-a suspendat numirea ca viceprimar pentru 
incompatibilitate. Va rog frumos domnule presadlnte de ~edinla sa-rnl 
dali microlonul ... 

II I	 I IH_-oomnul Presedinte Anqelescu Ramiro Robert£duard 
Da domnute consilier .... functloneaza microlonul, doar ca trebuie 

sa stall indreptat catre el. 

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel 

• 

Propunerea mea este ca acest proiect pe care I-a iniliat domnul 
primar sa lie pus nurnarul 1 pe ordinea de zi ~i ma bucur ca grupul PNL 
vrea sa voteze alaturl de noi acest proiect. Astept sa va vad la vot. 
Mullumesc. 

Domnul Presedinte Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Mullumim, domnule consilier general. Facem 0 precizare. Domnul 

Caliman este in sala? Directorul Clubului Sportiv Municipal. 0 sa va dam 
cuvantul la buget, cand se discuta despre buget avetl trei minute in care 
sa Ie raspundetl colegilor releritor la ingrijorarile care s-au conturat in 
Consiliul General. Haideti sa vedem, 0 sa incepem sa votam propunerile 
lacute de ... Mai avem 0 propunere? Da, va rog .... domnule consilier 
Georgescu. 

Domnul Consilier Georgescu Bogdan Cristian 
Un amendament la ordinea de zi. Punctele 6 ~i 7 de pe ordinea de 

zi principala 0 sa devlna punc ~.8 ~i 19. in cazul in care se voteaza 
amendamentul domnului ~tlBa Ap . d alegerea unui viceprimar al 

MuniciPit:;rti S"~7'!~:{~i in cazul :n care s~votea:: 
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-'	 amendamentul domnului Pieptea privind vacantarea mandatului de 
consilier al domnului serban Nicolae sa devina nurnarul 17, iar punctele 
propuse de Primarul General, cele trei puncte sa devina numerele 13, 14 
~i 15. Mullumesc frumos. 

Domnul Presedinte Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Haide]i sa incepem cu propunerile domnului primar general pentru 

ordinea de zi supllrnentara. Avem trei proiecte. inainte de a proceda la 
vot, .. . domnule Deaconescu aducetl la Secretariat .. haldetl 
Secretariatul .... domnul secretar general ~i Dlrectla de Aslstenta 
Tehnica ~i Juridica va rog sa ne cornuntcatl daca pentru propunerile 
domnului primar general avem toate avizele conform art. 44 din Legea 
nr. 215/2001, avizele ~i rapoartele de la Comisiile de specialitate ale "!:: 

• 
Consiliului? 

Doamna Director executiv Zamfir Georgiana 

• 

La proiectul de hotarare privind abrogarea Hotararn nr. 176/2014 ~i 
aprobarea Strategiei de dezvoltare ~i functionarea a serviciului public de 
salubrizare respectiv a activitalilor de dezinsecjie, dezinfectie ~i 

deratizare in Municipiul Bucurestl avemjaportul nr. 5- din 2014 -ar 
Comisiei pentru Igienizare ~i Salubrizare. La proiectul de hotarare pentru 
abrogarea art. 4 din HCGMB nr. 37/2014 privind modificarea ~i 

completarea inventarului bunurilor care alcatulssc domeniul public al 
Municipiului Bucurestl lnsusit prin HCGMB nr. 186/2008, prin 
introducerea retelelor de alimentare cu apa executate in domeniul public 
de prlrnarille de sector ~i de municipalitate avem raportul Comisiei pentru 
Utilitali Publice nr. 15/2014. La proiectul privind completarea anexelor nr. 
1 ~i nr. 2 ale HCGMB nr. 161/ .,., pentru aprobarea Iistelor cu ordinea 
de prioritate, in vederea atribuirii spatiilor cu alta destinatle . 

Domnul Presedinte Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Nu .... Nu .... dlscutarn doar de proiectele propuse de catre 

primarul general al capitalei pe ordinea de zi supllrnentara. Este proiectul 
privind abrogarea HCGMB nr. 176/2014, este proiectul privind 
modificarea HCGMB nr. 254/2008 ~i Hotararea 37/2014. Despre prima ~i 

despre a treia rnl-ati spus, pentru cea de-a doua va rog ..... 

Doamna Director executiv Zamfir Georgiana 
La proiectul de hotarare privind modificarea HCGMB nr. 254/2008 

privind administrarea retelelor stradale principale ~i a lucrartlor de arta 
din Municipiul Bucurestl avem jI) ·Comisiei de Transporturl ~i 

lnfrastructura Urbana nr. 18. *~. ~"',"·~J·'.'t 
~	 '::!V':. 
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Domnul Presedinte Angelescu Ramiro RoberLEduard 
~; 

Oed avem practic toate rapoartele !?i lntrunesc conditiile pentru a Ii 
-,supuse votului Consiliului. 

Supun votului durnneavoastra propunerea de introducere pe 
ordinea de zi suplimentara a proiectului de hotarare privind

I
,

I	 
abrogarea HCGMB nr. 176/23.06.2014 §i aprobarea Strategiei de 
dezvoltare §i func\ionare a serviciului public de salubrizare 
aetlvltatlle de dezinsec\ie, dezinfec\ie §i deratizare in municipiul 
Bucure§ti 

Cine este pentru? majoritate de voturi, lrnpotnva? 0 voturi, 
abtineri? 3 voturi. 

Va rnulturnesc. 
Acest proiect va f introdus pe ordlnea de zi. 

• Avem punctul doi proiect de hotarare privind modificarea 
HCGMB nr. 25412008 privind administrarea re\elei stradale §i a 
tucrarllcr de arta din Municipiul Bucure§ti.
 

Cine este pentru? majoritate de voturi, irnpotriva? 0 voturi,
 
abtineri? 20 voturi.
 

-- -- -V~ mullumesc:- ---- .
 
Acest proiect va Ii introdus pe ordinea de zi.
 

• 

Avem !?i punctul 3 proiect de notararsa pentru abrogarea art. 4 din 
Hotararea CGMB nr. 37/2014 privind modilicarea !?i completarea 
inventarului bunurilor care alcatulesc domeniul public at Municipiului 
Bucuresti, insusit prin HCGMB nr. 186/2008 - prin introducerea retelelor 
de alimentare cu apa !?i de canalizare executate In domeniul public de 
pnrnarllle de sector !?i municipalitate, din londuri publice, persoane lizice, 
persoane juridice inclusiv a statlilor de pompare ape uzate In vederea 
predarf ulterioare a acestora In exploatare catre S.C APA NOVA 
Bucurestl SA 

Cine este pentru? 24 voturi. Irnpotrlva? 0 voturi. Ablineri? 22 voturi 

Va rnultumesc,
 
Acest proiect nu va Ii introdus pe ordinea de zi.
 
Va rog domnule Pieptea.
 

Qomnul Consilier Pieptea Cornel
 
Doream sa solicit sa ni se prezinte pe scurt aceste proiecte, pentru 

ca In necunostlnta de cauza va spun sincer ca nu am putut vota nici 
macar pentru introducere IJ: 'E!a de zi, dar acum tntrucat votul a 
trecut deja Ie vorn dezb . tda:r~, Mullumesc. 

~ 7:'
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;', Domnul Presedinte Angelescu Ramiro Robert Eduard I;;j 
''';', 
',';
,	 Mullumim domnule Pieptea. Mal avem propunerea facuta de 

'( 

.

domnul Deaconescu. Retragerea de pe ordinea de zi a unor puncte, a 
..... Va rog sa imi aduceti pentru ca nu ali lasat la secretariat propunerea 
dumneavoastra ~i nu am reusit sa 0 relinem, este foarte cornplexa, Dati
mi propunerea sa 0 citesc plenului. Dati-rni hartla, va rog! Domnule 

I	 consilier .... domnule consilier .. ... datl-rnl propunerea. Ali propus 
retragerea de pe ordinea de zi ... nu ali fost de acord cu propunerea 
domnului Deaconescu .... 

Domnul Primar Sorin Mircea OPRESCU 
Domnule consilier general, primarul general nu este un protect, 

este 0 certitudine. Da, domnule am inleles, incercam sa va detensionez, 
pentru ca in viata mea am vazut multe atacuri cerebrale, tereasca 

• Dumnezeu deci nu sunt de acord domnule . 

Domnul Presedinte Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Va rnultumesc, domnule primar general. Mai aveli domnule 

Deaconescu? Haidef ca suntem la propunerile durnnaavoastra. Avem 
hotarare pentru cornpletarea uncr anexe.idatl-rnl va roqsacitesc tltlul, 
Va voi citi titlul proiectului asa cum a fost depus, totodata 0 sa rog 
Secretarul general ~i Directia de Aststenta Tehnica ~i .Juridica sa ne 
spuna daca au toate avizele /a acest proiect. 

• 

Proiect de hotiirare privind completarea anexelor nr. 1 ,i nr. 2 
ale Hotiirarii CGMB nr. 16112010 pentru aprobarea Iistelor cu 
ordinea de prioritate in vederea atribuirii spatiilor cu altii dastlnatle 
decat cea de locuinta, beneficiarilor Legii nr. 34112004, a 
recunosttntel fatii de eroii martiri $i luptiitorii care au contribuit la 
victoria Revolutiei romane din decembrie 1989, precum $i fata de 
persoanele care ,i-au jertfit vlata sau au avut de suferit in urma 
revoltei muncltorestl, anticomuniste de la Brasov din 15 noiembrie 
1987 $i abrogarea Hotararii CGMB nr. 25012013. Vii rog sa ne 
cornunicati daca proiectul de hotarare contlne toate avizele. 

Doamna Director executiv Georgiana Zamfir 
Avem raportul Comisiei de Patrimoniu nr. 39. Exlsta raportul, 

pentru ca la raport s-a referi!. Discutia a fost, daeii imi permitetl, daca 
exlsta rapoartele eomisiilor de specialitate, pentru a putea fi dezbatute in 
plenul Consiliului General ~i eu v-am comunieat la fiecare proiect in parte 
existenta ftecarul raport in func illJ;!tspecifieul proiectului. 
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Domnul Presedinte Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Dar In acelasl limp lextul de lege spune in lelul urmator ca aeste 

proiecte Irebuie sa lie lnsotite de raportul compartimenlului de resort al 
..... care inleleg ca esle dar !?i raportul comisiei de specialilate a 
Consiliului, Cornlsla Juridica a dat raport? 

Doamna Director executiv Georgiana lamlir D.A.T.J. 
Avand in vedere ca ne allam la 0 !?edinla ordinara, fiind propunerea 

prirnarului general pentru aceste proiecte, este clar ca exlsta raportul 
direcljei de specialitate. . 

Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro 
Este propunerea domnului Deaconescu. 

• Doamna Director executiv Georgiana lamlir - D.A.T.J. 
Proiectul este iniliat de primarul general! A mai lost pe ordinea de 

zl, Nu este un proiect al domnului Deaconescu. Iniliativa este a primarul 
general, prin directlile de specialitate, deci are raport al direcliei de 
specialitate, conlorm legii. 

Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro 
Va rnultumasc! Mullumesc, doamna director, multurnesc loarte 

mult! Domnul primar general! 

Domnul Primar general Prol. Dr. Sorin Mircea Oprescu 

• 
Da, eu as Ii lericit sa ne aducem aminte de 0 serle de proiecte 

importante - !?i acesta este un project loarte important - dar sunt tot atat 
de multe loarte importante in ceea ce prlvests infrastructura stradala, 
pentru ca starn !?i batem pasul pe loc dintr-un rnotiv sau altul pentru ca 
ele nu au mai lost reluate !?i votate dupa suspendarl din lipsa de 
legalitate survenlta de-a lungul tirnpului. Aiel, intr-adevar, este proiectul 
promovat de mine !?i semnat in acelasl tirnp, dar chestiunea sta in telul 
urrnator: am lnceput aceleasi discuttl pe care eu Ie-am considerat 
neprincipiale !?i !?tili ca toate discutille facute etectlv cu lista de spatli 
s.a.m.d. !?i de aiel au trecut jar vreo 3 ore !?i jurnatata - 4 ore, timp In care 
nu am putut sa ne lnlelegem care sunt prioritalile. Cred ca, daca dupa 
sarbatort Ie veli lace - este 0 parers a mea, dvs. laceli ce considerati 
dupa sarbatorl Ie veli lace 0 bucurie In luna ianuarie, eu spunandu-va 
loarte clar ca, trnpreuna cu dan!?ii de lala, dvs. sa lili de acord, va da] 
seama ca mai mult e un vot moral - pentru ca asta line de poslbilitatlle pe 
care Ie avem sa Ie oleri~peci.El. yorba de un vot moral, vreau sa lili de 
lala ca sa vedeli !?i dv oa (ilviJlllli discutarea prioritalilor 0 au !?i dan!?ii. 

ResJ:sJun '6i~"'" entru ca nu vorn putea sa =--_ 



inlelegem nlclodata, Usta aceasta, larill exagerare, s-a schimbat panill 
acum de vreo 51 de ori. Nu exagerez cu nimic. :;;i nu pot sa imi iau 
responsabilitatea unor discutii 9i a unor scandaluri, cine e pe primul loc, 
cine e pe ultimul loc. :;;i atunci va voi invita sill lili de acord cu mine. Daca 
veli Ii de acord, sa partic'pam cu tolii la 0 Intalnire de acest gen, atentle, 
ma reler la priorltizarf La partea execulivului, de a pune la dispozitle, 
este partea cealalta, pe care dvs. 0 veli vota in Consiliul General sau nu, 
asta rarnans la latitudinea dvs. Mullumesc! 

Domnul Presedinte de sedinja Angelescu Ramiro 
Bun. Vill rnultumesc, domnule primar general! Supun votului dvs.. 

proieetul de hotarare propus de catre domnul Deaconescu pe ordinea de 
zi. 

• 
Cine este pentru? 3 voturi, trnpotrtva? 0 voturi, abtineri? 

majoritate . 
Va rnulturnesc, dragi colegi! 
Acest proiect de hotarare nu va Ii pus pe ordinea de zi, dar inleleg 

oa intentlonatl in cel mai scurt timp posibil, dupa sarbatorl ... 

--DomnuIPfimar general Prol. Di.SorinlAircea ODrescu 
Am spus care cred ca este sltuatla, pentru a nu va mira de ce vill 

voi ruga sill particlpaf la 0 parte executiva pe tOli cei care dorili pentru ca 
asa e corect 91 asa e bine. Nu pot sta de so-st-ceva-oe-on pentru ca lista 
nu se definltiveaza pentru ca ... dlntr-o serie lntreaqa de motive. Ma 
reler la prioritizare, sa ne inlelegem, nu la ... 

Domnul Presedinte de sedinjill Angelescu Ramiro 

• 
Bun. Vill multumescl Trecem mai departe, mai avem propunerea 

domnului Marinel :;;telanel de repunere pe ordinea de zi a tuturor 
punctelor nevotate pe data de '2.7, dar vreau sa vill inlormez, stimate 
coleg, ca, lormal, ar Ii trebuit sa veniti cu aceste proiecte 9i sa va 
propunetl, puteti sa laceti lucrul acesta in sedlnta urrnatoars, dar inleleg 
ca urrneaza catre aparatul de specialitate al primarului sa lie introduse 
pe parcursul sedintel urrnatoare toate aceste propuneri. Mai avem 
propunerea domnului ... mai avem 0 propunere tacuta de doamna 
consilier Zorkoczy releritoare la '" catl-rnl putin proiectul de hotarara ... 
proiectul? Deci ami avem la proiectul propus de catre colega noastra, 
Julia Zorkoczy ... il voi ruga pe secretarul general iii pe D.A.T.J. sa ne 
comuncie daca exista toate rapoartele necesare introducerii pe ordinea 
de zi iii supunerii dezabterii Consiliului General pentru acest proiect de 
hotarare, Dar, inainte de to' este proieetul? Va rog! 
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Domnul Secrelar general Tudor Toma
 
Vi t-a predat personal, nu a ajuns la noi acel proiect.
 

Domnul Primar general Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu
 
De data aceasta este al dvs., dar, rna rog ...
 

Domnul Secretar general Tudor Toma 
Acel proiect nu are nevoie de raport de specialitate, are referat 

constatator intocmit de secretar general, documentatl care este 
complete, ali avut prolectul si la liedinla anterloara. 

• aptauza

• 
Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro 
inleleg, de asemenea, ca exlsta pe rolul Tribunalului Bucuresti 

dosarul nr. 41340/3/2014, inregistrat la data de 27.11.2014, sectla a II - a 
Contencios Administrativ, care are ca obiect anularea act administrativ 
raport nr. 31440/G/II/ 12.07.2013 .. 

-Acest dosar iI are ca ~neclamaht pe domnulPafvuCosrninGabriel 
cu dora avocat Banescu Simona ~i in acelasi limp, ca lii parat, Agenlia 
Nalionala de Integritate. inleleg lii din ceea ce a spus coiegul nostru ... 0 
secunda .... inleleg ~i din ceea ce ne-a transmis colegul nostru, dl. 
Giugula, ca trebuie sa-sl exprime un punct de vedere just~ia pe acest 
subiect. Totodata, din ceea ce a spus primarul general, inleleg ca tot ta 
solicitarea domnului Parvu Cosmin Gabriel, inregistrata cu nr. 
4888/18.12.2014, solicita comunicarea in original a acestui proiect, 
trnpreuna cu docurnentatla aierenta, in vederea analizarii de catre

• Direclia Juridic. Deci, inleleg ca lucrurile sunt intr-un proces de analiza ~i 

cred ca este corect fala de coiegul nostru, pana avem 0 decizie a 
lnstantel lii pana avem un punct de vedere juridic al directiilor de 
specialitate, sa ... ma scuzatl, lasali-ma sa imi spun punctul de vedere! 
Putem ... sigur ca da ... va trebui sa avem nlste documente clare. 
Totodata, flind un prolect controversat, trebuie sa lamurlm daca are toata 
docurnentatla nacesara supunerii dezbaterii Consiliului General. Va rog, 
domnul Georgescu! 

Domnul Consilier Georgescu Bogdan 
inleleg din ce ne-a explicat domnul primar general la inceputul 

liedinlei, contrar celor spuse de domnul secretar general Toma, ca in 
urma solicltarllor domnului -~i a documentelor depuse de acesta, 
domnul primar general Il'e rat at" certificat constatator lii a retrimis 
spre analiza ace d r ~f~ Juridic pentru aceasta liedinla, 

ftl 
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urrnand ca la urrnatoarea gedinla Directla Juridic sa se pronunte, Daca 
am Tnleles bine, Deci, lnseamna ca pentru aceasta gedinla nu avem 
releratul constatator semnat Tn vlqoare, Va multumssc Irumos! 

Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro 
Domnul Deaconescu, aveti rabdarel Va rog, dornnule primar 

general, daca doritl sa venili cu completarll 

Domnul Primar general Prol. Dr. Sorin Mircea Oprescu 

• 

Domnule consiller general, domnilor consilieri generali! V-am spus 
9i poate ca era mai bine sa 0 lac dar nu am vrut sa Tntrerup, sa mai 
repet, sa repet pentru ca la noi este vesnlc partea ancestrala. Dar Tmi 
asum responsabilitatea, Tmi asurn responsabilitatea ca, Tn lala 
evidentelor aparuta, nu pun acest proiect decat Tn momentul cand am 
vizele lega!e necesare! Mullumesc! 

Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro 

• 

Mullumesc, domnule primar! Mai avem 9i propunerea domnului 
Pieptea de introducere a unor hotararl pe ordinea de zi, avem 3 hotararl 
9i 0 rearanjara aordinii de zl.Haldetlsavedern ,.. bun .,. dragico1egi, 
haldetl sa aratarn putln respect lala de colegul nostru, Cornel Pieptea! 
Sunt propunerile dansulul acum supuse votului dvs, Deci, avem prima 
propunere: 0 hotarare de vacantare ... suntem pe procedura, avem .., 
hotarare privind Tncetarea mandatului de consilier al domnului $erban 
Nicolae 9i vacantarea unui post de consilier din cadrul C.G.M.B. .,. va 
rog, luali loc 9i nu .., bun. Supun votului dvs. introducerea acestui proiect 
de hotarare pe ordinea de zi ., va rog, daca .., nu, veli vorbl atunci cand 
va dau eu cuvantul, avetl rabdarel Nu, nu, slrnpla dvs, rugaminte nu 
tnsearnna Tntreruperea procedurii de vot. Bun. Supun votului dvs. 
proiectul de hotarare introducerea proiectului de hotarare pe ordinea de 
zl. Cine este pentru? Va rog, nurnaratl voturile pentru! 38 de voturi, 
impotrlva? 0 voturi, abtlnerl? 0 voturl, Va rnulturnescl Acest proiect de 
hotarare va Ii introdus pe ordinea de zll Domnul consilier, haideji, 
respectatl cutumele Consiliului General, va rog, avetl cuvantul, nu mai lili 
agresiv! 

Domnul Consilier Poterasu Cornel
 
Va multurnesc, sunt loarte calm!
 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro 
Sa 9tili ca va trece ti e tot. 

o <'\; 
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Domnul Consilier Poterasu Cornel 
Vorbesc repede. Ali trecut cu u~urinla peste un aspect, nu ali 

supus la vot solicitarea colegului consilier de introducere pe ordinea de zi 
a lnvalidarii mandatului ... nu a lnvatldarli, a inceperii mandatului de 
consilier al domnului Parvu, Vii ruqarn sa supuneti la vot ~i solicit vot 
nominal. 

Domnul Presedinte de sedinlil Angelescu Ramiro 

• 

Bun. Mullumesc, domnule consilier! Propunerile acestea ar Ii 
trebuit sa Ie laceli la incepulul ~edinlei, nu in timpul procedurii de vot. 
Ok, multurnesot Bun. Mal departe, mat avem tnca un proiect de hotarare 
propus de catrs domnul consilier general Pieptea: este proiectul de 
notarare privind alegerea unui viceprimar al municipiului Bucurasti. 
Supun votuun dvs. introducerea acestui proiect de hotararo pe ordinea 
de zi. 

Cine este pentru? majoritale, lmpotriva? 0 voturi, ablineri? 0 
voturi. 

Acest proiect de hotarare va Ii introdus pe ordinea de zi. 

-Mai avsmun af3'lea protect dehotarare: protect de hotafare 
privind revocarea H.C.G.M.B. nr. 87/4.09.2014 privind alegerea unui 
viceprimar al municipiului Bucurestl, 
Cine este penlru introducerea acestul proiect de hotarare pe ordinea de 
zi? 19 voturi, lrnpotriva? 0 voturi, ablineri? 29 de voturi. 

Vii rnuljumesc! 
Acest proiect de hotarare nu va Ii introdus pe ordinea de zi. 

• 
Totodata, din partea domnului consilier general Pieptea Cornel 

avem ~i propunerea de rearanjare a ordinii de zi. 
Vol supune votutul dvs. propunerea dansutul asa cum a lost 

formulate la microlon. 
Cine este pentru? 18 voturi, lmpotrlva? 0 voturi, ablineri? 27 de 

voturi.
 
Va multomesc!
 
Nici aceasta propunere nu a lost adoptata.
 

Mai avem propunerea domnului Georgescu ... Irebuie sa 0 
rnodlflcarn pujln pentru ca au lost introduse ... va voi ruga sa facetl 0 
relormulare a propunerii. Rugam pe cei de la Tehnic sa porneasca 
microlonul! 



I' 
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Domnul Consilier Georgescu Bogdan 

'.', 
Deci, avand in vedere laptul ca, lala de propunerile anterioare, 

doua proiecte nu au lost introduse pe ordlnea de zi '" da, da, cele 2 
proiecte au lost introduse pe ordinea de zi, este yorba de punctele, 

I prlvind administrarea relelei stradale :;;i tnsusirea inventarului bunuriJor, 
I , care les de pe ordinea de zi, avem urmatoarea: strategia de dezvoltare :;;i 
'" ,,-:: dezinsectie rarnans pe pozitia 13, proiectul de hotarars privind alegerea 
I unui viceprimar al municipiului Bucurestl devine punctul 14, ultimaI' hotarare privind incetarea mandatului de consilier al domnului $erban 

Nicolae - punctul 15, protect de hotarars privind validarea mandatului de 
consilier in cadrul C.G.M.B. al domnului Scarlat - punctul 16 :;;i proiectul 
de hotarare privind validarea mandatului de consilier in cadrul C.G.M.B. 
al doamnei Chlris Mariana - punctul 17. 

• Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro 
inca 0 secunda, aveli raboare 1 minut, sa putem vizualiza noua 

ordine de zi ... bun, haldetl sa lim pUlin atentt, 
Supun votului dvs. amendamentul ". rna rog, propunerea pentru 

ordinea de zi tacuta de catre consilierul Bogdan Georgescu. 
CTne estepentriJT27 de voturi,impotrivaTOv6turi, ab1iheri? 16 

voturi. 
Va rnultumescl 
Au lost adoptate :;;i propunerile tacute de domnul consilierul 

Bogdan Georgescu. Bun. 
Supun votului dvs. ordinea de zi in ansamblu, cu propunerile tacute 

de consilierii generali :;;i asumate prin vot. 
Cine este pentru? 28 de voturi, lrnpotriva? 0 voturi, abtineri? 21 de 

• 
voturi. 

Va rnuljumescl 
Rog DATJ-ul sa distribuie colegilor consilieri noua torrna a ordinii 

de zi, conlorm cu propunerile tacute de catre consilierii generali. Dupa 
care vom intra in dezbateri pentru primul punct. 

Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

Domnilor consllieri generali, care mai suntetl sau oriunde v-atl alia 
in acest moment, vreau sa va explic un lucru, va rog respectos sa nu 
cumva sa se tntarnple sa nu avem cvorum, pentru ca daca maine ". nu, 
nu, eu previn, pentru ca eu am lost oblsnult sa previn, pentru ca daca 
maine nu intra rectilicarea, cu amendamente, lara amendamente, 0 sa 
va vorbesc atunci, la lallie, chiar asa cum sunt ele de 
mallormate ". 

7. 
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....



Domnul Presedinte de sedima Angelescu Ramiro Robert Eduard 
. Dragi colegi, haideti, a~ezali-va la locurile voastre ~i asteptarn 

ordinea de Zl pentru a putea supune dezbaterii proiectele de hotaran, 
Uitatt, a ~i ajuns, da? 

Haldett, dragi colegi, va rag sa va a~ezali la locurile 
durnneavoastra, 

Rag Direclia Asistenta Tehnica ~i Juridica sa I~I trlrntta 
reprezentantulla prezidiu, Secretarul general ... ~i pe liderii de grup ii rag 
sa i~i !rimita colegii in sala, 

Incepem dezbaterile pe ordinea de zi.
 
Haldetl, dragi colegi, a~ezaV-va la locurile durnneavoastra.
 
Reincepem ~edinla. Rugali, va rag, reprezentanta DATJ-ului sa
 

participe la ~edinla ~i secretarul general. Totodata, il lnvltarn ~i pe 

•
 
domnul primar general in sala de consiliu.
 

De asemenea, rag liderii de grupuri sa i~i invite colegii in sala.
 
Da, haideli ca orele sunt inaintate ~i mai avem destule proiecte pe
 

ordinea de zi. A~a ca ar cam trebui sa incepem. 
Haldeti, dragi colegi, mai lac un ultim apeI la dumneavoastra, 

rsluatl-va locurile in sata, doresc sa reincepem sedlnta, 
--- -Bun,Ihtram pe oroinea dezia ~edinlei consiliului general. Avem 
primul punct pe ordinea de zi. 

Este proiectul de holarare privind rectificarea bugetului 
propriu al municipiului Bucure,ti pe anul 2014. 

Domnule primar general, avetl cuvantul, 

Domnul Sarin Mircea Oprescu Primar general al municipiului 
Bucuresti 

• 
Mullumesc! Doamnelor consilieri, domnilor consilieri, daca luati ~i 

lac, sa putem sa ne tncaorarn intr-un timp aproximativ rezonabil, va rag 
sa a tacetl, 

Da, v-arn spus ~i repet. De liecare data cand grupurile politice au 
cerut sa dureze ... pierdern timpul. 

Rectilicarea bugetului propriu al municipiului Bucuresti ... va rag sa 
lili atentl, ca este destul de interesant, chiar daca multi dintre 
dumneavoastra s-au dovedit a Ii oameni foarte bine lnstruif ~i chiar mi-a 
lacut placere sa am disculii cu unii. Cu allii nu. 

Pe anul 2014 este rectilicare negativa. Urmare a nelncasartl 
cotelor defalcate din impozitul pe venit la nivelul prognozat de Ministerul 
Finanlelor Publice /a inceputul anului, Din cele 3,9 miliarde s-au incasat 
electiv 3 miliarde de lei. Restul, pentru prima data in istoria post
decernbrtsta a prirnariei ast . , tiu daca or mai f intrebat ~i ceilaltl 
prirnarl, pana acum Ii s-a "/p~nSl' ~i continuat sa Ii se raspunda sau 
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nu, Dumnezeu !;llie, dar in felul asta... ma refer la Minislerul de Finante... 
s-a creal un gol de resurse efectiv de noua sute de milioane de RON. 

Pe parcursul execuliei bugelare ne-am adresal primului-ministru, 
ministrului de fmante, ministrului dezvoltarii, adrninistratiel publice, pentru 
clarificarea neincasaru cotelor prognozate. Ni s-a explical cateodata ... 
nu mal conteaza epitetele... fara niciun fel de persuasiune, pentru ca nu 
s-a dorlt, ca solicitarea de sume suplimentare pentru compensarea 
nelncasarli celor noua sute de milioane de lei nu se poate face dupa 
formula, citez: "a echilibrului bugelar". Va readuc aminle ca in luna 
septembrie !;li octombrie, sfaf!?ltul lunii octombrte, inceputul lunii 
noiembrie, au avut loc doua rectificari. Douii rectificari mari de buget de 
stat. La prima au disparut prlntr-o !;ltergere cornpleta cinci sute de 
rnilioane, a doua oara patru sute de milioane. 

Subventla la regiile autonome, s-au pastrat in proiectul de

• rectificare !;li s-au alocat efectiv la nivelul aprobat la inceputul anului. 
Molivele pe care Ie invoca aici domnul consilier Pieptea, a uitat sa va 
spuna, probabil, ca dupa ce am aprobat, dupa ce ali aprobat bugetul la 
inceputul anului, a intervenit undeva spre luna august, iunie... nu mai !;ltiu 
precis... iunie, lulle, august... a intervenit ANAF-ul. Care a facul vorbire 
despreo serieintrea~a deoatonlale RATB'ului. Din 37 de mffioane in 
momentul acesta au mai rarnas de plata 14 milioane. La RADET s-a 
majorat cu 1,5 milioane de lei falii de bugetul aprobat inilial pentru 
asigurarea plalilor drepturilor de personal in luna decembrie. Subventia 
la RADET in cuantum de 553,5 milioane, 85 de milioane de la bugetul 
de stat !;li 468,5 milioane din bugetul local. I;)i subventia de la RATB in 
cuantum de 546 de milioane de lei, prevazuta in proiectul de rectificare 
reprezlnta 34% din totalul cotelor primite de la bugetul de slat. 
Rectificarea care a avut loc in septembrie a avut loc tarzlu, pentru 

• simplul rnotlv, din punctul nostru de vedere, pentru simplul motiv ca 
lucrarlls erau anqajats. Datorlta estlmaril facute. Ni s-a raspuns de multe 
ori ca bugetul ... de un;i dintre crilicii mai acerbi ... "Da, domnule 
Oprescu, dar bugetul capitalei este 0 estimare". Bugetul, in general este 
o estimare care poarta urmatoarea regula: intre 4 !;l; 7% sunl acesle 
estimarl, in plus sau in minus. De obicei se concretlzeaza in minus. 
Estimarea facuta de Ministerul de Finanle, la vremea respectiva, adica in 
luna seplembrie, a dus la cale la 34% estimarea nu este buna. Va rog sa 
ne scuzati, Nu extsta buget rectificat cu 34%. Dar nu au existat bani. 
Asta a fost raspunsut Am solicital instilU\iilor de interes local ca in 
angajarea !;li in executa propriulul buget sa aiba in vedere cel pulin un 
minus de 30%. Ma refer la toate administratllle subordonate consiliului 
general !;ll regiile autonome. ' litulii tnsa nu mai puleau sa se 
incadreze in acest prag %rQru _'II 4l angajat sume peste nivelul 
recomand t. Sub lniez. I;)i fU I'f~ oie sa tatern noi, la sfar!;ljt de .. 

( 



•
 

an. In proiectul de rectificare s-a asigurat fmantarea in totalitate a
 
drepturilor salariatilor conform soilcitari! institutiilor, cheltuielile cu
 
utilitalile, iar in cazul institutiiJor de cultura a programelor minimaIe ale
 
managerilor acestora, conform contractelor incheiate. Cheltuielile
 
specifice ale inslitutiilor in general, in procent de aproximativ minus 20%,
 
din bugetul initial aprobat, au fost efectuate. Cheltuielile specifice ale
 
lnstitutlilor ... nu, este vorba de bugetul PMB pentru i1uminatul public,
 
deratizare, toalete ecologice 'li funclionarea aparatului propriu au fost
 
asigurate. Minusurile 'li dirninuarlla din proiectul de rectificare vlzeaza
 
atat cheltuielile curente, cat 'li cheltuielile la investitii. Cheltuielile de
 
investitii s-au diminuat la institulii cu 112 milioane de lei, tar la PMB cu
 
333 de milioane de lei. Investitiile noi 'li cotante au fost cele in principal
 
vizate de rectificare. Vreau sa va mai spun doar un singur lucru: s-au
 
facut gre'leli la rectificare. $i gr~elile sunt urmatoarels, identificate pana
 
la ora asta si,... sigur ca astept 'li eu explicatii de la Directia Buget, dar
 
nu explicatiile rna lntereseaza acum. Ma lntsresaaza sa luati in analiza
 
putln ideea ca la primaria veche, la consolidare 'li astea s-a diminuat cu 
8 milioane. Adica in momentul asta este... figureaza zero. Despre asta e 
vorba, doarnna, cu ce 0 mai terminam, 'li dupa aceea incepe hartuirea 

• 

ca dace nu s·a mai terminar'" - .....- . . 
Dar vreau sa va rog asa: data de maine, viner!, 19 decembrie este 

data limlta pentru acordarea drepturilor salarlale ca'ltigate in instanta 'li 
aprobate prin oroonanta de Urgenta nr. 74/2014, pentru actori 'li salariaf 
ai teatrelor oucurestene. Este prlnsa in rectificarea asta. 

V-a~ ruga sa luati in considerare urmatorul lucru, 'li cu asta am 
terminal. in ultimele lunl de zile nu am tacut altceva cecat sa 
aornlnlstrarn saracia, Sigur ca pot fi facute 0 serie intreaga de dlscutii. 
Sigur ca pot fi puse mil de tntrebarl, Orice surna in momentul asta nu 
face altceva decat sa dezechilibreze inchiderea unui bugel. v-as ruga sa 
priviti cu atentle ~i sa lasarn putin deoparte partea sentirnentala. 
"Domnule primar general, 150 de mii acolo..." Acum doua zile dupil 
platile tacuts pentru luna noiembrie, asa cum este normal, in vistierie 
ramasesera un milion sapte sute. Ca tampon pentru lucruri urgente. V-as 
ruga sa va ganditi foarte bine pentru ca ... v-all ruga sa va grmdit! foarte 
bine cand facetl aceste propuneri, aceste amendamente, insist pe 
amendamentul ~i va rog sa fiti de acord cu pnrnarla generala a capitalei, 
ma refer la cladlrea veche, care are 'lanse sa se termine in urrnatoarele 
luni ~i sa putem sa ne rnutarn. Sigur, neparasind aceasta cladlra pe care 
eu, personal, 0 consider a noastra, chiar daca este 0 aflrrnatle rnorala, in 
acest moment afiandu-ne in proces. 

Cam atat am dorit sa v~~"g.m dorit sa fac aceste precizari, sa 
ramana pentru posteritate, &0 a,"b: 10. 
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Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Va rnultumesc, domnule primar general! 

.".,.~

, DomnuJe Pieptea, aveti cuvantul: 
';{ 

• 

, 
Domnul Consilier Pieptea Cornel 
Mullumesc, domnule presedintel 
Sa lili sanatost 
Da, in primul rand ali facul referire la colele pe care Ie avem de 

primil de la Guvern, Este adevarat ca Guvernul, la inceputul anului, sl-a 
asurnat un nivel extrem de mare al lncasarilor, pe care, binelnteles, am 
anticipat de atunci ca nu il va atinqe, insa am aici anexa nr. 111, praclic 
prima anexa a bugelului, §i exlsta 0 scaders de la Irei miliarde noua sute, 
dar la Irei miliarde cinci sute. Diferenla este de maxim patru sute de 
milioane, in nici un caz de noua sute de milioane, doar din cole. 

De asemenea, ali facul 0 referire la RADET, cum ca anul acesta s
au dal mulli bani. Acei 85 de milioane care au venil de la Guvern, au 
mers exclusiv catre ELCEN. Deci RADET-ul, din acea surna, nu a opril 
niciun leu. Praclic a fost 0 subvsntte, asa cum ali spus, pe ordonanta, 
dar care a rners catre furnizorll de gaze. -

• 

Per 101al, e 0 reclificare negaliva, cu aproximaliv 15%, !?i de!?i 
durnneavoastra, domnule primar, ali evidenlial doar nereauzarlle 
guvernului, Irebuie sa 0 spunem public, !?i taptul ca estlrnarile veniturilor 
proprii ale munlclpalltatll au fosl foarte mari. $i la anumite capitole 
reclificarea ests pe minus, in cuanturnurl semnificalive. $i va dau un 
singur exemplu: la veniturile proprii, partea de inchirieri !?i concesiunl, 
spre exemplu, s-a facut 0 rectificare de 40%. De la 180 de milioane, la 
100 de milioane. Cred ca esle bine ca, in primul rand, sa ne uitam in 
curtea noastra, sa reallzarn un grad de lncasare cal mai bun al veniturilor 
!?i, dupa ce noi ne facem Ireaba, sa ne axarn pe fondurile pe care Ie 
avem de primit de la Guvern. 

Referilor la reducerea cheltuielilor, primul paller sl, de alttel, eel pe 
care Il viza toata lumea era eel al lnvastitiilor, reducerea sste drarnatica, 
in opinia mea, 450 de milioane de RON, adlca 0 suta de milioane de 
euro este 0 surna exlrem, sxtrern, de mare. $i care atecteaza, asa cum 
ali spus §i durnneavoastra, intreaqa actlvitata a Prlrnariei. Insa ceea ce 
consider eu ca este de neacceplat, in acesl bugel, se refera la 
reducerea subventlei penlru RADET. Pentru tncalztrea cu energia 
termlca. Mai ales in condiliile in care dlscutarn despre 0 viiloare fuziune 
inlre RADET !?i ELCEN. in urma cu 0 luna era campanie electorala, toata 
lumea era bucuroasa ca Guv -a dat 85 de milioane de RON, care 
se vor adauqa banilor p, ea e 1> . ria Municipiului Bucuresti, prin 
decizia Consiliului Gen ~~a * RADET. Astazi, in aceasta
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propunere de reetifieare de buget, durnneavoastra, domnule primar, ne 
propunett sa redueem suma alocata pentru subventla eu 85 de milioane 
de RON. Va solicit, in numele grupului PNL, pentru a nu lace noi un 
amendament, sa talern din bani aeolo unde nu stlrn in mod clar care este 
nivelul investitiilor sau al anqajarf eheituielilor, sa venili eu 0 propunere, 

'.1

,	 un amendament de modifieare a aeestei rectiflcan, prin care sumele 
aloeate pentru subventia energiei termiee sa nu fie modificate. Daca Yeti 
aduce acel amendament, noi, grupul PNL vorn vota pentru acest buget. 
Daca nu, din pacate nu va Yeti putea baza lji pe votul nostru, desi, repet 
inca 0 data, cred ca este 0 decizie care va avea efecte negative extrem 
de importante asupra bucurestenllor. Multumesc! 

• 
Domnul Sorin Mircea Oprescu Primar general al municipiului 

Bucuresti 
Domnule consilier general, sunt trist. $i sunt trist din cauza ca 

durnneavoastra nu spunef adevarul pana Ja capat, 85 de milioane au 
fost la cererea express a datoriilor care de sase ani de zile Ie poarta 
Guvernul lata de Prirnaria capitalei prin cresterea preturilor la combustibil 

• 

s.a.m.d. Dumneavoastra vorb~i despre marlrea bugetului RADET. $tili 
tot atat debme casr mine,demnUfe consiller general,ca tbti banli, prin 
bJocarea conturilor de catre ELCEN, merg la ELCEN. $i ELCEN-ul 
hotaraljte daca da bani de salarii sau nu da bani de salarii, daca Ie da 
vreun ban de tntretlnore sau nu Ie da niciun ban de tntretlnere. incerc de 
patru ani, de cinci ani, sa dau la 0 parte lucrurile astea lji singura eale eu 
care ati fost de aeord si pe care ati votat-o aiei a fost aceea de fuziune cu 
ELCEN-ul. in ultimul timp, in ultimeJe trei saptarnan' lucrurile stau in felul 
urmator, domnule consilier. Exista ooua grupuri de interese, domnule 
eonsilier, rnajoritatea din atara, dar lji cu eel putin un reprezentant 
identificat, si am proprietatea vorbelor mele, care nu doresc aceasta 
unire. Nu dorese aceasta unire pentru ea tralesc toemai din aceasta 
srnecnerle financiara tacuta in urrna cu cincisprezeee ani. Nu dorese 
aceasta unire pentru ca doresc ca RADET-ul sa ramana un sclav. $i 
atunei ne-am lovit de oblectii de genul: de ce nu se produce lnsolventa? 
lnsolventa pentru RADET ar fi 0 rnlncluna. RADET-ul nu a avut niciun fel 
de vina, ea timp de eincisprezece ani... dar sigur, putini primari au fost 
interesati de restructurare, cuvantul restructurare sperie pe toata lumea, 
si timp de eineisprezece ani s-au jucat cu blocarea conturilor pentru ea 
sa nu taca alteeva dscat Sa santejeze RADET-ul. in ce sens? Pat, 
domnule director care erai pe vremuri si care erat; pe vremuri, ca au fost 
mai multi directori, noi iti dam atata din salarii, dar dumneata te duci si Ie 
ceri la cei din pnrnane, bani i e !Iecare data banii pe care i-a dat 
Primaria Municipiului Buc ~i aU! W . conform legii... nu s-a spus 
nlciodata cati syauat la ~rn";. e dadea ta RADET. Va spun 
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eu cat se dadea la RADET: cmcrsprezece - optsprezece %. 
Cincisprezece - optsprezece % linea RADET-ul in genunchi. ca sa 
ceara teava, sa. ceara 0 serie tntreaqa de materiaIe care se folosesc 
pentru rezolvarea incidente/or respective. Sa recunoastem corect ca Iii 
RADET-ul lii-a faeut damblalele pe care le-a dorit atunci cand a fost ,. I 
yorba de furturi din avutul obstssc, sa recunoastem deschls ca Iii acolo ! I , au venit oameni cu liste de datorii care Yin din ani in urrna, transformate

:' 

• 

facturile alea in cele de anul trecut, Iii RADET-ul face acum un joc de 
glezne pe care nu I-am inleles niciodata. $i am sa rna duc piina acoio... 
dar asta e problema de fond pana cand am Sa ii propun domnului 
director sa piece de acolo, sa ne lase in pace. Pe masa la fost domnul 
vice prim-ministru Iii ministrul actual al dezvoltarf apare 0 adresa a 
RADET-ului care face responsabfta prirnaria capitalei de un miliard trei 
sute... Cum?De ce? RADET-ul este primul care probabil ca nu mai 
doreste nici el acsasta restructurare crezand ca rarnans pe nists sume 
fantasmagorice in ceea ce prlveste subventia, Nu exista niciun fel de 
actiune in ceea ce prlveste restructurarea, alenlie! Nu vorbesc de 
scaderea subventlel, De restructurarea acestei unitali care a reprezentat 
pentru toate partidele, in toate timpurile, puscutlta. Numai ca banii nu 
veneaunrn IllJ~cultla RADET-ullJi,\leneau din PUliculita ElCEN-uTui. 
Indiferenl cat am da, daca am avea bani la dispozftie, indiferent cand am 
da, 100% conturile blocate cu consiliul de adrnlnlstratle unde nu avem 
decat un singur reprezentant, un singur reprezentant avem in consiliul de 
adrnlnistratie at ELCEN-ului, msntln 100%, din dorinta nebuna de a 
vedea ca pronuntarn cuvantul: da, domnule, RADET-ul sa se declare in 
lnsolventa, Ce tnsearnna lnsolventa? Restructurare. Ce restructurare sa 
faci, cand se pastreaza in continuare penalitali de 730 de miiioane de 
euro. Ce restructurare? $i toate provenind de aproape, majoritatea 

• provenlnd din penalitali. RADET-ul face vorbire de datorii: 
.Durnneavoastra, domnule primar, sunteli undeva la nivelullui 2009.· E 0 
rnlncluna, Timp de Irei ani de zile, 2009, 2010, 2011, am platit in plus. 
Stili ce mi s-a raspuns la sfar~it? Ali platlt penalitalile, domnule, nu ali 
platit datoria de baza, Sunt aici consilieri generali care sttu mull mal 
rnulta economie. Dar este 0 chestiune de bun strnt, Am spus la tnceput 
ca sunt trist. Pai sunt trist atunci cand vad ca interesele politice se 
lndreapta iaralii catre partea de a ascunde. $i raspund penlru vorbele pe 
care Ie spun. De a ascunde 0 serie intreaga de inginerii tacute la ELCEN 
timp de cincisprezece ani. Dorili sa ne minlim in continuare Iii sa 
tntarzlern aces! lucru? Esle no way out. S-au divizat. $tiu ca toata lumea 
litle cum e mal bine de taout, litiu ca exlsta mulli care au idei, dar nu pot 
sa tac din gura cand vad , grupuri care nu fac altceva decal sa 
atace la sfarliit. In mo lUI I 1:~vad ca se scnirnba, in cele mai 
multe cazuri

1se
schlm ~ . ~ ~2II)·lice. Asta sa fie principiul dupa 
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care actionarn? Ponderile politice §i sa lacem amabilitali §i avantaje 
unora §i altora nu? Da, §tiu loarte bine ca Ie este frica sll lntrarn acoio. 
Le este trlca, asta este cuvantut, 9i spuneam ell am proprietatea 
vorbelor mele §i §tiu ce vorbesc. Da, Ie este trica, Ca se dovedeste incll 
o data ca 50% din activitatea ELCEN-ului §i din ca§tigurile lui provin din 
subventia primariei. Timp in care 0 mullime de oameni sunt aiurili. in 

I 
diverse situajii, rna reler 11'1 personalui RADET-ului §i II se spune: 0 sa 
aveli greutali, nu 0 sa aveji cu ce repara s.a.rn.d. Asta este atmoslera de 
Irica §i de santa] care se manifests §i intre unltatile... sa Ie spunem ale 
statului. Asta este adevarui. NImanui nu ii convine ca dispar prin 
absorbtls 790 de milioane. 9i §tiu ce 0 sa imi spuneu. Da, s-au tacut 
credits, s-au lacut credite 11'1 ELCEN in luna lebruarie, martie, aprilie. Le 
e Iricll ca raspund asta in notilicarile orale §i scrise. Au lost tacute de 11'1 

• 
tirnpul memorandumului. Cum §tili loarte bine. Atenlie, regia ELCEN! 
Atentle, societate cornercialal Ca este societate comerclala, nu este 
regie. Atenlie, nu intlndeli coarda cu astea! Trebuie sa reallzarn ca 
preluarn 0 unitate cu datorii 11'1 nivelul celor pe care noi Ie aveam 11'1 voi. 
Supararn pe mulli. Pentru ca in leluJ acesta putem sa conducem dupa 
principii economice §i nu principii politice. Va revine durnneavoastra 

- sarcina-§i responsabilitatea,-nu ca v-oca Oprescu. E sensa in'lege,, 
acolo. Ordonanta nr. 109. Sa numili, tntr-aoovar, oameni care §tiu sa 
actloneze din punct de vedere economic. Consilii Ie de adrninistratle sa 
nu mai lie patrunse de izul politic. Am vazut in prima... nu, am vrut sa 
spun vizionare... am vazut in prima vizionare nu prea... rezultatul analizei 
Illcute 11'1 RATB.... nu sar 11'1 altceva, vorbesc de RADET. 0 sa am 
placerea, n-o sa am placerea, mint. Nu imi lace niclo ptacsre, sa vedati 
din ce cauza, Sa vedeti ce solutii se propun. Sa vedetl daca searnana cu 

• 
ceva, ceea ce multi dintre dumnsavoastra... pentru ca primul proiect de 
oroonanta a lost pe vremea domnului prim-ministru Boc. Nu am lost 
capabili atunci, pentru cll nu am putut... consilierii PDL-ului sa determine 
aceasta schimbare. Daca am plecat pe drumul acesta, sll putem sa 
lacem aceasta schlmbara... apoi nu 0 lacem? 9tim ca banii nu ajung 
niclodata, dar discutia nu se mal poarta in subventla, pe ce am trnpartn., 
Bai, nenea Georgescu, vorbesc §i eu §i crece-ma ca incerc nu sa 
conving, incerc sa explic inca 0 data §i Inca 0 data, Asta va Ii rlscul, Va 
dali seama ca daca nu eram cu tolii responsabili, pentru ca am auzit §i 
vorbe bune in anii a§tia, nu am auzit numai vorbe de respingere. Daca 
nu eram cu totii, era atat de simplu sa dsclararn RADET-ul in laliment 
vara. Vara, nu iarna. Te declaram in laliment, regie autonorna du-te §i III 
ce vrei, ca e§ti in laliment, §i in trei luni, in patru lunl se grllbea toata 
lumea sa dea 0 torrna noua, Nu am vrut sa lacem treaba asta, sunt 2800 

.', 

-
de oameni acolo. Ce I ocrier'", a va spun ca in previziunea, ca 
prevlziune e deoc1 ~lY7,.e consfinteste prin hotarare de , 
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guvem, sa va spun ca In ultimele patru luni, cinci luni de zile au avut loc 
transleruri de personal de la celelate unitali? $i s-au mutat toli lncoace, 
ca "'asa ca platesc Iraierii aia de la prirnarie" ... In prirnarie sunt ~i 

oameni care stlu 0 serie tntreaga de lucruri. $tiu sa conduca economic. 
$tiu sa poata sa produca 0 echilibrare. Mai nou, pentru liecare achizitie, 
pentru liecare achizitle, rna reler la investilii ~i la consultanta... asta am 
discutat acum un an de zile, un an ~i jumatats cu FMI-ul. FMI-ul a propus 
privatizarea ELCEN-ului. $i intrarea In laliment a astula. Am explicat ca 
nu putem sa lim la butonul altculva pentru un milion cinci sute de 
contracte care reprezlnta cateva milioane de oameni, cu copii, cu 
batram, Au lnleies. Au luat ITC-ul ~i ne lace partea de ce vine In viitor, ce I 

I rnasuri avem de lacut, nu vorbesc de translormarea RADET-ului inI, , societate cornerclala. Asta lacem. Una dintre propuneri, asa cum ~tili, 

deschis, pentru ca am facut vorbire, nlclodata nu am pronuntat cuvantul 
f privatizare. De sase luni se umbia pe linie slndicaia, "bai, nu va 

privatlzatl, bat, ca va da atara", Eu ~tiu ca este greu. Dar nu mai avem • buget sa putem sa 11 [lnem. Nu mai avem de unde. s-au incasat la 
venituri mal putinl? Da, s-au lncasat mai putlni. Una dintre expllcatii este 
ca atunci cand am cerut completarea ca sa vindem spatllla medicale, 
a~a cumsunalaqea, de saseort am baga.t-o. De doua ori a avut.. 0 
data, 0 singura data a lost suspsndata, In contextul lormei, nu a fondulul. 
Reluzata, refuzata, retuzata, De unde sa aducem venituri? Toata lurnea, 
vazand ca nu peats sa l~i cumpere... am luat un exemplu, pentru ca l-a 
dat domnul consilier, toata lumea a lugit catre concesiune. Concesiune 
aduce bani, dar nu aduce mulli bani. Am lnsistat sa terrninarn patrimoniul 
prlmanel, a sa ma tntrebatl de ce? Pentru slrnplul motiv ca acel 
patrimoniu, peste ani, poate orlcand sa stea In picioare In tata oorintelor 
celor care vor conduce ~i vor dori sa dezvolle In continuare orasut. Imi 

• pare rau ca am aceasta peroratie. Dar nu vreau sa ne... noi singuri ne 
sofisficarn... ca nu am all cuvant ~i nu vreau sa jignesc. Este ca lata 
ala... astazl vrea sa se rnarite, maine nu vrea sa se rnarlte. M-am dus In 
mijlocullor, sa stau de yorba cu ei. Sa discut cu baielii aia de la ELCEN. 
Mai putlne probleme au cei care electiv sunt anqrenatl acolo. Mai mulle 
probleme au losta conducere ~i, de ce sa nu 0 spun deschis ~i actuala 
conducere, care mint. Mint, mint, mint. $i, din pacats, sincer va spun, 
sunt ajutali de 0 serie tntreaqa de oameni. Asta este adevarut cu 
RADET-ul ~i cu ELCEN-ul. Orice am lace, oricali bani am da, se 
pastreaza, prin hotararaa consiliului de adrnlnlstratie, se pastreaza 
hotararea de 100%, 85 de milioane luate de acolo sunt banii pentru 
compensarea combustibilului ~i dali pentru ca sa l~i achile datoria. Este 
picior pe gat. $i dali de' bani care au venit cu atectatiuns 
speciala, sunt dali de no' '2a li1' W inerii acestei uniri care va avea sa 
vina, Ce sa lac? Sa ~e . l" . eu ca ei? Da, domnilor de la 
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RADET, de maine va dam 85 de milioane, plus inca doua sute. De 
unde? De unde? Nu avem de unde. Asta este adevarul. Aji uitat de 
datoriile ... daca vreji punetl-le ghilimele, ca eu Ie pun de mult ghilimele, 
ale guvernului de acum cinci ani de zile, patru ani de zile, scuzatl-ma, 
care Ie au la noi pentru stadionul najional? Aji uitat de datoriile !;>i de 
angajamentele care se luasera in continuare? 0 singura frica am, sa nu 
se Intarnpla la fel... am zis ca am doar frica, nu cll! asa va fi. Sa nu se 
intAmple la fel !;>i cu sala pe care ne certarn. Suntem in miile deI contestajii ale aceluiasi constructor, care doreste sa ne poarte din 
contestajie in contestajie. $tiji ce a raspuns constructorul asta? Nu 
conteaza care, ca nu s-a terminat procesul, de aceea nu spun. $tiji ce a I

r
·) .;• 

raspuns in momentul cano a intrebat judecatorul cum se tncatzeste 

• 
r sala? Prin respirajia oamenilor, cll! sunt 12500. La asta am ajuns, 

domnilor. Forme ale statului !;>i sisteme care aetioneaza de 0 muljime de 
1 

I' ani. A!;>a cll! de aceea am vrut sa vll! spun toate lucrurile acestea. $i va 
~: spun lucrurile astea pentru ca rna lovesc zi de zi, are cineva impresia ca 

nu. Astazi, in rectificarea asta, nu sunt pusi decat ce; care au nevoie de 
rectlficare, pentru ca nu au intrat, de exemplu, la unele investijii sau si-au 

I: 

• 

I, epuizat banii. Este Casa ScAnteii, ce sll! fac cu Casa ScAnteii, cu Casa 
-~ser Libere? Sa olastara bani? Lucrarea..: nuai decat; e treaba ta, 

dar... Pasajul nostru. De-abia pornlrarn sa punem pujin la punct 
managementul traficului, contlnuand dupa un contract care este absolut 
valabil. $i ce e? Fantastica surna pusa acolo de un milion trei sute? 
Facand niste mici comparajii. S-a aprobau Ordonanja de urgenja pentru 
marlrea salariilor actorilor. Ce vreji sa Ie fac? Au bani sa... timp in care, 
respectos, reiterez: salariul mediu, !;>i lntr-o parte !;>i Tn alta a regiilor 
autonome se duce intre 34 !;>i 38 de milioane de lei vechi. 

Vll! muljumesc. 
.... da, deocarndata nu sunt prim-ministru. 
.... da, va spun in particular cine a tacut observajii. Nu avem nicio... 

jinem lumea aiel,.. 

Domnul Consilier Pieptea Cornel 
Muljumesc, domnule presedints! 
Domnule primar, este adevarat cll! finanjarea pleaca intr-un cont 

ESCROW, unde RADET-ul are 32% !;>i de cele mai multe ori poprirea 
este 50% pe acel 32%, deci practic RADET-ul rarnane cu 16%, in 
perioada de salarii pentru ca el sa i!;>i poata alimenta acel cont, iar in 
mod normal poprirea este de 100%. Dar asta nu ne Irnpiedica pe noi, 
prlmarle, cu nimic, sll! facem investijii in domeniul public. Sa reabiritam 
sistemul de transport, astlel in - • nu se tntarnple ce s-a tntamplat in 
toamna asta de doua ori, i\lj ~n1\3 dintre bucuresteni au stat trei
patru zile farll! apa cal !<-(11)'.lY. i 0 putem face fara contul 
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ESCROW, 0 putem face pe aile investitii §i partial prin direclia de 
investitii a RADET-ului. 

Referitor la restructurare, eu va spun ca sunt extrem de dezarnaqit 
de consiliul de adrnlnlstratle de la RADET, in condltille in care chiar noi, 
la propunerea mea in consiliul general, am aprobat finantare pentru 0 

eventuala restructurare a companiei. CA-ul, de comun acord cu 
sindicatul, a considerat ca nu trebuie sa taca nimic. Ceea ce nu este in 
regula. Va trebui sa ii chernam in tata noastra, sa dea socotsala, pentru 
ca §i noi raspundern, la randul nostru, in fata cetatenllor §i a legii. 

Ali tacut referire la pusculita. Daca avetl informatii, cel putln in r,
I ultimii doi ani, ca a reprezentat 0 pu§culila pentru clneva, sesizatl 

organele statului. DNA-ul, DIICOT-ul, toate organele statufui. Noi nur 
avem niciun amestec. Nu avem nici intormatll, mal ales fa cat de 
subflnantata a fost cornpanla. 

$i revin, pentru ca lnsistaf cu teoria asta conform carela ali plalit 
I mai rnultl bani decat a tost necesar, sustln public ca la fiecare gigacalorie 

r, 

•I 
vanduta, prln diterenta dintre tariful recunoscut de consiliul general §i I 

l costurile reaIe pentru furnizarea unei gigacalorii clientului final, adica 
r populatiel, RADET-ul pierde 35 de lei. Gandlli-va ce tnssarnna 35 de lei 
I; ta patnr milioane de gigacaTorii, cam atat 'cafse-consuma intr-un an. Eu 
, nu spun ca nu s-a tacut nimic. Sunt pasi care se fac, insa se pot face 

mull mai mull. 
Mullumesc. 

Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Mullumim! 
Doamna Popescu, dorili sa ii mai raspundeti §i domnului 

Pieptea?

• Doamna Consilier Brailoiu (fosta Popescu) Manuela 
Domnule primar, stimatl colegi, asistarn la un discurs care, din 

pacate, domnule primar sa §tili ca §i pe mine ma tntrtsteaza, pentru ca 
ne aducetl la cunostinta faptul ca se §tie despre 0 consptratle, 0 teorie a 
consplratiel, despre alte interese ale unor grupuri de persoane care ne 
lrnpledlca in buna destasurare a actlvltstll Bucurestiului §i noi nu stim 
nimic despre asta, va ruqarn sa ne transrnltetl §i noua intormatiile 
necesare, iar daca nu este de cornpetenta consiliului, ruqarn primaria 
capitalei sa taca apel la organele abilitate ale statului, care sa termine cu 
acsasta problema. Va rnulturnirn! . 

, , 
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Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

Doarnna, va iubesc, va respect, dar va rog sa ma credeti cli mare 
Jucru nu ali tntelss, dar probabil ca eu am fost prolix. 

Domnul Consilier Raicu Mircea Cristian 
Domnule primar general, aveti dreptate. Nu ne-ati convins, dei}i ali 

vorbit foarte mult. 0 sa incerc sa spun i}i eu cateva cuvinte despre 
aceasta rectificare, sa il completez pe colegul meu, 0 sa spun in numele 
PNL-ului. Acsasta reetificare, domnule primar general este esecul care 
va incununeaza cele doua mandate ale dumneavoastra. in cele doua 

. mandate ale durnneavoastra nu s-a lntarnplat nimic, domnule primar 
I': general. niali, astazl, 790 de milioane de RON, din care 180 de
[-I milioane de la caldura pe care durnneavoastra i}i cu noi trnpreuna am 

promis-e bucurestenilor. Patru sute de milioane spune]i ca nu au venit de f'l • la guvern, dar patru sute de milioane sunt nereallzari ale veniturilor 
proprii, pentru ca durnneavoastra le-ati supra apreciat dintr-un start, asa i' cum ali facut in fiecare an. Ali adus In prag de faliment ambele servicii l 

I, publice ale orasului, $i RADET-ul i}i RATB-uJ au astazl conturile blocate 
II -  i}i tralescde pe 0 zt pe alta. Ali riSipitin i}asEn~ihi de rnandatopt miliarde 

de euro, fara sa faceli nimic. Nu vorn vota acest buget, domnule primar r
I general, trebuie sli va asurnatl acest esec, 

Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiului 
Bucuresti 

Va multumesc, chiar nu ali lnleles nici dumneavoastra nimic, dar I	 asta e. 

!

• Domnul Consilier Rizoiu Mircea 
E tarztu, e adevarat, dar mli mananca Iimba. Vreau sa va spun 

doar atat. De ce vli miral!? Sa nu va mirali! Noi, praclic, avem i}i suntem 
in fata unei sofisticate inginerii de, ca sa iI notez pe altul, pe altcineva, 0 
inginerie foarte sofisticata de manqleala. Ca sa vorbesc... asa, 

I	 Dumneavoastra i}tili foarte bine ca la RADET a fost 0 vreme, in care, 
I	 baielii faceau huzur pur i}i simplu, nu vorbesc de liia care muncesc 

acolo, de cei care conduceau acolo. Au mai fost situalii in primarie ... 
cand am venit prima data am spus ca, i}i acesta e cel mai important 
lucru, am spus: .domnule, ma duc la pnmarla generala ca i}i consilier 
general i}i vreau sli i}tiu cat e legendli i}i cat e realitate." Din imaginea 
consiliului pe de 0 parte, unde intram i}i eu ca membru al acestui 
consiliu, pentru ca vreau • un cli ... nu stlu, nu pot sa spun: 
.oornnute, acela a fura ~au ~ala' Dar a avut 0 imagine atat ders: ~J .. ( • -ndeam i}i sp:neam~d~~~ 



cat este rea/itate ~i cat este trnaqlnatle?". $i va rog sa rna credeti, am 
observat destule. Oricat e mult as fi fost... am observat destule in cele 
doua mandate. Spunea cineva: .nu am luat de aici, de la consiliul acesta 
nici rnacar de 0 clorba", $i este 0 realitate, dar am identificat asa, pe ici, 
pe acolo, oameni care chiar s-au pricopsit. Exista aceasta tendinla de 
furat, oameni buni, peste tot. $i imi asum ceea ce spun. Daca se 
tntampla ceea ce se tntarnpta, sa ~tili, am satlsfactls, cel putin din 
punctul meu de vedere. Sa se duoa dracului toli aia care sl-au construit 
ce si-au construit pe seama acestui lucru. Va rog sa ma iertatl ca v-am 
relinut inca cateva... 

- aplauze-I,
L,; Domnul Presedinte de sedi!!la Angelescu Ramiro Robert Eduard 
r Da. Domnule Boaja, avetl cuvantut,

I, •,	 Domnul Gonsilier Boaja Minica 
Vreau scurt sa fac 0 tnterventte ~i ca sa ie~im din aceasta, 

\ paradigma in care ne sirntirn cu tolii implicali, trsbule sa spun ca toata 
I ..... - .-_..Jumea are dreptate, ~i domnul prlrnar general ~i ca sa ie~im dmaceasta 
I
I	 

chestiune, fac urrnatoarsa propunere. Gred ca in procadura de urgenla 
va trebui sa facem 0 ~edinla in care sa punem in dezbatere problema 

• 

l, celor doua regii, RATB ~i RADET. Pentru ca se pare ca 0 parte dintre not 
cunoastern sau nu cunoastern lucrurile ~i pornim de la ficliune ~i dam 
curs IiOOr povestirii. 

Este nedrept sa ne prozentam aiel ~i sa spunern ca avem impresia 
sau ne facem ca nu inlelegem ceea ce a spus primarul general, care de 
data asta... nu vreau sa ii iau apararea, cl faptul ca ceea ce tncercarn 
noi sa spunem in mod sofisticat, lucrurile acestea au fost prezentate 
organelor de cercetare penala ~i la 0 societate ~i la cealalta, unele sunt 
actiunl in derulare, ~i de aceea as vrea sa punem in oezbaters aceste 
doua... sub toate aspectele lor, sa fie transparenta mare, pentru ca toate 
problemele ~i neinteleqerile care apar intre noi, indiferent la ce partid 
politic suntem, apar datorita faptului ca unii suntem mai bine lntormatl, 
allii mai putin informati, Adica nu vreau sa facem 0 chestiune... dar 
responsabilitatea este a noastra ~i trebuie sa ii solicit domnului primar 
general ca in prima ~edinla a consiliului general sa trecem bugetul de 
venituri ~i cheltuieli, ne obliga legea pe noi, consiliului general... al 
RATB-ului sa il aprobarn ... nu astazl, in prima ~edinla, am spus. $i 
probabil ca, repet inca 0 data, trebuie sa facem 0 ~edinla in care sa 
dezbatem toata problemati easta, de la structura orqanlzatorica ~i 

trebuie sa vedem, sa I - ~okl . ie politica. Pentru ca nu inlelegem. 
Golegul meu Pieptea Ils c a 0 pierdere de 35 la gigacalorie. 

h I ~~Z 
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Pai, i?i unii spun ca se tncearca, cum spune dansul, nu folosesc acest 
termen neacademic, in sensul ca se fac anumite sustrageri de acolo. Hai 

.sa dovadim, sa vedem, dar sa venim cu argumente in tata consiliului 
" 

general. Deci asta ar Ii propunerea mea i?i vii rog sa trecern, sa vorbim 
.c( 

despre rectilicare daca nu mai aveli nicio interventie, ca este ... avem 
atatea probleme. 

Domnul Consilier Voicu Mihai 

• 

Doua vorbe spun. Domnule primar general, vreau sa spun ca legat 
de relatla aceasta dintre ELCEN i?i RADET. mi se pare extrem de grava. 
Cel pulin astazl, dupa ceea ce ne-ap spus in sata, mi se pare ca este un 
atac direct la buzunarul bucurestaanulul, ceea ce lace ELCEN-ul cu 
RADET-ul, $i mai ales ca avetl atatea tntormatu. De ce nu iei?ili public 
sau nu stiu, va sugerez asa, daca imi permiteti, sa iei?ili public, sa 
povestiti in presa, la televlzfune, ce se intampla in aceasta relatle cu 
ELCEN-ul i?i cu RADET-ul. Mai ales ca auzim i?i nu i?tiu daca este 
adevarat, ca noi mai platlrn i?i nlste bani pentru Constanta. Adica 
bucurestsnf platesc i?i pentru Constanta nlste bani. Asa eel putln se 
vorbeste, eu nu am acest '" au plati\. $i de aceea, va cerem in numele 
bucurssteanulur, pentru ca aveti- vizibilitate, iei?iti pe post cu toata . 
tncrederea, cu toata sustlnerea, credo a intregului grup de consilieri 
generali, indiferent de culoarea politica, s-o rezolvarn odata, ca nu se 
mai poate. Va rnulturnesc. 

Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Multumiml 

• 
Domnul Sorin Mircea Oprescu - Primar general al municipiuiui 

Bucuresti 
$i eu va rnulturnescl 

Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Bun. Deci il lnvltarn pe domnul presedmte Boaja, al Comisiei 

econornice, sa citeasca amendamentele la buge!. Poftltt. 

Domnul Consilier Boaja Minica 
Va rog i?i eu putina atentie, Am cateva amendamente. la un buget 

de austeritate, in care avem rectilicare negativa i?i aceste propuneri aie 
noastre se tncadreaza tot in aceasta rectilicare negativa. Trebuie sa 
tncercarn ... i?i 0 sa vedeti " ici au aparut nlste chestiuni de data 
recenta, data de ieri i?,' IlelMie" . atoriu sa Ie prindem in aceasta 

rectificare. >"'a ....~ I 
,",' I \_0-;'; ) 
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Avand in vedere ca data intrarf pentru alocarea de la bugetul de :; 

stat a sumelor pentru cheltuielile pentru echilibrare este data de 18 
decernbrie, s-a emis dlspozitia primarului general, din 16.12, in 
conformitate cu art. 21 din oroonanta de urgenla a Guvemului nr. 
74/2014, ~i s-a aprobat includerea in bugetullocal a sumei de 991 mii lei, 
din suma de 1347,9 din suma aprobata de Ordonanta de urgenla a 
Guvemului nr. 74/2014. 

Prin efectul Legii nr. 273/2010 se impune validarea Dispozltlel 
primarului general nr. 1664/16.12.2014, propun completarea textului 
prolectulul de hotarare privind rectilicarea bugetului cu un articol 6: 

Se valideaza modilicarile in bugetul local aprobat prin Dispozitia 
primarului general nr. 1664/16.12.2014. 

• 
La partea de venituri a bugetului local, se corecteaza eroarea 

materiala de la pozltta Alte venituri din dobanzl, cod 31.02.03, se inscriu 
inftuentele de plus 39 de mii de lei, astlel tncat Total buget rectificat este 
59 de mii de lei. 

Se corecteaza eroarea rnaterlala de la Codul 04.02.01, Cote 
defalcate din impozitul pe venit, pentru pastrarea echilibrului bugetar. 
lntluente ale prevederilor... prevederile rectilicate in acest cod se 
mod1llca- cutoato suplim-entiitilediminuate dearnendarnentelesupuse 
votului pentru pastrarea echilibrului bugetar. 

Avem aiel bugetul Spitalului Colentina, se rnajoreaza la venituri cu 
670 de mii la art. 40.2.10.10, subventll de la bugetul local ~i la Cheltuieli 
cu acesasi surna pentru finantarea cheltuielilor cuvenite detaliate pe 
alineate, astfel: 

•
 
- 580 de mii de lei la codul 20.01.03;
 
- 60 de mii de lei la codul 20.30.30;
 
- 10 mii de lei la codul 20.01.30.
 
Deci bugetul Adrninistrajiel Spitalelor ~i Serviciilor Medicale se
 

rnajoreaza la codul 51.01.48 cu suma de 670 de mii de lei, pentru 
Spitalul Colentina. 

Lista obiectivelor de investitil a Primariei Municipiului Bucuresti, la 
pozilia Consultanta ~i Studiu de Fezabilitate pentru Sistem de 
monitorizare ~i intervenne pentru unitali de invalamant se aproba credite 
bugetare, in surna de 162 de mii de lei. 

Se introduce pozi\ia Consultanta ~i Studiu de Fezabilitate pentru 
Proiectul Arhiva electronica a PMB cu credite de angajament ~i credite 
bugetare in suma de 162 de mii de lei. 

La Capitolul 74.02.06, la pozltia Extinderea ~i constituirea 
incineratorului de narnol, articolul 56.03.01, se aproba credite bugetare 
in surna de 10 mii de lei..q, 0 M 4 'V~J 
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I La Capitolul 67.02.05.03, la pozitia Academia de tenis - Complex.j Sportiv Lia Manoliu, se rnajoreaza creditele bugetare de la 2420 mii lei ta 
5100 lei plus 2680 de mii de lei. 

La Capitolul 84.02, la pozitia Parcaje subterane l?i supraterane, 
Consultanta, se inscrie in credite bugetare suma de 457 de mii de lei, in 
loc de O. 

La Capitolul 70.02, la pozitia Consolidarea, restaurarea cladirilor cu 
,I rise seismic din Centrul istoric al Bucurestiuiui, la credite bugetare se , 

inscrie suma de 396 de mii de lei, in loc de O. Cu lntluentete de la acest 
punct se rnajoraaza bugetul Prlrnarlel Municipiului Bucuresf la Cheltuieli 
de capital. 

• 
La Capitolul 67.02.03.12, la pozltla Consolidarea, restaurarea l?i 

conservarea Arcului de Triumf, se majorsaza credite de angajament l?i 
credite bugetare cu suma de 3224 de mii de lei, de la suma de 40 mii lei 
la suma de 3624 mii lei, la Codul 56.01.03, Proiecte FEN, Cheltuieli 
neeligibile. 

in Iista obiectivelor de investitii aprobate pentru RATB, se elimina 
pozitia Automat card calatone cu suma de 3423 mii lei, iar la pozitla 
Tramvai cu podea partial coborata se diminueaza creditele bugetare l?i 
credltetedeanqeiament de la 15700mii lei fa: 6756-mli lei. Cantitatea se 
rnodifica de la patru bucali la doua bucali tramvaie, cu suma de 12367 
mii lei, se suplimenteaza subventla la transportul in comun la RATS. 
Sugetul Primariei Municipiului Bucuresti se modifica corespunzator. 

lntluentele la varsarnintele din structura l?i functionarea pentru 
asigurarea finantaril sactiunf de dezvoltare se modifica corespunzator, 
urmare amendamentelor supuse aprobarii. 

La Adrninlstratla Strazllor, la editarea Iistei obiectivelor de investltii 
s-au inregistrat erori de redactare de mai multe pozitii l?i se lnlocuieste 

I Iista obiective/or de investitii publica pe Iista obiectivelor de irrvestitii 
I
, 

anexata, Anexa nr. 1, la prezentul amendament. 
' , La Iista obiectivelor de lnvestitil la ARCUS, la pozitia Mal?ina ceata• 
',)f se lnscriu doua bucatl in loc de una, cu suma de 10 mii lei. La pozitla 

DVD Video Player, se inscriu una bucata, 12 mii lei, in loc de 2 rnli lei. f La pozitia Consota mixaj auto, se inscriu trei bucali, cu valoarea 42 
de mii de lei, in loc de 31 mii lei. 

La pozltia Videoproiector TV PC, se inscriu una bucata, cu 
valoarea 58 de mii de lei, in loc de 40 mii lei. :. 

La pozitla Sisteme lnteroomuntcatll, se inscriu una bucata, 19 mii 
de lei, in loc de 10 mii lei. 

La pozitia Set gradene telescopice, se inscrie suma de 1361 mii 
lei, in loc de 1410 mii lei. N odlftca totalul creditelor bugetare. 

, La Universitatea F:l flllJlhta'lB" resti, se inscrie intluenta de 23 de 
mii de lei la~UI 40.1 nt, ':; codul 40.10.15.03. 

i 
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La bugetul Adrninistratiei Fondului Imobiliar, la articolul 20.01.06, 
intluenta este de minus 51 mii lei, lata de minus 54 de mii de lei, cat era 
initial, astfel tncat bugetul rectilicat este de 29 de mii de lei. 

I La articolul 20.01.01, lnfluanta este de minus 197 mii lei, lata de I 
I minus 307 mii lei, cat era inilial, astfel tncat bugetul rectilicat este de 

2303 mii de lei. 
La articolul 20.01.30, influenta este de minus 333 mii lei, lala de 

i minus 362 mii lei, cat era inilial, astfel tncat bugetul rectilicat este de 667 
J de mii de lei. ,...., 

La articolul 20.05.30, influenta este de 0, lala de minus un millon r,
, lei, cat era inilial, astfel incat bugetul rectilicat este de 30 mil lei.
 l 

La articolul 20.13, inftuenta este de minus 20 mii lei, lala de minus I~ 21 de mil de lei, lata de cat era initial, astfel tncat bugetul rectilicat este ",
,,' 

• 
I'
, , de 45 mii lei. 

La articolul 20.30.03, lnfluenta este de minus 144 mii lei, lala de 0, 
cat era inilial, astfel tncat bugetul rectilicat este de 856 de mii de lei. f; 

La bugetul Prlrnariel Municipiului Bucurastl, denumirea pozltlei 
I Achizitii ~i servicii de consultanta ~i aslstenta pentru preqatlrea aplicaliei 

de nnantare din londuri structurale pentru realizarea instalajlel de tratare 
:,' terrnica ~i valonticare enerqetlca a de~eornonnuniCrpaleale rTlunicipiuluil'f'': 
iii	 Bucuresti, la capitolul 74.02.05.02 se rectlfica in Achizitia serviciilor de 

consultanta in vederea elaborarf caietelor de sarcini pentru contractele 
de aslstenta tehnica ~i aslstenta pentru managementul de proiect,

I inclusiv pentru cererea de tlnantars a sisternelor din londurile europene, ,I 
I in vederea realizarll proiectului instalatii de tratare terrnlca ~i valorilicare 
r energetica a deseurilor municipale din municipiului Bucuresti, 

La Spitalul SI. $telan, la editarea listei de investitil s-a inscris r',	 
eronat una din pozitiile Analizori biochimici, ~i au fast omise trei pozljii, 
Fibroscop ~i libra optlca, post apa sterila, rnaslna de developat filme 
radiologice, propune inlocuirea Iistei cu Iista corectata, cornpletatai • corespunzator, Anexa nr. 2 la prezentul amendament, nu se rnodifica I 
valoarea totala a Iistei. 

f, Avand in vedere semnarea unor acte aditionale la contractele 
existente, ulterior transmiterii documentelor de rectilicare de catreI, 
Prirnarla Municipiului Bucuresti, propun urmatoarele rnodificari: 

La Spitalul Clinic Dr. Ion Cantacuzino, Anexa 2.37.5 la proiectul de 
hotarare, propun majorarea veniturilor ~i cheltuielilor cu suma de 400 mii 
lei, asa cum sollcita spitalul ca urmare a supllrnentarf de catre CASMB a 
contractului alerent programelor nationale de sanatate. Cu suma de 400 
mii lei se majoreaza prevederile rectilicate, astfel: la Venituri, indicatorul 
Venituri din contractele inc' u Casele de asiqurari sociale de 
sanatate, programe, co l~. d. , la Cheltuieli, la indicatorul 
Medicamente, cod 20.04 I inic de Bali Reumatismale Dr. 
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I, loan Stoia, Anexa 2.37.9, la proiectul de hotarare, propun majorarea 

• 

I veniturilor i1i cheltuielilor, asa cum s-a solicitat prin adresa nr. 
11560/17.12.2014, astfel: 

Venituri, la codul 33.10.21, Venituri din contractele incheiate cu 
Casele de asiqurarl sociale de sanatats, se supllrnenteaza cu suma de 
1019 mii lei, prevederile rectificate devenind 9369 mii lei. 

La codul 36.10.50, Alte venituri, se supllrnenteaza cu suma de 112 
mii lei, in loc de 58 rnll lei, prevederile rectificate devenind 112 rnll lei. 

Cheltuieli, la Codul 20.01.03, Incalzlt, i1uminat i1i torta rnotrica, se 
suplimanteaza cu suma de 50 mii lei, prevederile rectificate devenind de 
385 mii lei. 

La Codul 20.01.09, Materiale i1i prestari servicii cu caracter 
functional, se suplimenteaza cu suma de 389 mii lei, prevederile 
rectificate devenind 679 mii lei. 

La Codul 20.01.30, Alte bunuri i1i servicii pentru intrejinere i1i 
tunctionare, se suplimenteaza cu suma de 200 mii lei, prevederile 
rectificate devenind 1263 mii lei. 

La codul 20.04.0, Reactivi, se suplimenteaza cu suma de 380 mii 
lei, prevederile rectificate devenind 9300 mil lei. 

La- codul 20.10, -Cercetare dezvoltare, se supnmenteazacu suma 
de 112 rnli lei, in loc de 58 mii lei, prevederile reclificate devenind 112 rnll 
lei. 

• 

La Spitalul de Psihiatrie Constantin Gorgos, Anexa 2.37.18, la 
proiectul de hotarare, urmare a suplimentarii contractului de programe 
nationale de sanatate, tnterventta din 17.12.2014, asa cum lntorrneaza 
spttalul cu adresa 5075/17.12, se supllrnenteaza cu suma de 445 mil lei, 
veniturile din contractele incheiate cu caseIe de asiqurari soclaIe de 
sanatats, cod 33.10.21, i1i corsspunzator cu aceeai1i surna cheltuielile la 
medicamente, cod 20.04.01 . 

Propun inlocuirea anexelor 2.37.3, bugetul Spitalului Dr. Carol 
, Davilla, i1i 2.37.6, bugetul Spitalului Foii1or, retacute pornind de la 

bugetele aprobate prin Dispozltia Primarului general nr. 
I 1664/16.12.2014, i1i anexate, anexa 3, respectiv anexa 4 la prezentul 

I 
I amendament. 

lnfluentele i1i prevederile rectificate la codul 04.02.01, cote 
defalcate din impozitul pe venit, se rnodifica cu toate suplirnentarile, 
dlminuarue supuse votului pentru pastrarea echilibrului bugetar. 

La bugetele spitalelor este necesar i1i propun completarea 
docurnentatiei cu Iistele de investijii pentru spitalele Carol Davilla, 
Filantropia, Foisor, Victor Babes, liste ce au fost omise la depunerea 
docurnentatiel. _ 

Ustele detaliaza p d/l'\'ile" cluse in bugetele spitalelor 
mentionate la pozitia chel ~i c 'm); od indicator 70. 
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Anexez listele pentru spitalele rnentionate mai sus, respectiv anexa 
5, anexa 6, anexa 7, anexa 8, la prezentul amendament. 

in lista obiectivelor de lnvestitll pe anul 2014, a Primariei 
Municipiului Bucurastl la capitolul 51.02, autorltatt publlce ~i aC\iuni 
externe. la lucrarea modernizarea i1i reabilitarea imobilului din Bd. 
Regina Elisabeta, sediul Primariei Municipiului Bucurestl, se rnajoreaza 
suma de la 16 mii lei, la suma de 22 mii lei. 

in lista obiectivelor de investitii pe anul 2014, a Primariei 
Municipiului Bucuresti la capitolul 84.02, transporturi, la studiul de 

; i 
, 

fezabilitate Parcaje subterane, supraterane, Consultanta, se rnajoreaza 
, , 

suma de la 0 la 630 mii lei. ! 
Supun aprobarii modificarile, cornpletarile detaliate la punctele 1-17 

i1i depun anexele 1-8 care fac parte integranta din prezentul 
amendament. 

•
 Deci atat, domnule presedlnts i1i Ie depunem.
 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Da, domnule consilier general Boaja, sigur oa da, va rog sa 

~ rnrnanajt amendamentul durnneavoastra in forma sensa i1i prezentata, cu 
i 
c 

•
 

,..anexele respective.
 

I Ali semnat amendamentul? Este semnat? Rugamintea mea este
 
sa sernnatl.
 i Haideji, dragi colegi, va rog sa va asezati la locurile
 
dumneavoastra. Rog liderii de grup sa invite colegii in sala,
 

Bun. Va rog sa va asezatl la locurile dumneavoastra, pentru ca
 
vom intra in procedura de vot.
 

Amendamentul pe care tocmai l-a formulat domnul presedlnte al
 
Comisiei economice, domnul Boaja, se afla la secretariatul nostru.
 

Voi supune, intai de toate, votului dumneavoastra acest
 
amendament:
 

Cine este pentru? majoritate de voturi, lrnpotriva? 0 voturi,
 
ablineri? 17 voturi.
 

I Acest amendament a fost adoptat,
 

I
i	 Supun votului dumnsavoastra proiectul de hotarare In integralitate,
 
,	 proiectul de hotirilre privind rectificarea bugetului propriu al 

municipiului Bucurei1ti pe anul 2014. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotrlva? 17 voturi, 

abtineri? 1 vot. 
Acest proiect de hotarar. ost adoptat. 

OMcl<'j. 
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Totodata, exista 0 solicitare din partea Iiderului de sindicat de la 
RADET, pentru luare de cuvant 91 mai trebuie aprobata 9i luarea de 
cuvant a domnului cauman de la Clubul Sportiv Municipal. 

Va propun sa Ie acordarn cata Irei minute celor care doresc sa ia 
cuvannn, 

Cine este penlru? majoritate de voturi, lrnpotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voluri. 

ii rog pe eei doi. .. doamna de la RADET, poltil;! 
Sigur, domnule consilier, consemnatl pentru procesul-verbal. 

Domnul Consilier Deaconeseu lonel Cristinel 
Domnule secretar, va rog sa consemnaf ca la proleetul care a 

devenit punctul 9 de pe ordinea de zi rna voi abline de la vot. 
Mullumesel 

• Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Bun, doamna de la RADET, poltili! 

Doamna loana Stoiea - RADET lider sindlcal. 
" BUna saara, domnilor'constllerll 

Ma bucur ca dupa ee s-a aprobat acest proiect, am 9i eu dreptul la 
cuvant. 

Eu vreau sa va spun un singur lucru. 
$i domnul primar este aici, cand a prelual prima data mandatul a 

venit la RADET 9i a spus care este adavarata sltuatie a RADET. 

• 
Deei RADET-ul, ca sa spun asa, este victima unei legislalil care, de 

ani de zile, din 2002, ne luptarn eu aceasta legislalie 9i nu am reuslt niei 
acum. Cand e vara 91 frumos, nu interessaza pe nimeni de RADET 9i de 
populate. Cand vine frigul, atunei toata lumea inlra 1n flbrllatie, ca sa zlc 
asa, 

Problema la RADET, 1n prlrnul rand, legislalia care este, niciodata 
nu a fost pentru aceasta entitate, pentru termolieare 91 vorbesc 9i la nivel 
de lara, e acelasi lucru. Toate unitalile din lara sunt 1n lnsolvanta 9i 1n 
laliment, unele dintre ele. 

in momentul1n care exista atatea agenlii de reglementare, 9i unele 
19i trag 1nlotdeauna, cum se zice, loeul pe painea lor, iar eelelalte sunt 
lasate 1n derizoriu, niciodata 0 unitate nu 0 sa lie prolilabila cand 
curnpara un produs, sa zic, eu 10 lei 9i 11 vinde eu 2 lei. 

cano acele entitali ... ANRE-ul majoreaza an de an 9i poats 9i de 
trei ori pe an, daca va aduceti aminle, in 2004, 1n 2003 majorau de trei 
orl pe an pretul, iar RADET-ul , lea sa majoreze. Ani de zile. Domnul 
primar este alcl de lala. i ~(}e 1£ N-ul a majorat de Irei ori tarilul. 
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RADET-ul pana in 2011 nu a majorat nlclodata, Deci va datl seama ca 
aceste entitali nu au cum sa lie prolitabile. 

• 

Mai bine ordinul ANRE nr. 50, in care spune primul lucru ca trebuie 
sa incaseze penalitalile. Cum poate 0 unitate care nu prlmeste subventia 
la timp, care legislalia este in delavoarea ei, care spune ca trebuie sa 
incasezi de la poputatie pratul pe giga vandut, dupa 60 de zile, iar 
ANRE-ul spune sa iI plate~ti in 15 zile, deci 45 de zile este pierdere. De 
aceea au ajuns unitalile in lalimen!. in primul rand pierderea pe giga pe 
care nu ai cum sa 0 compensezi, a doua problema este aceste executari 
silite ale ELCEN-ului ~i aceste penalitali care nu ai cum sa Ie cumulezi in 
pretul la giga. Deci toate executarlle ~i executoril judecatorestl iau nlste 
sume imense pe aceste dosare pe care RADET-ul este obligat sa Ie 
plateasca, dar ele nu pot Ii cumulate in pretul la giga. Deci RADET-ul 
este in pas de... nu ca e in laliment, nu poate sa tunctioneze 0 unitate cu 
conturi blocate doua luni de zile 100%. Au tasat doar salariul, atat. Cum 
potl sa taca 0 avarie, cand nu al un ban? Doua luni de zile salarialii au 
scos din buzunarui lor bani pentru motorina, pentru piese, ca sa lina 
sistemul. Din punctul meu de vedre, dumneavoastra suntetl in tata 
cetateanulul, Dar ca cetatean, nu ca salariat sau lider de sindicat la 

[) --RIIDET, va spunca acest ststem, daca nuse reabiliteaza- ~i nu va Ii 0, solutie legala, corsets ~i pentru aceasta unitate, ~i la nivel de lara, va Ii 
I I un dezastru. Toata termolicarea se va duce de rapa. Eu atat am vrut sa 
I , va spun ~i va multurnesc ca m-ali ascultat ~i rni-atl dat cuvantul. 
I;;' 

I
I	 Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 

Va rnultumesc! Domnul Caliman, daca se poate sa vina la: i 
i:	 microlon. 

, 
, Domnul Primar general Prol. Dr. Sorin Mircea Oprescu 

Domnule consilier general, doamna Stoica a pus problemele 
generale de lond. Eu vreau sa ne inlelegem loarte bine. $i in discursul 

,f meu poate ei au inleles alte lucruri ~i dupa aceea imi parea rau, $i in 
discursul meu, eu nu vorbesc de aceste lucruri, de derbedeil care au lost 
~i au furat, aceia s-au dus, 0 parte din ei, se vor duce ~i altil, nou asta e 
problema. Problema este ca printre hotararea nedreapta data in anii 
2000, starsitul anilor 2001-2002 intentlonat s-a tacut in asa lei tncat 
R.A.D.E.T-ul sa tnceapa sa devina dator. in 2008, cand am preluat 
mandatul, erau asa: 3 mil. $i lac ~i eu ca Doamna Stoica, Doamna 
Stoica e aiei dovada vie asupra a ceea ce vorbim liecare. 3 mii de 
miliarde era datoria de baza. 5 mil de miliarde era datoria de baza, $i 8 
mii 7 sute de miliarde e _ nalitatile. Nu sunt nebun cand am 
prezentat ~i rezint e~iA Restul, cu politicianisme, este 

I
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rezultatul ... e pe dracu'! Cand rna voi apuca sa vorbesc de liecare cum 
a lost, 0 sa Ii doara capul. Mullumesc! 

Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro
 
Va rnulturnirn, domnule primar! Domnul Caliman, aveti cuvantul!
 

Domnul Caliman - Clubul Sportiv Municipal 
Doamnelor ~i domnilor consilieri, domnule primar general, domnule 

presedlnte! 
Vin in tata dvs. dupa 1 ani ~i 6 luni de cand am preluat acest 

mandat la Clubul Sportiv Municipal Bucurestl ~i va pot inlorma ca nu a 
lost usor, Toata activitatea noastra de reorganizare ~i reconsiructle a 
clubului a avut multe, loarte multe probleme. Vreau sa va reamintesc 
laptul ca am preluat acest club in iulie 2013 cand marea majoritate a 
echipelor erau decimate, au plecat loarte multi sportivi ~i mi-am permis 

•	 sa va prezint un raport statistic in care aveti in 86 de pagini nu numai 
sltuatia cu cilre, cu date la momentul preluarll mandatului meu, dar ~i 

strategia pe care, trnpreuna cu colegii mei, am incercat sa 0 construim ~i 

sa 0 delinim, blnelnteles cu Consiliul de Adrnintstratte al clubului; asttel 
I ---"mcafacUmhe pulem rnandri 'ca suntern clubul cu cea mai mare 

I'
•
j

I

pepiniera de copii ~i juniori din Romania. Totodata, pentru ca am lost 
f intrebat, vreau sa va comunic ca Centrul de Copii ~i Juniori al Clubului 
I
i·
" Sportiv Municipal Bucurestl nu are nlclo legatura cu proiectul de la 
>., PROEDUS....... Din cate ~tiu eu, pentru ca am avut doua intalniri cu r'J domniile lor, am incercat ca activitatea noastra sa convearqa pana la ,[
.

urrna spre un lei comun, iar cei 8500 de copii ~i juniori care au lost r 
legitimali in octombrie 2013, care e loarte important sa inlelegeli ca 

i j acesti copii sunt pregatili de 257 de prolesori pe care ... antrenori, pe 

[
f care noi ii platirn in liecare luna, tar activitatea lor consta, practic, in 2-3 I 

I •	 antrenamente pe saptamana, partlcipa la 0 cornpetltle deflnita de catre 

i 
I· noi «Cupa Municipiului Bucuresti», care se termma la starsltul anului 

scolar ~i in iulie 2014 am putut sslectlona din cei care s-au inscris in 
proiect aproximativ 1200 de sportivi care acum sunt legitimali ~i 

reprezinta Clubul Sportiv Municipal Bucuresti in campionatele nationale, 
~tiu totodata ca unii copii de la clubul nostru au participat la competitiile 
organizate de PROEDUS, unde s-au dat niste premii constand in tabere. 
Deci, activitatea noastra nu are nicio legatura, lar daca imi permltetl 0 '; 

parere de specialist, cred ca activitatea sportlva pe care PROEDUS-ul 
tncsarca sa 0 promoveze , cea de sport de rnasa - pentru ca stirn ca ~i 

noi prornovam sportul de rnasa ~i educatia prin sport - ar trebui putin 
cornasata, Ar trebul 0 strate na ~i dvs., Consiliul General, suntetl , 
cel mai in masura sa a egie de genul acesta. Totodata, 

~ vreau sa a rea lntesc ( st club cu loarte multe Iitigii, cu ,I " I 
I 

I 
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loarte multe probleme legate de adrnlnistratle, am avut timp de B luni 
Corpul de Control al Primului Ministru ~i Curtea de Conturi, inilial ~i 

Serviciul Audit din cadrul prirnariel, aceste controale concretizandu-se cu 
rapoarte pe care le-arn pus la dispozitia doamnei Nicolescu, sunt publice 
atat pe site-ul lnstltutllicr, cat ~i la dispozltia dvs., toti cei care sunteti 
interesatl de continutul lor. Foarte multe amenzi administrative, pe care 
clubul a trebuit sa Ie plateasca, loarte multe litigii cu taxe, pe care a 
trebuit sa Ie platlrn la lederalii nationals ~i lnternatlonale, iar daca vorbim 
despre bugetul de pe acest an, care, intr-adevar, in luna august ~i in 
luna septembrie, am sollcitat 0 rectilicare de buget, vreau sa va inlormez 
ca a lost urmarea lucrurilor: 1 - amenzile aplicate; totodata, au intervenit 
cheltuielile de cost cu grupurile de juniori ~i de copii care au lost 
legitimate ~i partlcipa acum in cornpetidl sl, blnelnteles, nu am putut 
anticipa la inceputul anului liscal laptul ca va Ii schirnbata conducerea 
Federatiei Hornane de Handbal, care a introdus nlste regulamente de 
transler ~i au crescut loarte, loarte mult taxele de transler ~i lsqitlrnarlle 
cu sportivii. in schimb, ne putem rnandrl acum, la slar~itul acestui an, ca 
avem rezultate extraordinare, suntem in batalla pentru tillul natlonal la 
marea majoritate a echipelor ~i vreau sa va anunt ca soar putea - ~I sper

In: 
, " - -din-tot suftetul-'cain iuniEnau-'uiie anur viilOr Sa aducern nu unul, poale---' 

2-3 tiIIuri natlonale la jocuri pe echipe, lucru care nu s-a mai intarnplat de ! 1 
i 24 de ani. :;Ii 0 ultima rernarca legata de activitatea clubulul in perioada 
f 2007-2013, vreau sa va comunic urrnatorul iucru: au lost cheltuite bugete ,.
i de 5-6 mi/ioane de euro in liecare an, echipele ~i activitatea clubulul liind 
~~ - dupa parerea mea - undeva, rnedlocra, echipele liind pe ultimele locuri 
L sau pe la jurnatatea clasamentului. Avem, in slar~it, acum ocazia sa i,	 dezvoltarn un proiect care va pune Bucurastl-ul sub 0 alta lumina ~i va 

alinia, practic, Bucuresti-ul la nivelul capitalelor europene, pentru ca ne 
propunem sa mergem in Champions League cu echipa de handbal 

I
l' 

i 
• leminin sl,	 bmeinteles, sa aducem rezultate remarcabi/e pentru

I handbalul rornanesc ~i pentru bucurestenl, Va rnulturnescl 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro ~ '
 
r" Va rnulturnlm, domnule Calirnanl Domnul Giugula, va rog, aveti
 
, .,, cuvantul ~i dvs.l Daca doritil Doriti sa luati cuvantul, domnul consilier?
 
, , 

Domnul Consi/ier Giugula Mihai - Doru 
,	 Voi Ii loarte scurt, Maria! Deci, se pare ca domnul director iar vine 
I'I" i,	 cu dezinforrnari ~i am in lala pianul pe care I-a avut in mana. Acest club 

, 
t' 
f"

a lost creat pentru crearea unei mi~cari de rnasa ~i nu pentru 
perforrnantal Ca sa fiu loarte clar! La capitolul copii, aveti, dupa 
evidentele dvs., copii cen IMIVl: ~i persoane seniori - 137. Deci, 
citarn de pe	 docu7nt • ~ntt 137 de seniori pe care ii avetl 

I;; , 
I 

~ ; 
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reglementali ali cheltuit 3 milioane de euro. Vreau sa va atrag atentia ca 
de la anul nu vom mai Ii de acord sa va mai dam nici un ban pentru 

I sportul de pertorrnanta. Nu rna intereseaza sa lacem din municipiul 
Bucurestl campioana lumii! Ne intereseaza ca municipiul Bucuresti saI 

I	 dezvolte sportul in Bucuresti! Eu sunt unul care v-arn sustlnut loarte , 
, mull, impotriva calor care au spus impotriva dvs., dar se pare ca ali 
f< abuzat de increderea noastra 9i v-af depa9it atributllla de serviciu. Cand 

cei din Consiliul de Adrninistratie spuneau ca nu dali rapoartele, v-arn , 

aparat, crezand ca avetl dreptate. Nu aveli! Ali incercat, atunci cand au 
Iipsit ei, sa dali hotararl in alara legii. De ce v-ati depa9it atributlunile? i 

I,	 Pentru mandatul viitor nu veli mai primi bani in buget pentru handbalul 
de performanta ... baschetul, ne-ati lurat bani, nu dvs., cei care au lost 9i 
...... 9i acum, care nu se rnerita, sa dezvolte sportul de masa inr'
Bucuresti, nici sportul de masa din Brazilia, ca aveji jucatori din Brazilia, I~ 

• din Coreea, din lugoslavia, din Serbia, de nu 9tiu unde. Nu ne 
,[ intereseaza asta! Nu pentru asta ali lost creatll lar problema reorganizarii 
I este loarte buna: soar putea sa va lacem 0 direqie subordonata in cadrul I, proiectului pe care il avem de votat in alta parte pentru ca se pare ca nu 

va putetl finanta 9i mergeli singur asa. "•': 
~j 

Domnul presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
, :1 Va rnulturnlm domnul Giugula, ne-am lamurit cu totii, haidetl sa 
, trecem mai departe la punctul 2 de pe ordinea de zi. 

Va supun dezbaterii urrnatorul proiect de hotarare. I 
I
I 

Punctul 2 - Proiect de hotiirilre privind stabilirea praturllor 

f
;" medii ale produselor agricole pentru municipiul Bucure~ti, pentru 

anu12015. 

•
 Cine este pentru? majoritate de voturi, Irnpotriva? 0 voturi, ablineri?
 
I 3 voturi.
 

Acest proiect de hotarare a lost adoptat,I 
I 
I
I

, Punctul 3 - Proiect de hotiirare privind instituirea taxei hoteliere 

I 
pentru anul 2015. 

Un amendament, domnul Potera9u, va rog. 

I	 Domnul Consilier Poterasu Cornel Constantin I 
Dragi colegi, va dau citire pe viteza inainte unui amendament la 

I 
proiectul de hotarare, supus mai devreme atentlel, Avand in vedere ca I, scopul instituirii taxei hoteliere este acela de promovare 9i ·dezvollare a 

I	 destinatlel turistice Bucure unele practici din industrie privind 
ftnantarea aeociatiilor z re turlstlca, exemplu Viena 
..... ,,9.a.m.d. propun ur ~ ent:

'Ili,	 '~ i1, . ~ 



Se reformuleaza art. 3 astfel: taxa hoteliera se tncaseaza de catre 
prlrnarille secloarelor 1-6, iar 80% din aceasta se vireaza lunar pana la 
data de 20 ale lunii penlru sumele alocale, aferenle lunf anlerioare in 
contul Asoclatlel de Promovare a Turismului Bucurestl in vederea 
tlnantartl proieclelor din programul de managemenl al destinatiei lurislice 
Bucurestl, Acela pe care l-am votat noi liedintele trecute. 

Multumesc! 

Domnul Presedinle de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Va rog, si:l li:lsati forma scrlsa. Esle semnal? Dati-mi putln, ca 

Irebuie si:l iI cilesc. 
Domnul de la Veniluri, domnul Savoiu, veniti, doriti si:l luati 

cuvantul? Va rog, poltiti. 

• Domnul consilier Tali:lu Mihnea 
Domnilor, un amendamenl .... complelarea proiectului de hotarare 

prin instiluirea taxel holeliere in sensul ca: taxa hotellera se calculeaza 
prin aplicarea cotei de 1% exc!usiv, la larifele de cazare practicate de 
unilati holeliere, fari:l aile servicii de rnasa sau agremenl, ca sa nu se 
creeze vreo 'contuzfe, ca la nol:- .-.---- ---

Domnul Presedinle de sedinla Angelescu Ramlro Robert Eduard
 
Datl-rni forma....haideti sa il. ........ mlcrofonul principal, va rog.
 

Domnul consilier Talau Mihnea
 
Relrag amendamenlul, Intrucat esle trecut in codul fiscal.
 

• 
Domnul Presedlnle de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Cand faceti 0 reclificare la amendamenl, domnul Poterasu, va rog! 
Domnule Poterasu, va rog aveti cuvantull 
Haldetl, faceti linilile! Domnul Sian ... domnul Sian, va rog! 
Gala, imedial ... connnuarn, Spuneti ce avetl de spus dupa care 

Irecem la vot lii fiecare ilii exprima punctul de vedere. 

Domnul Consilier Polerasu Cornel - Conslanlin 
Taxa hotellera se insliluie prin Codul fiscal. Nu e nicio ... in Codul 

fiscal. Mai usor cu vorbele aruncale. Taxa hotellera - reformulez ... nu 
are nicio legi:lluri:l ... mai cilesc inca 0 data amendamenlul penlru a fi 
foarte bine inteles: 

"Taxa hoteliera se tncaseaza de catre prlrnanile sectoarelor 1-6, iar 
80% din aceasta se vireaza ana la dala de 20 ale lunii, pentru 
sumele alocale aferenle I ' hh~ri , in contut Primariei Municipiului 
Bucuresti in ve7rea fin -t/ir)'6J. din Programul de managemenl 

_ -11, 'Ii " 
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al destinajiei turistice Bucuresti prezentat de catre Asociajia de 
promovare a turismului Bucuresti". 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
, Bun, semnaji amendamentul ~i modificarea ~i apoi supunem 
f votului, va rog! 

Domnul Consilier Georgescu Bogdan - Cristian 
Vreau sa va aduc la cunostlnta taptul ca acest amendament este 0r 

• 

ilegalitate, Daca luarn banii care se fac venit la bugetele sectoarelor ~i ii 
aducem la prirnaria capitalei la 0 asociajie de promovare a turismului, la 
care chiar data trecuta, in ultima ~edinja, am votat sa alba nlste venituri 
de la bugetul prirnariei capitalei este 0 ilegalitate totala, Propun sa nu 
votam acast amendament pentru ca lntrarn tntr-o problema foarte mare. 
~i aitceva ce vreau sa va spun, domnul Poterasu se alia in conflict de 
interese, vazand acest amendament pentru ca pentru ca este angajat al 
TAROM ~i el face parte din aceasta asociatie. 

Va muljumesc. 

DOITlnLiI Presedirite de sedinta Angelescu liarriff6R6bert Eduard 
Va muljumesc, domnule consilier general! 
Supun votului durnneavoastra amendamentul formulat de catre 

domnul Poterasu, 

Domnul Consilier Poterasu Cornel - Constantin 
Staji pulin! .., 

Domnul Presedinte de sedlnla Angelescu Ramiro Robert Eduard 

• Domnule Poterasu, suntem in procsdura de vot .. , 

Domnul Consilier Poterasu Cornel - Constantin 
Daca tot mi-a rostit numele, ca sa nu fie nlcl un dubiu, nu-mi vot 

exercita dreptul la vot la acest punct de pe ordinea de zi ~i la acest 
amendament. Dar am sustlnut amendamentul. 

Domnul Presedinte de sedin)a Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Supun votului durnneavoastra amendamentul formulat de catrs 

domnul Poterasu, 
(, Cine este pentru? 18 voturi, lrnpotriva? 13 voturi, abtineri? 7 ' 

voturi. 
r
' , Acest amendament n doptat. 

o ~ N 
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Supun votului dumnsavoastra proiectul de hotarare privind 
instituirea taxei hoteliere pentru anul 2015. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, lrnpotriva? 0 voturi abtineri? 
o voturi,
 

Acest proiect de hotarare a lost adopta!.
 

Suntem la punctul 4 de pe ordinea de zi - Proiect de hotarare 
privind aprobarea bugetului Autoritalii Municipale de Reglementare 
a Serviciilor Publice (AMRSP) pe anul 2015. 

Domnul Cons/lier Pieptea Cornel 
Domnule pressdlnte, ori conducstl sedlnta ori mergeli acasa daca 

nu suntetl in stare! Sunt puncte pe care Ie votarn. Haideti avem sapte ore 
de cand am veni!. 

• Domnul Presedinte de sedint.:i Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Suntsti loarte slrnpatic. Va rog, luati loc! 

Domnul Consilier Pieptea Cornel
 
, "'" Reciproca nLJ e valaolla'
 

Domnul Presedinte de sedint.:i Angelescu Ramiro Robert Eduard
 
V.:i lntoarcsti dupa aceea la luare de cuvant.
 
Supun votului durnnsavoastra proiectul de hotarare,
 
Cine este pentru? majoritate de voturi, lrnpotriva? 0 voturi,
 

abtlneri? 3 voturl.
 
Acest proiect de hotarare a lost adoptat.
 

• Punctul 5 • Proiect de hotarare privind aprobarea includerii in 
bugetul Administraliei Strazilor pe anul 2014 a obiectivului de 
investilii "Modernizare $i consolidare pod Mihai Bravu" cu 
indicatorii tehnico-economici aprobaf prin Hotararea C.G.M.B. nr. 
22012014. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, lrnpotrlva? 0 voturi, 
abtlnerl? 19 voturl, 

Acest proiect de hotarare a lost adoptat, 

Punctul 6 • Proiect de hotarare privind aprobarea elaborarii 
unui studiu privind managementul locurilor de parcare de supratata 
(on-street) situate in Bucur 

u
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Domnul Consilier Stan Ion -~ 

Am discutat la comisie inclusiv cu initiatorul din partea prlrnariei, 
domnul director Hreapca, Am chemat ~i un punct de vedere al 
Admlnistratiei Strazilor ~i am convenit ca se va lace trnoreuna acest '" 
deci il avizarn astazi ca acest proiect de hotarare sa se taca Impreuna, 
adica sa tineti cont ~i de ce au eel de la Adminlstratia Strazilor ca 
evidenta ~i ca solutit ~i trnpreuna sa votarn hotararea, 

Domnul ConsiJier Pieptea Cornel 
Domnul director, domnul Hrsapca, ati lost invitat la Comisia 

econornlca ~i ne-ati spus ca acest punct va Ii retras de pe ordinea de zi. 
Gre~esc? 

• 
Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Veniti aiel in lata Consiliului, domnule director! 
Domnule Pieptea ramaneli in zona ca sa va puteli exprima in 

dialog in continuare. 

Domnul Director Hreapca Bogdan 
Domnllor asa ests, n-arn spus ca a tost retras, am spus cava Ii 

amanat pentru ca in dlscujla de la Comisia de transporturi s-a decis sa 
se faca 0 comisie trnprsuna cu Adrninlstratla Strazilor ~i Directia de 
Intrastructura ~i impreuna cu cornlsla sa lucrarn la 0 hotarare care sa fie 
de comun acord, stablllta in tripartit, asta a lost discutia de aici inainte nu 
va pot raspunde, deci nu v-am indus in eroare. 

Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
i Mullumesc. Mai sunt ~i alte propuneri pentru aceasta hotarare? 
I Nu.i 

Supun votului durnneavoastra proiectul de hotarare, I • Cine este pentru? 24 de voturi, irnpotrlva? 0 voturi, ablineri? 21 de 
'I voturi. 

Acest proiect de hotarare nu a lost adoptat. 

Punctul 7 - Project de hotarare prjvjnd transmiterea in 
administrarea Centrului de Proiecte $i Programe Educationale $i 
Sportive pentru Copij $i lineret Bucure$ti (CPPESClBj a bazei 
sportive din Complexul "Lia Manoliu", situata in B-dul Basarabia nr. 
37-39. 

Daca 
Pieptea, va 

punct de vedere, domnule 

I 



Domnul Consilier Pieplea Cornel 
Solicil executivului sa ne prezinle vmunea de dezvollare a 

actlvitatllor sportive tntrucat constatam ca in coordonarea Consiliului 
General al Municipiului Bucursstl avem, 0 data Cantru Cultural, avem 
Club Sportiv, avem deja doua enlilali care se ocupa de sport, ~i cel putin 
teorettc arnandoua lac relerire la copii ~i linere\. Vrem sa stirn ... sunl 
vreo cinci sporturi daca va uilali pe rezurnatul pe care ni l-au trlrnls ei cu 
raportul de activitate, Vrem sa stlrn care-t punctui de vedere. 0 sa lacem 
pe viilor trel, patru, la liecare sport lacem cate un club sau sa stirn ~i noi 
exact cara-l tsnctnta ca sa pulem sustine acesle prolecte, daca ne poate 
raspunds un director implical in speta asta, nu dornnul Viceprimar caci el 
nu are nicio ... 

• 
Domnul Presedinle de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Supun votulul durnneavoastra proieclul de hotarare. 
Cine esle psntru? 24 de voturl, lmpotrlva? 0 voturi, abtlneri? 20 

de voluri. 
Acesl proiecl de hotarare nu a losl adoptat, 

Punctul 8 - ProiectClehofarare privind reorganizarea Centrului 
de Proiecte !Ii Programe Educationale §i Sportive pentru Copii §i i Tineret Bucure§ti (CPPESCTB). I, 

I.., 

I Luaf cuvantul, va rag ~i spuneti-le punclul de vedere! 

I 
Domnul Director general Hreapca Bogdan 
Doamnelor, domnilor, daca punctul de pe ordinea de zi la nr. cal a 

i lost 7 nu a trecuI, scuzatl 6, punclul nr. 8 nu-sl are sensul penlru ca lace 
I

•, 
, relerire speclfica la un amendamenl in ROF care ar Ii ajutat, respecliva 
I, adrnlnlstratle coordoneze baza sportlva, asa nu-sl are rostul, I 
I	 Domnul Presedinle de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 

Supun votului dumneavoastra proiectul de hotarare, 
Cine este pentru? 0 de voturi, impotnva? 0 voturi, abtineri?

I majoritate de voturi.
 
I Acest proiect de hotarare nu a lost adoptat,
 

t 
Punctul 9· inleleg ca domnul consilier Deaconescu se abtlne aiel, 

I consemnati inca 0 data? Va rog, atunci retorrnulati consemnarea 
dumneavoastra. 



Domnul Consilier Deaconescu lonel • Cristinel 
Consemnez ca rna abtln de la acest proiect de notarare, sunt in 

conflicte de interese. Mullumesc. 

Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Va multurnesc. Supun votului durnneavoastra proiectul de 

hotarare privind declansarea procedurilor de expropriere pentru 
imobilele proprietate privata situate pe amplasamentul lucrarii de 
ulilitate publica "Penetratle Splaiul Independentei • Ciurel 
Autostrada Bucuresti - Pite,ti", intre strada G-ral Petre Popovat ,i 
strada Amilcar C. Sandulescu - Etapa I. 

Cine este pentru? ...
 
Va rog nurnaratl voturile!
 
Cine este pentru? 22 de voturi, lmpotrva? 0 voturi, abtineri? 20 de
 

• voturi.
 
Acest proiect de hotarars nu a fost adoptat,
 

Punctul 10 - Proiect de hotarare pentru abrogarea Hotararii 
C.G.M.B. nr.108130.05.2014 ,i aprobarea declan,arii procedurilor de 
exproprlere pentru imobilele' proprlefate privata situate pe 
amplasamentul lucrarii de utilitate publica "Reabilitarea sistemului 
rutier ,i a Iiniei de tramvai pe B-dul Liviu Rebreanu" in vederea 
contlnuarli ,i finalizarii lucrarllor de interes public local. 

Daca sunt puncte de vedere va rog, domnule Pieptea! 

Domnul Consilier Pieptea Cornel 

• 
Domnule presedinte. 0 intrebare - este cumva proiectul din 

sectorul 3 al domnului Negoilii, al domnului Primar, care a fost atacat de 
Prefect? 

Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Stimate domn consilier, iniliatorul ordinii de zi este primarul general 

al Municipiului Bucuresti, putetl sa va adresatl in scris . 

Domnul Consilier Pieptea Cornel
 
Bine, rnulturnesc.
 

Domnul presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard
 
Puteti sii adresatl 0 intrebare in scris daca vreli.
 
Supun votului dumneavoastrii proiectul de hotarare,
 
Cine este pentru? 25 de . [rnpotriva? 0 voturi, abtinerl? 21 de
 

voturi. 0 N\ A tV 

Aces!woiect ~ ho .r. ',;'D';l St optat, 

(1/ LlJI / r ",.~"I 
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Punctul 11 - Proiect de hotarare privind accrdarea eatre 
Consiliul Local al orasulul Chitila, judetul IIfov a dreptului de a 
deversa apele uzate pluviale preepurate colectate de pe strada 
Macului din orasul Chitila in canalul deschis NH Dragomire$ti 
Chitila concesionat catre s.c. Apa Nova Bucure$ti S.A. 

Dad! sunt puncte de vedere, daca nu supun votului 
durnnsavoastra proiectul de hotarare, 

Cine este pentru? majoritate de voturi, lrnpotnva? 0 voturi, 
abtinerl? 0 voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

• 
Punctul 12 - Proiect de hotarare privind preluarea obiectivului 

de investitii al Primariei MunicipiuJui Bucure$ti - Directia 
Transporturi, Drumuri $i Sistematizarea Circulatiei "Pasaj 
suprateran Mihai Bravu - Splaiul Unirii", in administrarea 
Consiliului General al MunicipiuJui Bucure$ti - Administratia 
Strazilor $i modificarea Hotariirii C.G.M.B. nr. 25412008 privind 
adriiinisirarea-retelel stradale principale $i a-hJcrariior de arta dlll- -
Municipiul Bucure$ti, cu modificarile $i completarlle ulterioare. 

Daca sunt puncte de vedere al aeest proiect de hotarare?
 
Supun votului dumneavoastra acest proiect de hotarare,
 
Cine este pentru? 26 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 21
 

de voturi.
 
Acest proiect de hotarare nu a lost adoptat.
 

•
 
Punctul 13 - Proiect de hotarare privind abrogarea HCGMB nr.
 

176/23.07.2014 $i aprobarea Strategiei de dezvoltare $i functionare a
 
servieiului public de salubrizare - activltatlle de dezlnsectie,
 
dezlntectle $i deratizare in municipiul Bucure$ti 

Daca sunt puncte de vedere, daca nu supun votului 
durnneavoastra proiectul de hotarare, 

Cine este pentru? majoritate de voturi ... 
Numarati voturile, va rog! 
Cine este pentru? 21 de voturi, lmpotriva? 0 voturi, abtinerl? 21 de 

voturi. 

Punetul 14 - Proiect de hotariire privind modificarea HCGMB 
nr. 254/2008 privind administr retelei stradale $1 a tucrarnor de 
arta din Municipiul Bueur .}II"'--::;; 

Daca sunt propuneri ~. 
Iit /f ~J il~tl ) 



Domnul Consilier Georgescu Bogdan?
 
Da, un amendament - la articolul 1 se introduce alin. 5:
 
.Bulevardul Unirii de ia intersectia cu Bulevardul Bratianu pana la
 

Plata Alba-Julia se transmite din administrarea Adrninlstratiei Strazilor In 
administrarea Consiliului Local Sector 3, conform plan Iii anexe." 

Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Faceti pUlina llnistel Supun votului dumneavoastra amendamentul. 

Domnule Georgescu, \I citesc de aici? 
Amendament referitor la proiect de hotarara privind modificarea 

HCGMB nr. 254/2008 privind administrarea rstelel stradale Iii a lucrarilor 

•
 
de arta din MunicipiuJ Bucuresti,
 

La articolul 1se introduce alin. 5:
 
.Bulevardul Unirii de la intersectia cu Bulevardul I.C.Bratianu pana
 

la Plata Alba-Iulia se transmite din administrarea Admlntstrattel Strazllor 
In administrarea Consiliului Local Sector 3, conform plan Iii anexe. 'I 

[: Anexa nr. 1 la HCGMB nr. 254/2008 se rnodifica Iii se completeaza 
r , in conformitatecuprezentulamendament." -_.- I 

II Doamna Consilier Brailoiu "osta Popescu) Manuela Violeta 
Doresc sa cer clarificari din partea Direcliei Tehnice Iii a 

Secretariatului General asupra legalitalii acestui amendament.i 
f 
I Mullumesc. 

• 
Doamna Zamfir Georgiana - Director executiv al Direcliei Asisten)ii 

Tehnica 5/ Juridca 
Doamna consilier, sunt date tehnice. Trebuie sa va raspunda 

iniliatorul. nu DATJ-ullii secretarul general nu are cum sa va raspunda. 
Din punct de vedere al torrnularn amendamentului pe Ordonanta, da, dar 

I din punct de vedere tehnic, legal, pe zona rsspecnva, nu va poate 
raspunde DATJ-ul, Irnl pare rau, ca nu suntem de specialitate. I, 

Domnul Presedinte de sedinja Angelescu Ramiro Robert Eduard 

I in regula, supun votului durnneavoastra pentru acest amendament. 
Cine este pentru? 21 voturi, lmpotrlva? 19 voturi, abtineri? 7 voturi. I Acest amendament nu a fost adoptat. I 

I 

Supun votului durnneavoastra de hotarare privind
I modificarea HCGMB nr, 21108 . ind administrarea retelei 

I Bucure~tl. 
stradale ~i a '.i?:Oj a _ 

r 



Cine este pentru? 14 voturi, lmpotnva? 17 voturl, abtinerl? Bvoturi. 
Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat 

Punctul 15 - Proiect de hotarare privind alegerea unui 
viceprimar al Municipiului Bucure,ti. 

Oaca sunt propuneri pentru acest proiect de hotarare? 

Doamna Consilier Brailoiu (Iosta Popescu) Manuela Violeta 
Propunem din partea grupului PNL pe colegul Pieptea Cornel. 

Doamna Consilier Zorkoczy Julia 
Grupul consilierilor independenti il propune pe domnul Deaconescu 

. lonel - Cristine!. 

Domnul Consilier lIiescu Catalin Lucian 
Tinand cont ca astazl este ziua doamnelor, Partidul Mi,carea• Populara 0 sa 0 propuna, in fine ca ,i candidata pe buletinul de vot pe 

Dinu Maria Mirela. 

Domnul Presedinte de sediota Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Multumim. Mai sunt alte propuneri in sala? Conform,i 

regulamentului, acest proiect de hotarare se va vota prin vot secret ,i 
, 
, 1

' atunci va trebui sa luarn 0 pauza scurta pentru redactarea buletinelor de 
vot. 0 secunda '" sa intrebiim Secretariatul tehnic de cat timp areI, nevols ... 0 secunda. 

l Domnul Pieptea, va rog, luati cuvantul, dupa care vom propune 
pauza,Ii 

I

• Domnul Consilier Pieptea Cornel 
I Multurnesc domnule presedlnte, doua soucttart, in primul rand, 

intrucat nu avem cabine de vot, rog DATJ-ul ca in camera ataturata sa i 
~ 

fie organizat un spatlu de votare conform cu prevederile legale astlel 
tncat sa se asigure confidentialltatea votului. in at doilea rand, va propun 
sa aprobaf ca ,i comisia de nurnarare sa fie aceeasi cu comisia de 

I validare cu 0 sinqura modificare - domnul Andrei Nicolae in locul meu. 

Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Domnilor consilier, va rog sa luali Ioc, pentru ca domnul Pieptea 

vrea sa va faca ni'ilte precizari, Domnule Pieptea, va rog! Relaceli 
preclzarile pentru ca nu au fost ate . olegii nostri, 

. ;<-6~7* 
,,:1>':)' 
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Domnul Consilier Pieptea Cornel 
Dragi colegi, avem nevoie de comisie de numarare, Ea nu poate Ii 

echivalentul comisiei de validare, eu sunt candidat, Miruna este 
candidata, :;;i lacem parte din comisia de nurnarare, de aceea rag sa 
tacetl propuneri - 4-5 persoane pentru comisia de nurnarare, 

Domnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Avand in vedere ca parte din membrii comisiei de nurnarare sunt :;;i 

, ' 
candidati, rog grupurile sa propuna membri pentru cornisia de nurnarare, 

: 
Domnul Consilier Georgescu Bogdan -Cristian i 

I il prapun pe Draqos Florescu :;;i pe Dorin Popescu. 
r 

I' Domnul Consilier Pieptea Cornel ii 

• Domnul Voicu din partea PNL-ului. t,.'<".I, 
; i 

Domnul Consilier Deaconescu lonel -Cristinel
 
Domnul Panaitescu Horatiu din partea grupului de lndependentl.
 

Din parteagrupului PP-DIT pedornnlsoara AhacoMaria Popescu.
 

~i domnul Sava Razvan pentru cornisla de numarare, 

Domnul presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Dragi colegi, haidef asszatr-va la locurile dumnsavoastra pentru ca 

trebuie sa votarn :;;i comisia de nurnarare, A:;; vrea sa-l rog pe Secretarul 
General sau pe doamna Zamlir de la D.A.T.J. sa enumere membrii 
comisiei In asa lei tncat sa lie inlormat plenul cu privire la componsnta, 
dupa care supunem la vot cornlsia. 

Doamna Zamlir Georgiana - Director Executiv al Directiei Asisten@ I 
• 

I Tehnica si Juridca 
l,: Sava Razvan, Draqos Florescu, Dorin Popescu, Andrei Nicolae, 

' ..,, Mihai Voicu, Panaitescu Horatlu, Ana-Maria Popescu. 
r:i I: 

Domnul presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Va rnultumesc. Supun aprobarh dumneavoastra cornponenta 

comisiei de nurnarare, 
Cine este pentru? majoritate de voturi, lmpotriva? 0 voturi, 

abtlnsrl? 0 voturi. 
Va rnultumesc. Citim pre '>'\ - momentul in care se voteaza 

rog comisia de t: sa- .~ ?til)'7. ii :;;i sa ne prezinte raportul. 

,l I!A. _H~J "1 , I "
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Va rog, domnule secretar general sa laceli prezenta !;i sa distrlbultl 
buletinele de vot, specltlcati !;i procedura de vot. 

Tudor Toma - Secretar general al municipiului Bucuresti 

• 

Consiliul local alege din randul membrilor sai pe viceprimar, 
respectiv pe viceprimari. Alegerea se lace prin vot secret. Propunerea de 
candidaji pentru alegerea viceprimarului, respectiv al viceprimarilor, se 
lace de catre oricare dintre consilieri sau de grupurile de consilieri. Dupa 
inregistrarea candidaturilor se ia 0 pauza, in timpul carela se 
completeaza buletinele de vot. Exercitarea votului se lace tntr-o cabina 
amenajata putandu-se lolosi, la alegere, una din urmatoareie rnodalitati; 
liecare consilier prirneste un singur buletin de vot pe care sunt trecute 
numele tuturor candidatilor, lntrand in cabina, din lista candldatilor, vor Ii 
barate printr-o linie orizontala numele tuturor candtdatllor pe care un 
consilier nu doreste sa-l aleaqa, Pe buletin va rarnans nebarat numele 
consillerului, sau dupa caz, al consilierului pe care dorests sa-l aleaqa 
votantul. Cabina de vot va Ii in camera alaturata !1i veli intra pe rand, 
liecare. Este declarat viceprimar candidatul care a objlnut votul 
majoritalii consilierilor in tunctle. in situalia in care se aleg 2 viceprimari 
sunt declara]: .-,.ma rog,a:ici avem un viceprimar.--- 

pomnul Presedinte de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Bun, sper ca este clar acum. Va rog contlnuati. ... 

• 

Domnul Toma Tudor - Secretar general al municipiului Bucuresti 
Alexandre Fontoura l.acrarnloara 
Domnul Angelescu Ramiro 
Domnul Boaja Minica, va rog 
Domnul Bologa 
Brailoiu Manuela 
Carnpeanu Remus 
Comanescu Mihai 

o sa va cer permisiunea sa-l inmanez buletinul doamnei consilier 
Popa Maria deoarece trebuie sa piece din localilate. :;;i domnului Rizoiu. 
Doamna Comanici 
Se pregate!1te doamna Creju, va rog! 
Domnul Darabont 
Domnul Deaconescu 
Doamna Dinu Mirela 
Doamna Draghici 
Domnul Fatu, este absent 
Domnul Florescu 
Domnul Georgescu 

/ \ 
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Domnu Giugula, este absent I 

.)	 
Domnul lIiescu r
DomnuillinaI 

I ,	 Domnul Manolache I , 

,, 
,
,

Domnul Marin !;ltefanel 
Domnul Margarit 
Doamna Mihailovici t 

I Domnul Mocioaca
 
Domnul Mustaciosu Vlad, a plecat? Este absent
 f 

r:	 Domnul Naghi 
I 
I , , Domnul Neacsu Adrian 

, Domnul Nicolae Andrei 
, ! Domnul Nicolaescu 

• 
Doamna Nicolescu 
Domnul Olteanu 

<1 
Domnul Panaitescu 

I 

f'I;.,'	 Domnul Parvu 
I , :	 Domnul Peptan 
,


I Domnul Peter Alexandrina
 
i	 DornnulPleptea
 

Domnul Popescu Dorin
 
Doamna Popescu Eugenia
 f' 
Domnul Poterasu I' Domnul Radu Richard i 
Domnul Raicu 
Domnul Radulescu 

f Domnul Sava 
[ ,Domnul Stan 

•	 
" Doamna Stanoi f',:i Domnul Tache Felix 

I
I	 Domnul Talau 

Domnul Tugurel, este absent? 
Domnul Vaduva 

i Domnul Voicu 

I
I	 :;;, doamna Zorcozy 

Ii baratl pe cei pe care nu-i dor'ti. 
Va anunt ca au votat 49 de consilieri. 

Domnul Consilier general Voicu Mihal 
Dati drumulla microfonl Pot citi, dornnule secretar general? 

Deci, proces-verbal incheiat azi 18.12.2014, orele 20.40. s-au exprimat 
un nr. de 49 de voturi din c uri au fost anulate. Pentru domnul 
Pieptea Cornel, 32 de v",~~ omnul Deaconescu Cristian, 5

/. ~ 7" .I / ~ I lilif~1 I	 _~ 
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voturi, pentru doamna Dinu Maria Mirela, 8 voturi. Se declara ca~tigator 

domnul Pieptea Cornel. 
- Aplauze-

Domnul presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Va rnulturnesc, domnule consilier. 0 secunda, trebuie supus 

proiectulla vot, in integralitate. Aveli pulina rabdare, nu va grabi\i! 
Supun votului proiectul de hotarare privind alegerea unui 

viceprimar al municipiului Bucurestl, 
Cine este pentru? majorilatea voturi, lmpotrfva? 0, abtineri? a 

voturi. 
Domnule viceprimar, teticitaril Daca dori\i sa va adresaf colegilor 

nostri, va rog suntetl invitatul meu. 

Domnul Consilier general Piptea Cornel 
Dragi colegi, mutturnesc pentru vot ~i sa ~tili ca vol Ii alaturl de 

durnneavoastra in continuare. 0 seara bunal 

Domnul Pre$edinle de sedinta Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Mul\umim. Domnul Georgescu, domnul Deaconescu. Acordarn 0 

pauza de 5 minute, dupa care revenim. 

- Pauza-

Domnul Toma Tudor - Secretar general al municipiului Bucuresti 
o sa facem prezenta pentru ca se pare ca..... 
Doamna Alexandre Fontoura t.acramloara- prezent 
Domnul Angelescu Ramiro -prezent 
Domnul Boaja Minica -absent 
Domnul Bologa -absent 
Doamna Brailoiu Manuela -prezent 
Domnul campaanu Remus-prezent 
Domnul Comanescu Mihai-prezent 
Doamna Cornanlcl-absent 
Doamna Creju-prezent 
Domnul Darabont-absent 
Domnul Deaconescu-prezent 
Doamna Dinu Mirela-absent 
Doamna Draghici-absent 
Domnul Fatu- absent 
Domnul Florescu-absent 

,!JI! 
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Domnul Georgescu-absent 
Domnu Giugula- absent 
Domnul lIiescu-absent 
Domnul llina-prezent 
Domnul Manolache-absent 
Domnul Marin ~telanel-absent 

Domnul Margarit-prezent 
Doamna Mihailovici-absent 
Domnul Mocioaca-absent 
Domnul Mustaciosu Vlad-absent 
Domnul Naghi-absent 
Domnul Neacsu Adrian-prezent 
Domnul Nicolae Andrei-prezent 
Domnul Nicolaescu-absent 
Doamna Nicolescu-prezent 
Domnul Olteanu-prezent 
Domnul Panaitescu-prezent 
Domnul Parvu-absent 
Domnul Peptan-absent 
Domnul Peter Alexandrlna-absem 
Domnul Pieptea Cornel-prezent 
Doamna Popa Maria-absent 
Domnul Popescu Dorm-absent 
Doamna Popescu Eugenia-absent 
Domnul Poterasu-prezent 
Domnul Radu Richard-prezent 
Domnul Raicu-prezent 
Domnul Radulescu-prezent 
Domnul Rizoiu-absent 
Domnul Sava-prezent 
Domnul Stan-absent 
Doamna Stanoi-absent 
Domnul Tache Felix-absent 
Domnul Talau-absent 
Domnul Tugurel-bsent 
Domnul Vaduva-prezent 
Domnul Voicu-prezent 
~i doamna Zorcozy-prezent 

in saia sunt prezenti 22 de consilieri. 
in conlormitate cu prevederil 0 din Legea nr. 215, asa cum a 

lost rnodiftcata, !iedinlele consi . i%clJ.I'" esla!ioara legal tn prezenta 
majorita\ii consilierilor tn lunc·. !rI /7" 
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Acestea fiind zise, declar sedinta Tnchisa! 

Domnul Presedinte de sedinla Angelescu Ramiro Robert Eduard 
Mullumesc, dragi colegi, declar sedinta tnchlsai Sa aveli nlste 

sarbatorl fericite! 
$edinla s-a lncheiat la ora 20,55. 

· · • 
, 

',~ 

PRE!1EDINTE DE !1EDINTA, SECRETAR GENERAL AL 
MUNICIPIULUI BUCURE!1TI, 

Tudor Toma 

• 
Mirea Ncolete 
itiriicA Gabriela 
Floarea vesneecu 
Trcteenu Gladiola 

Redactal il verincat: 

•
 


